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نقصان برکت ها
حسن روانشــید| اگر قرار باشد تمایل به مبحث 
اقتصادی محض بعضی از دســتگاه های خصولتی یا 
وابســته به دولت و حتی دولتی را از مسائل شرعی که 
خوشبختانه تمامی آیات عظام پیرامون آن متفق النظر 
هستند دور ســازد زنگ خطر تبدیل آندلس به اسپانیا 
را به گوش ها خواهد رســاند تا مراقب سفسطه بازی ها 
در قالب آیین نامه و حتی قوانین مدون باشــند. امروز 
خوشــبختانه قوه مقننه تحت نظارت شورای نگهبان 
و مجمع تشــخیص مصلحت نظام است و خود نیز با 
حضور حجج الاسلام در بدنه آن مراقبت لازم را مبذول 
می دارند اما باید حواس را جمع شوراهای اسلامی شهر 
و روستا کرد که امکان دارد مصوباتی را سهواً و به ندرت 
عمداً داشته باشند تا فتاوای آیات عظام را نادیده بگیرد! 
بنابراین اگرچه در ظاهر اینگونه مجموعه ها هم تحت 
نظر شوراهای اسلامی استان می باشند ولی امکان آن 
بعید نیست که در بعضی از دوره ها و بخصوص پنجم آن 
از اینگونه اتفاقات نیفتاده باشد! همانگونه که شاهدیم و 
نمی توان آن را انکار کرد علی رغم تلاش آحاد منصف 
جامعــه و رعایت این گــروه اما در بالادســت ها پیدا 
می شوند کسانی که توجه چندانی به این موارد خاص 
ندارند تا با افزایش معاصی هرلحظه از رزق و روزی ها 
کاسته شود که ســفره مردم کوچک و کوچکتر گردد. 
نگاه دقیق و موشکافانه به اینگونه موارد خالی از بهره 
بردن ذهنی نبوده تا افت میــزان تولید قوت لایموت 
جامعــه یعنی گندم و حتی برنــج و دیگر محصولات 
باغی و کشــاورزی را طی سال های اخیر شاهد باشیم 
امــا بدون توجه به عمق فاجعــه از آن گذر کنیم، زیرا 
هرکــدام از این اتفاقات ناخواســته که جنبه بحران به 
خود گرفته اند حاصل پشــت پا زدن هــا به مواردی از 
فروع دین و زیرشــاخه های آن اســت تا امروز علاوه 
بر بخش خصوصی بعضی از زیرشــاخه های دولت هم 
که به نحوی از بیت المال ارتزاق می کنند به بهانه های 
واهــی از رعایت آن ها عدول نماینــد. همین نیم قرن 
پیش بود که اکثریــت جامعه کارهایی را که انجام آن 
برای کسب درآمد جایز نبود انتخاب نمی کردند و سعی 
داشتند ورود به آن فی ســبیل الله و برای رضای خدا 
باشــد که هنوز هم در فتاوای آیات عظام به آن اشاره 
می شود. قصد نداریم به نقل اینگونه مسائل شرعی که 
در تخصص ما نیســت به صورت گسترده بپردازیم که 
هر مسلمان موظف اســت مرجع تقلیدی اختیار کرده 
تا موبه مو به توضیح المســائل آن عمل نماید اما مهم 
اشــتراک نظرها در میان تمامی آیات عظام گذشته و 
امروز است که اعمال کف و دفن میت را به صورت یک 
حرفه درآمدزا مکروه بدانند و در گذشــته ای نه چندان 
دور اینچنین بوده تا مــردم اموات خود را برای صواب 
غســل و کفن کرده و در خانه یا قبرســتان محلی به 
خاک می ســپردند اما پس ازآن مجموعه هایی با عنوان 
قبرســتان های عمومی که بعدها آرامستان نام گرفتند 
به مرورزمــان این امــر را نیز به عنــوان یک حرفه در 
قالب برزن و بلدیه درآمدزا رقم زدند تا دایره ای باشــد 
در مجموعه شــهرداری های خصولتی و در مقطعی از 
زمان کل مسائل مطرح توســط بزرگان نادیده گرفته 
و با عینک مادیات دیده شوند! درحالی که شهرداری ها 
می توانند یکی از پایه های حذف رزق و روزی ها نباشند 
و به جای فشــار به خانواده هــا در زمینه های مختلف 
نیازهای اقتصادی خود را از مکان هایی همچون پروانه 
ساخت وســاز و تراکم به دســت آورند که این سال ها 
بسازوبفروش ها توانسته اند ره صدساله را یک شبه طی 
کنند و از آب های راکد هم کره بگیرند آب شرب را که 
بهای واقعی آن هر مترمکعبی دو میلیون تومان برآورد 
شده چون بطری یک لیتری آشامیدنی دو هزار تومان 
به فروش می رسد را به متری 13 هزار تومان از متولی 
آن یعنی شرکت های آب و فاضلاب اصفهان خریداری 
نماید! متأســفانه در چهار سال گذشته شورای اسلامی 
پنجم مصوباتی در این زمینه داشته که وظیفه شرعی 
و عرفی شــورای ششم اســت تا در آن ها را بازنگری 
کند و موارد خاص را بار دیگر در جلســه عمومی شورا 
مطرح و مجدداً رأی گیری نمایــد. پیرامون بهای قبر 
در آرامســتان باغ رضوان و دیگــر هزینه های مطرح 
حرفی برای گفتن نیســت زیرا توان خانواده ها آنچنان 
که باید در نظر گرفته نشــده ولی باید اذعان نمود این 
روزها و در پی ادامه مصوبات شورای اسلامی پنجم و 
مدیریت نابسامان شــهرداری در گذشته طرح هایی به 
تصویب رســید تا علاوه بر مغایرت با مسائل شرعی و 
عرفی قابل هضم هم نباشد تا همچنان در کنار فضای 
به هم ریخته این آرامستان همراه با پراکندگی سگ های 
ولگــرد در محوطه آن  که حاصل ایجاد پارکی در جوار 
آن برای سگ های جمع آوری شده در سطح کلان شهر 
تعرفه های باورنکردنی در بخش مالی آن اجرا می شود 
تا کسانی که در سنوات گذشته قبری پیش خرید کرده 
و پول آن را تمام و کمال پرداخته اند و امروز می خواهند 
ضمن همراهی با آرامســتان که با چالش کمبود مکان 
روبروست مشــارکت نمایند و آن را دوطبقه کنند باید 
برای هزینه حفر پنجاه ســانتیمتر بیشتر در ملک خود 
رقمی معادل شــش میلیون تومــان پرداخت نمایند! 
به نظر می رســد اینگونه افــراد علاقه مند و متعهد که 
می خواهند باری از دوش شــهرداری بردارند را باید به 
صورتی تشویق و دیگران را نیز با هدف صرفه جویی در 
مکان به این سو ترغیب نمود. نه اینکه سرکیسه کرد و 
ضمن پا گذاشتن بر مسائل شرعی، عرف جامعه را نیز 
به چالش کشید! شــورای اسلامی شهر باید به سرعت 
اینگونه مصوبات را بازخوانی کرده و حداقل بر اســاس 
نظر فتاوای آیات عظام به تصویب و اجرا برســاند که 
عبور از اصول می تواند عواقب ناخوشایندی را به همراه 
داشــته باشــد اگرچه نقصان برکت ها را پیشاپیش به 

ارمغان آورده است!
ادامه دارد

صلاح نبود بیش از این 
وزارت آموزش وپرورش 

بدون وزیر بماند
نماینده نطنز، قمصر و بادرود در مجلس شــورای 
اسلامی گفت: وزارت آموزش وپرورش یک وزارتخانه 
حساس و مهم در کشور است و بیش از این به صلاح 

نبود که این وزارتخانه بدون وزیر بماند.
رحمت ا... فیروزی دربــاره رأی اعتماد مجلس به 
وزیر پیشنهادی آموزش وپرورش، به ایسنا گفت: بنده 
موافق وزیر پیشنهادی رئیس جمهور به مجلس بودم 
چراکه بیش از این بــه صلاح نبود وزارت آموزش با 
گســتردگی که دارد بدون وزیر بماند. او افزود: نگاه 
مجلس یک نگاه حمایتی بــه دولت و رئیس جمهور 
است و یوسف نوری دارای سوابق خوبی در فراکسیون 
انقلاب اسلامی و امور آموزشی است و نمایندگان با 
بیش از 1۹۰ رأی ایشان را راهی هیئت دولت کردند. 
نماینده مردم نطنز، قمصر و بادرود در مجلس، گفت: 
امیدواریــم وزیر جدیــد آموزش وپــرورش بتواند به 
مطالبات فرهنگیان پاســخ مناسب بدهد و مشکلات 
این قشر زحمتکش را حل کند. نوری معلم بوده و در 
ســتاد آموزش وپرورش و حوزه های مختلف مدیریتی 
ســوابق خوبی دارد و کارنامه او در آن حد قابل قبول 
بود که مجلس به ایشــان رأی اعتماد بدهد. فیروزی 
تصریح کرد: همه کســانی کــه در آموزش وپرورش 
کار می کننــد باید وزیر جدید را حمایت کنند و دولت 
هم باید دراین باره و در تأمین خواســته های معلمان 
و از جملــه رتبه بندی آنان قدم هــای مثبتی بردارد و 
نیروهایی را که شرکتی، قراردادی و حق التدریسی کار 
می کنند، ســاماندهی کند. یوسف نوری امروز هفتم 
آذر با کسب 1۹۴ رأی موافق، ۵۷ رأی مخالف و 1۷ 
رأی ممتنع، اعتماد نمایندگان مجلس را برای تصدی 

پست وزارت آموزش وپرورش جلب کرد.

خسارت خشکسالی 
زاینده رود با تصمیمات 
وزارت نیرو اصلاح شود

عضو مجمع نمایندگان اســتان اصفهان با اشاره 
به مشــکلات کشاورزان این اســتان گفت: خسارت 
خشکســالی و تدبیر بارگذاری های ناروا در زاینده رود 
باید با تصمیمات گفته شده از سوی وزارت نیرو اصلاح 
شود.به گزارش ایســنا، محمدتقی نقد علی در تذکر 
شفاهی خطاب به وزیر نیرو گفت: وضعیت کشاورزان 
اصفهان نیاز به گفتن ندارد. درخواســت کمک آنها را 
شنیدید. خسارت خشکســالی و تدبیر بارگذاری های 
ناروا در زاینده رود باید با تصمیمات گفته شده از سوی 
وزارت نیرو اصلاح شود. او در ادامه در تذکری خطاب 
به وزیر آموزش وپرورش بیان کرد: خمینی شهر کمبود 
فضای آموزشی دارد و بسیاری از مراکز آموزشی نیز 
نیاز به مرمت دارند. این عضو کمیســیون قضائی و 
حقوقی مجلس شــورای اسلامی در پایان خطاب به 
هیئت رئیسه مجلس خواستار تســریع در دستور کار 

قرار گرفتن طرح شفافیت آراء نمایندگان شد.

کاهش ۳8 درصدی 
تصادفات فوتی در کاشان

فرمانده انتظامی شهرســتان کاشــان با اشاره به 
اینکه اولویت اول تماس شهروندان کاشانی در مورد 
مســائل ترافیکی با پلیس اســت، گفت: با این وجود 
تصادفات منجر به فوت در کاشان 3۸ درصد کاهش 

داشته است.
سرهنگ حسین بســاطی با بیان اینکه ۲۴ نقطه 
حادثه خیز در کاشــان شناسایی شــده است، به ایمنا 
گفت: اولویت اول شهروندان کاشانی در مورد مسائل 
ترافیکی تماس با پلیس است و با این وجود تصادفات 
منجر به فوت در کاشــان 3۸ درصد کاهش داشــته 
اســت. امیدواریم با رفع عیب نقاط شــهری، شاهد 
کاهش بیشــتر تصادفات و ســوانح در ســطح شهر 
کاشان باشــیم. او بیشــترین تصادفات را مربوط به 
موتورســیکلت، اتومبیل های شخصی و عابران پیاده 
دانست و تصریح کرد: بیشترین تصادفات در کاشان 
بــا ۷1 درصد در ســاعات بعدازظهــر و بعد از آن به 
ترتیب قبل از ظهر با ۲۲ درصد و ســاعت های بامداد 
و صبح با هفت درصد اتفاق می افتد. فرمانده انتظامی 
شهرستان کاشان یکی از مهمترین عوامل پیشگیری 
از تصادفات را ارائه آموزش های ترافیکی دانســت و 
گفت: جشنواره »روبه راه« از جمله برنامه هایی است 
که به این منظور توسط سازمان فرهنگی، اجتماعی و 
ورزشــی شهرداری کاشان و با همکاری پلیس راهور 
در حال برگزاری اســت. ســرهنگ بساطی افزود: از 
جمله اهداف برگزاری این جشنواره کاهش تصادفات، 
اصلاح رفتار ترافیکی شهروندان، تقویت نقش خانواده 
در فرهنگ سازی و رعایت قوانین راهنمایی و رانندگی 
و همچنین تقویت مشارکت ادارات و رؤسای آن ها در 
مورد مباحث ترافیکی است. سومین جشنواره آموزشی 
روبه راه از سری برنامه های حوزه شهروندی سازمان 
فرهنگی، اجتماعی و ورزشی شهرداری کاشان است 
که در قالب تولیدات رســانه ای، پرفورمنس، کمپین 
محیطی، اتوبوس گردشگری، پیک شهروندی و رادیو 
ترافیک از ۲۰ مهر تا ۲۶ آذر با محوریت آشــنایی با 
ناهنجاری های ترافیک و حمل ونقل عمومی با تلاش 
فرهنگ سراها و با مشارکت سازمان حمل ونقل بار و 
مسافر شــهرداری و پلیس راهنمایی و رانندگی ناجا 

برگزار می شود.

به گفته اســتاد جامعه شناسی دانشــگاه آزاد اسلامی 
اصفهان تبدیل مطالبه به منازعــه و درگیری، به دنبال 
نبود مهارت گفت وگو برای رفع مشکلات رخ می دهد.    

رضا اسماعیلی به ایرنا گفت: این مشکل در جوامعی 
نمود دارد که نمی توانند مسائل خود را به صورت گفت وگو 
حل کننــد و بجای آن به روش هایی مانند خشــونت و 
نزاع های خیابانی که منجر به  قتل و ستیزه جویی جسمی 
می شــود روی می آورند. او با بیان اینکه در همه جوامع 
اختلافات در هدف و راه و روش رسیدن به اهداف وجود 
دارد، گفت: برای حل این مسئله باید پنجره های گفت وگو  
باز شود که این مسئله در خانواده شروع می شود و سپس 
به مدرسه و دانشگاه می رســد. این پژوهشگر اجتماعی 
افزود:  معلمان و استادان در سیستم آموزشی باید بتوانند 
گفت وگو کردن برای دســت یافتن به راه حل و توافق را 
به دانش آموزان و دانشــجویان آموزش دهند. این استاد 
جامعه شناســی گفت: رســانه ها نیز در این بخش سهم 
مهمی را عهده دار هستند و باید برنامه های گفت وگومحور 

داشته باشند.
Á  نقش مهم سیســتم های واسط برای انتقال

مطالبات مردم به مسئولان
او نقش سیســتم های واســط برای انتقال مطالبات 
مردم به مدیریت ها را نیز بســیار مهم برشــمرد و گفت: 
این سیستم ها اقدامی اجتماعی انجام می دهند و با انتقال 
مطالبات و انتظارات مردم به مدیران و مســئولان نقش 
مهمــی در تصمیم ســازی برای رفع مشــکلات دارند. 
اســماعیلی افزود: وقتــی این چرخــه و فرآیند به نحو 
مطلوب طی نشود جامعه دچار مشکل می شود و به نوعی 
نظام ارتباطی تصمیم گیران و کســانی که در تصمیمات 
ذی نفع هستند دچار یک فلج ارتباطی و یا کاستی در این 
زمینه شود. او تصریح کرد: سیستم پس از مدتی به جای 
گفت وگوها و ارتباطات معقولانه وارد فرآیندهای تنازع و 

نزاع می شود که شکل زدوخورد پیدا می کند.
این پژوهشــگر اجتماعی گفت:  تشکل ها، انجمن ها 
و ســازمان های محلی و مردمی می توانند این مسائل را 
پیگیری کنند و برای این منظور شــاید سال ها و ماه ها با 
سیستم های تصمیم گیر چانه زنی کنند تا به توافق برسند. 
اســماعیلی با بیان اینکه حیات سیســتمی مانند آب در 
گرو این اســت که به مطالبه ها برای آن پاسخ داده شود، 
افزود: در موقعیت جامعه تمدنی اصفهان باید مسئله آب 
را با تصمیمات تدریجی و نه زمان بر،  از حالت انباشــت 
خــارج و در مدار منطقی و آرام قرار داد. او خاطرنشــان 
کرد: جامعه ایران مانند ســایر جوامع از گروه ها و اقشار 
متنوعی برخوردار است که مطالبات آنها یکسان نیست، 
بخشــی مطالبات حالت عمومی دارد و مربوط به بیشتر 
مردم است اما وقتی مطالبات به صورت خاص تر، گروهی 
و قشری می شــود ممکن است تفاوت هایی داشته باشد. 
این جامعه شــناس افزود: پدیده هایــی مانند آب و جاری 
بودن رودخانه زاینده رود یک مطالبه عمومی اســت که 
هــم بُعد اجتماعــی، فرهنگی و هم زیســت محیطی و 
تمدنــی دارد. او با بیان اینکه نحوه بــروز این مطالبات 
متفاوت است، گفت: اقشار نوجوان و جوان به طور عمده 

حالت کنشــگری دارند و به دلیل اینکه از انرژی و توان 
جســمی بالاتری برخوردارند، ملاحظه اندیشــی در آنها 
کمتر دیده می شــود. اسماعیلی با تأکید بر اینکه پذیرش 
این مطالبات بســیار مهم اســت، افزود: مسئولان این 
درخواســت ها را به عنوان مطالبه عمومی و صنفی برای 
اقشــار کشــاورز که نان، زندگی و حیات آنها مربوط به 
رودخانه زاینده رود است قبول دارند. او ادامه داد: از طرفی 
نیاز به جاری بودن این رودخانه علاوه بر پاسخگویی به 
نیازهای کشــاورزی، زیبایی، تفریحی و  روحی و روانی 
مردم، باعث رفع نگرانی شــهروندان از پدیده هایی مانند 
فرونشســت می شــود. به گفته او، در زمان حاضر مردم 
احســاس می کنند کل محصول، اندوخته، دارایی و آینده 
آنها در معرض خطر اســت و ممکن است واکنش نشان 
دهند. این جامعه شــناس افزود: از دیگــر عوامل تبدیل 
بیــان مطالبات به تنازع و درگیری می توان به سیاســت 
تأخیری مسئولان در پاسخگویی به خواسته های جامعه 
و مردم اشــاره کرد. او ادامــه داد: جامعه ایران جامعه ای 
است که به طور مُدام انباشتی از انتظارات و خواسته ها را 
تجربه می کند و مدیران به طورمعمول در پاسخگویی به 
مباحث رفاهــی و خدمات زیربنایی که برای جامعه لازم 
اســت از سیاست تأخیری اســتفاده می کنند. اسماعیلی 
افزود: برخی مسئولان رسیدگی به مشکلات را به آینده 
ارجاع می دهند و ازآنجاکه متوســط مــدت مدیریت ها 
زیر چهار ســال اســت معتقدند که پس ازاین دوره دیگر 
مســئولیتی ندارند و کســی نمی تواند تحقق آن وعده را 
از آنها بخواهد. او ادامــه داد: این رویه به تأخیر انداختن 
پاسخگویی و انباشــت و تراکم مطالبات موجب افزایش 
بی اعتمادی نزد مردم جامعه می شــود  توان پاسخگویی 

به مطالبات از ســوی سیســتم حل کننــده نیز کاهش 
می یابد. این استاد جامعه شناسی یادآور شد: بر این اساس 
طولانی شــدن روند رســیدگی به حوزه هایی که مردم 
در آن مشــکل  دارند موجب منتهی شــدن آن به حالت 
اعتراضات و وجه خشــونت آمیز آن می شــود. او با بیان 
اینکه رفع مشــکل برخی از این پدیده های اجتماعی تا 
ربع قرن به طول می انجامد افزود: برخی محدودیت های 
زیستی و جغرافیایی مانند آب بُعد جغرافیایی دارد، ازاین رو 
بی توجهی به آن موجب تبدیل شدن به مسئله اقتصادی 
و در نهایت چالش اجتماعی شــده که اگر راه حل مناسب 
برای آن طراحی نشــود در ادامه به بعد سیاسی و امنیتی 
کشیده می شود. این جامعه شــناس افزود: چرخه ای که 
ایــن معضل را از بُعد جغرافیایی به امنیتی تبدیل می کند 
حلقه های واسطی دارد که مربوط به مدیریت بخش های 
مختلف است اما قدامی برای رفع این مشکل نکرده اند تا 

اینکه حالت تخریبی پیدا کرده است.
Á  تلاش عده ای برای دامن زدن به اختلافات و

تبدیل مطالبات به تقابل های حکومتی
اسماعیلی با بیان اینکه مطالبی که تاکنون گفته شد 
از زاویــه درونی بود، افزود: از زاویــه بیرونی دامن زدن 
به این منازعات و اختلافات بحثی اســت که بســیاری 
تمایــل دارند که این مطالبات را به منازعات سیاســی و 
تقابل های حکومتی تبدیل کننــد که نباید نادیده گرفته 
شــود. او تصریح کرد: تلاش های بیرونی صورت گرفته 
تا آب به عنوان خواســته، انتظار طبیعی و نیاز اقتصادی و 
معیشــتی سمت وسوی خاص پیدا کند و به یک مسئله و 
منازعه سیاســی تبدیل شود و رسانه های مربوطه نیز در 

این مسیر اقدامات و تلاش های خود را می کنند.

Á استفاده از رویکرد فعال به جای رویکرد منفعل
اســماعیلی با بیان اینکه در واقع اســتفاده از رویکرد 
فعال به جای رویکرد منفعل در این زمینه می تواند بسیار 
راهگشــا باشــد افزود: اکنون دچار فقدان دیپلماسی آب 
بین استان های مختلف هســتیم که نیاز است  نخبگان 
از صنف اندیشمندان، کشاورزان و معتمدان به گفت وگو 
پیرامون آب بپردازند و از سوی دیگر گفت وگوی سیاسی 
در حد مذاکرات رســمی بین اســتانداران، ائمه جمعه و 
نمایندگان مجلس در اســتان های مختلف صورت گیرد. 
او ادامه داد: همچنین دیپلماسی رسانه ای برای حل این 
منازعات بــرای رفع فقدان هایی کــه در مجموعه های 
مدیریتی در حوزه افکار و ارتباطات وجود دارد نیاز است. 
این جامعه شناس افزود: ســاختار واقعیتی که این مسئله 
در آن شکل گرفته است مانند محدودیت های محیطی از 
جمله کاهش بارندگی، نامناسب بودن کشت ها و افزایش 
ســطح زیرکشتهایی )که مدام هر سال به آن اضافه شده 
اســت(، افزایش تعداد حلقه های چــاه و نبودن آمایش 
سرزمین پیرامون حوضه آبریز زاینده رود و از سوی دیگر 
مســئله ضعف مدیریتی چالش های مهمی است که رفع 

آن نیازمند بازاندیشی جامع است.
تجمع کشــاورزان اصفهان پس از 1۷ روز در بســتر 
خشک زاینده رود، سوم آذر امسال با توافق صورت گرفته 
با مسئولان پایان یافت و مطالبات آنها مورد پیگیری قرار 
گرفت اما باوجوداینکه صنف کشــاورزان به طور رسمی 
اعــلام کرد که برای جمعه پنجــم آذر دعوت به تجمع 
دوباره صورت نگرفته اســت بازهم روز جمعه، تعدادی از 
افراد در بســتر زاینده رود حضور یافتنــد که به التهاب و 

درگیری هایی منجر شد.

تبدیل مطالبه به منازعه در نبود مهارت گفت وگو

به گفته نماینــده ولی فقیه در اســتان و امام جمعه 
اصفهان بجای مشاوره رایگان وکلا در دادگستری ها و 

محاکم قضایی، کارشناس حقوقی استخدام شود.
به گزارش ایرنا، آیت ا... ســید یوســف طباطبایی 
نژاد در نشســت با اعضای هیئت مدیره مرکز وکلا قوه 
قضاییه در اصفهان افزود: ارائه مشــاوره توســط وکلا 
در دادگســتری ها زمینه رانت برای گرفتن پرونده های 
قضایی را فراهم می کنــد. او بیان کرد: وکلا عضو این 
مرکز نســبت به کار خود تعهد دارند و قوه قضاییه هم 
برای جلوگیری از سوءاســتفاده احتمالــی نظارت دارد 
اما بهترین راهکار اســتخدام کارشناس حقوقی و ارائه 
خدمات مشاوره توسط این افراد است. نماینده ولی فقیه 
در استان و امام جمعه اصفهان به هزینه های این موضوع 
برای قوه قضاییه اشــاره و بیــان کرد:  برای خدمت به 
مردم هزینه کردن اشکال ندارد و تأمین منابع آن برای 
رفع نیاز جامعه و اصلاح امور اســت. او ادامه داد: افراد 
عضو مرکز وکلا قوه قضاییه هم اصلاح این ســاختار 
را پیشــنهاد بدهند که به نفع آنان و عموم مردم خواهد 
بود. امام جمعه اصفهان با اشاره به توصیه های قرآن در 
خصوص رعایت حق وحقوق دیگران اذعان داشت: وکلا 
و قضات برای رضای خدا و با صداقت شــهادت بدهند 

و این کار حتی اگر علیه خودشــان، پدر و مادرشــان و 
نزدیکانشان هم باشد باید واقع گرا باشند. او افزود: شاید 
در یک اظهارنظر، فردی دچار مشکل و فقر بشود، این 

موضوع اشکالی ندارد چراکه روزی دهنده خداوند بوده 
و نباید به خاطر دیگران، زمینه خسران را برای خودمان 
فراهم سازیم. آیت ا... طباطبایی نژاد با بیان اینکه وکلا 

روی مرز جهنم و بهشــت حرکت می کنند، خاطرنشان 
کرد: این خطر برای  وکلا نســبت به  قضات به دلیل 
ذی نفع بودن و هزینه گرفتن بیشتر است. او اضافه کرد: 
برای مال دنیا و گذر زندگی نباید هستی خود را ویران و 

مشکلاتی برای دنیا و آخرت ایجاد کنیم.
ارائه ۷1 هزار مشاوره رایگان توسط وکلا قوه قضاییه

رئیــس مرکز وکلا قــوه قضاییه اصفهــان گفت: 
در یک ســال گذشــته  ۷1 هــزار مشــاوره رایگان 
 توســط وکلا این مرکــز به صورت رایگان ارائه شــده

 است. 
نرگس صلواتی با اشاره به راه اندازی خط تلفن 1۲۹ 
مشــاوره قضایی دادگســتری ها افزود: پاسخگویی این 
خط ارتباطی توســط وکلا این مرکز انجام می شود که 
امسال بیش از 1۰ هزار مشــاوره ارائه شده است. او به 
نحوه گزینش مرکز وکلا قوه قضاییه اشاره کرد و اظهار 
داشــت: علاوه بر گزینش علمــی صلاحیت فردی نیز 
بررســی می شود که همین موضوع وجه تمایز با کانون 
وکلا دادگســتری است که در آن مرکز چنین فرآیندی 
وجود ندارد. رئیــس مرکز وکلای قوه قضاییه اصفهان 
ادامه داد: خدمات رایگان مشاوره ای و وکالت برای افراد 

نیازمند جامعه توسط این نهاد انجام می شود.

امام جمعه اصفهان مطرح کرد

جایگزینی مشاوره وکلا با کارشناس حقوقی در دادگستری

به گفته معاون امور عمرانی استانداری اصفهان در حال 
حاضر محدودیتی به عنوان تعطیلی به دلیل آلودگی نداریم، 
اما ساعات کار صنایع آلاینده واقع در شعاع ۵۰ کیلومتری 

اصفهان، کمتر شده است.
مهران زینلیــان درباره تدابیر صــورت گرفته با توجه 
به آلودگی بالای اصفهان، به ایســنا گفت: در حال حاضر 
تمام صنایع واقع در شــعاع ۵۰ کیلومتری اصفهان توسط 
اکیپ هــای نظارتی اداره کل محیط زیســت و دانشــگاه 
علوم پزشکی بررســی و کنترل می شوند. او تأکید کرد: از 
شــهروندان درخواست داریم موارد منشــاء آلایندگی هوا 
را به دبیرخانــه کمیته اضطرار آلودگی هــوا در اداره کل 
محیط زیســت منتقل کنند. معاون امور عمرانی استانداری 

اصفهــان درباره محدودیــت فعالیت صنایع بــا توجه به 
وضعیت آلودگــی هوا، گفت: در حــال حاضر محدودیتی 
به عنــوان تعطیلی نداریم، اما ســاعات کار صنایع آلاینده 
واقع در شــعاع ۵۰ کیلومتری اصفهان، کمتر شــده است. 
او توضیــح داد: از جمله صنایع آلاینده کوره های آجرپزی 
هســتند که در شب اجازه فعالیت ندارند، اما ساعات کاری 
آنها در روز بسته به میزان آلایندگی هوا در روز کمتر شده 
است. زینلیان تصریح کرد: هنوز تعطیلی کامل هیچ صنعتی 
در اصفهان به دلیل آلودگی هوا را نداشــته ایم، اما صنایعی 
استانداردهای لازم را نداشــتند، از قبل تعطیل شده اند، از 
سوی دیگر ساعات کاری صنایع فعال محدود شده است. 
او تصریح کرد: در حال حاضر هیچ یک از صنایع استان به 

خصوص آن دسته که در شعاع ۵۰ کیلومتر مستقر هستند، 
از سوخت مازوت اســتفاده نمی کنند. معاون امور عمرانی 
استانداری اصفهان درباره دلایل تشدید شرایط آلودگی هوا، 
توضیح داد: بیشتر آلاینده ها از دو منبع متحرک )خودروها( 
هستند که در حال حاضر آلایندگی تمام خودروهای سواری 
با اســتفاده از بنزین یورو ۴ کمتر شده، اما سوخت گازوئیل 
تمام خودروهای ســنگین همچون اتوبوس ها هنوز یورو ۴ 
نشده، اما قرار است تا تابســتان سال 1۴۰1 سوخت تمام 
این خودروها گازوئیل یورو ۴ شــود. او با بیان اینکه یکی 
از اعضای ثابت کمیته اضطــرار هوا، پلیس و راهنمایی و 
رانندگی اســت، گفت: درصد بالایی از خودروهای آلاینده 
شناسایی و به پارکینگ منتقل شده اند. زینلیان با اشاره به 

جدی تر شــدن موضوع معاینه فنی خودروها، تأکید کرد: 
تمام پایگاه های معاینه فنی در اســتان رصد می شوند و در 
حال حاضر چند مورد از این پایگاه ها در ســطح استان که 
فعالیت خود را به درستی انجام نمی دادند، پلمپ شده است. 
او درباره تداوم پیش بینــی آلودگی هوا و تعطیلی ادارات و 
...، گفت: تعطیلی ادارات همچنان در دســتور کار این ستاد 
نیست، اما اگر شــرایط اضطراری شود و شاخص آلودگی 
هوا بالای 1۵۰ باشــد، احتمال تعطیلی ادارات وجود دارد. 
معاون امور عمرانی اســتانداری اصفهان البته تأکید کرد: 
لزوما تعطیلی ادارات راهکار کاهش آلودگی هوا نیســت و 
در دستورالعمل های بالادستی معمولا کاهش زمان فعالیت 

صنایع آلاینده ها و بخش های مختلف است.

کاهش ساعات کار صنایع آلاینده در اصفهان
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شماره ارسـال پـیامک:30007446   | تلفن ارتـباط خوانندگان : 36293750
برای پیــگیری جدیدتـــرین اخبار 
در سایت اصفهان امروز اسکن کنید

اصفهان

پیرو آگهی انحلال درج شده در روزنامه رسمی شماره 22246مورخ1400/05/12و به استناد مفاد ماده 215 و ماده 225 قانون تجارت از کلیه بستانکاران احتمالی نوبت اول
اشخاص حقیقی و حقوقی که ادعایی علیه شرکت منحله فوق دارند دعوت بعمل می آید ظرف مدت حداکثر 6ماه ازتاریخ انتشار آگهی نوبت اول با ارائه مدارک 
 مثبته به آدرس هیئت تصفیه شرکت به نشانی: استان اصفهان ، شهرستان شهرضا ، بخش مرکزي ، شهر شهرضا، محله مسکن مهر ، خیابان استاد آشفته ، کوچه 
))فرعي 28((، کوچه ))فرعي 29(( ، پلاک 3 ، طبقه اول ، واحد 1 کد پستی 8615767924  مراجعه نمایند. این اطلاعیه در سه نوبت هر یک به فاصله یکماه در 

اصفهان امروز انتشار و اعلام میدارد که پس از انقضای مدت مذکور هیچگونه ادعایی پذیرفته نخواهد شد و ختم تسویه شرکت اعلام خواهد شد. 
هیئت تصفیه شرکت: 1- مجتبی شاهچراغی2-سیدابوذر میرنیام3- عزت اله وارسته

 آگهی دعوت از بستانکاران احتمالی شرکت تعاونی مسکن محلی مهر کشاورز شهرضا به شماره ثبت 979
و شناسه ملی 10260158594 درحال تصفیه )نوبت دوم (- کد اقتصادی : 411177397976

پیرو آگهی انحلال درج شده در روزنامه رسمی شماره 21680مورخ1398/05/30و به استناد مفاد ماده 215 و ماده 225 قانون تجارت از کلیه بستانکاران نوبت اول
احتمالی اشخاص حقیقی و حقوقی که ادعایی علیه شرکت منحله فوق دارند دعوت بعمل می آید ظرف مدت حداکثر 6ماه ازتاریخ انتشار آگهی نوبت اول با 
ارائه مدارک مثبته به آدرس هیئت تصفیه شرکت به نشانی: استان اصفهان ، شهرستان شهرضا ، بخش مرکزي ، شهر شهرضا، محله مسکن مهر ، خیابان استاد 
آشفته ، کوچه ))فرعي 28(( ، کوچه ))فرعي 29(( ، پلاک 3 ، طبقه اول ، واحد 1 کد پستی 8615767924  مراجعه نمایند. این اطلاعیه در سه نوبت هر یک به 
فاصله یکماه در اصفهان امروز انتشار و اعلام میدارد که پس از انقضای مدت مذکور هیچگونه ادعایی پذیرفته نخواهد شد و ختم تسویه شرکت اعلام خواهد شد. 

هیئت تصفیه شرکت: 1- سیدابوذر میرنیام2-سیداصغر میرنیام 3- عبداله انصاریپورجرم افشادی

 آگهی دعوت از بستانکاران احتمالی شرکت تعاونی مسکن محلی مهر استقلال شهرضا به شماره ثبت 968
و شناسه ملی 10260157477 درحال تصفیه )نوبت دوم (- کد اقتصادی : 411177395391

پیرو آگهی انحلال درج شده در روزنامه رسمی شماره 205400مورخ1394/06/21و به استناد مفاد ماده 215 و ماده 225 قانون تجارت از کلیه بستانکاران نوبت اول
احتمالی اشخاص حقیقی و حقوقی که ادعایی علیه شرکت منحله فوق دارند دعوت بعمل می آید ظرف مدت حداکثر 6ماه ازتاریخ انتشار آگهی نوبت اول با 
ارائه مدارک مثبته به آدرس هیئت تصفیه شرکت به نشانی: استان اصفهان ، شهرستان شهرضا ، بخش مرکزي ، شهر شهرضا، محله مسکن مهر ، خیابان استاد 
آشفته ، کوچه ))فرعي 28(( ، کوچه ))فرعي 29(( ، پلاک 3 ، طبقه اول ، واحد 1 کد پستی 8615767924  مراجعه نمایند. این اطلاعیه در سه نوبت هر یک به 
فاصله یکماه در اصفهان امروز انتشار و اعلام میدارد که پس از انقضای مدت مذکور هیچگونه ادعایی پذیرفته نخواهد شد و ختم تسویه شرکت اعلام خواهد شد. 

هیئت تصفیه شرکت: 1- رمضان رهنمایی2-محسن حیدری3- عباس بیاتی

 آگهی دعوت از بستانکاران احتمالی شرکت تعاونی مسکن محلی مهر ابوذر  شهرضا به شماره ثبت 974
و شناسه ملی 10260158098 درحال تصفیه )نوبت دوم (- کد اقتصادی : 411177394956

نوبت اول

 هیئت مدیره انجمن تولیدکنندگان و صادرکنندگان طلا نقره جواهر 
و سنگهای قیمتی استان اصفهان

بدین وسیله از کلیه اعضای محترم که دارای کارت عضویت و یا کارت 
بازرگانی معتبر اتاق بازرگانی صنایع معادن و کشاورزی استان اصفهان 
میباشند دعوت می گردد در جلسه مجمع عادی به طور فوق العاده این 
انجمن که روز چهارشنبه مورخ 1400/09/24 ساعت 15 الی 17 در 
محل اتاق بازرگانی صنایع معادن و کشاورزی اصفهان به آدرس اصفهان 

میدان فیض برگزار می گردد حضور به هم رسانند .
در ضمــن اعضایی که داوطلب جهت ســمت هیئت مدیــره و بازرس 
هستند درخواســت خود را حداکثر تا تاریخ 1400/09/21 به آدرس 

anjomantalla@gmail.com ارسال فرمایند.
دستور جلسه 

۱. ارائه گزارش عملکرد و تصویب آن

2. ارائه گزارش هیئت مدیره
۳. ارائه گزارش مالی و تصویب آن

4. ارائه گزارش سالیانه بازرس
5.انتخاب روزنامه کثیرالانتشار

۶.تصویب مبلغ حق ورودی و حق عضویت سالیانه 
۷.انتخاب اعضای اصلی و علی البدل هیئت مدیره 

۸. انتخاب بازرس اصلی و بازرس علی البدل 
۹. سایر مواردی که در صلاحیت مجمع عادی عمومی سالیانه باشد

اعضای انجمن می توانند جهت کسب اطلاعات بیشتر با دفتر انجمن به 
شماره تماســهای 32104512 - 09358003900 دبیرخانه انجمن 

تماس حاصل فرمایید. 

 آگهی دعوت مجمع عادی به طور فوق العاده انجمن تولیدکنندگان 
 و صادرکنندگان طلا نقره جواهر و سنگ های قیمتی استان اصفهان 

  شهر  استان

واکسیناسیون در اردستان 
نزولی شد

 مدیر شبکه بهداشــت و درمان اردستان با بیان اینکه 
در حال حاضر شــاهد روند نزولی واکسیناسیون در سطح 
شهرستان هستیم، گفت: افرادی که به هر عنوانی واکسن 

نمی زنند یک تهدید علیه فضای اجتماعی جامعه هستند.
حسن ذبیحی به ایسنا گفت: تاکنون 3۲۴3۹ نفر معادل 
۸۸.۸ درصد از گروه های هدف شهرستان دوز اول واکسن 
و تعداد ۲۹1۶۰ نفر معادل ۷۹.۰۸ درصد از گروه های هدف 
دوز دوم واکســن کرونا را دریافت کردند. او با بیان اینکه 
بســیاری از مطالب منتشر شده در فضای مجازی در مورد 
عوارض واکسن ها فاقد پشتوانه علمی بوده و مردم به آنها 
اعتماد نکنند، افزود: با وجود تلاش های اقشار مختلف جامعه 
در فرهنگ ســازی استقبال مردم به واکسیناسیون به نظر 
می رسد شــایعات و اخبار بی اساس و بدون پایه علمی در 
فضای مجازی روی اعتماد عمومی تأثیر گذاشته است. مدیر 
شبکه بهداشت و درمان اردستان، تصریح کرد: واکسن حق 
هر شهروند است و اگر تزریق نکنند از سهم خود گذشتند. 
باید اثرگذاری تزریق واکسن را به مردم نشان دهیم تا همه 
مردم جامعه را زیر چتر واکسیناسیون پوشش دهیم. ذبیحی 
با بیان اینکه در حال حاضر شاهد روند نزولی واکسیناسیون 
در سطح شهرســتان هســتیم، گفت: افرادی که به هر 
عنوانی واکسن نمی زنند یک تهدید علیه فضای اجتماعی 
جامعه هســتند. او به تأثیر طرح واکسیناسیون در کشور و 
به مراتب استان و شهرســتان اردستان اشاره کرد و گفت: 
واکسیناسیون در ابتلا و فوت شوندگان کرونایی شهرستان 
تأثیر چشــم گیری گذاشــته تا جایی که از ابتدای شروع 
واکسیناسیون تا هفته های گذشته بیش از ۷۰ درصد از فوت 
شوندگان واکسن نزده بودند. مدیر شبکه بهداشت و درمان 
اردستان، خاطرنشان کرد: برای اینکه بتوانیم جامعه ای ایمن 
داشته باشیم باید بیش از ۹۵ درصد از افراد جامعه علیه کرونا 
واکسینه شوند. شهروندان همچنان برای جلوگیری از بیمار 
شدن باید حفظ فاصله اجتماعی، زدن ماسک، شستشوی 
دست ها و خودداری از حضور در تجمعات را داشته باشند. 
ذبیحی در خصوص اجرای واکسیناسیون گروه سنی کمتر 
از 1۲ سال، گفت: هنوز برای تزریق واکسن فرزندان زیر 1۲ 
سال هیچ گونه تصمیم گیری نشده است و در این موضوع 
باید تصمیمات ملی گرفته شــود. او در پاسخ به این سؤال 
که آیا هنوز ویروس کرونا روی اجسام وجود دارد و نیاز به 
ضدعفونی هست، گفت: اولویت اول زدن ماسک، فاصله 
اجتماعی و تهویه هوا اســت و ضدعفونی دست ها توصیه 
می شــود، ولی سطوح کمتر از 1۰ درصد در انتقال ویروس 

تأثیر دارد و کرونا بیشتر از راه تنفس انتقال داده می شود.

برداشت ۶۰ کیلوگرم زعفران 
در آران و بیدگل در سال 

جاری
معــاون جهاد کشــاورزی آران و بیدگل با اشــاره به 
زمان یک ماهه برداشــت زعفران در این شهرستان گفت: 
پیش بینی شده امسال افزون بر ۶۰ کیلوگرم زعفران مرغوب 

از مزرعه های این خطه برداشت شود.
هادی یغماییان به ایرنا گفت: سطح زیر کشت زعفران 
در آران و بیــدگل نزدیک به ۸۵ هکتار اســت که از این 
ســطح، حدود 3۰ هکتار بارور و بقیه طی سال های آینده 
به بار خواهد نشســت. او میانگین برداشت زعفران از هر 
هکتار را ۲ کیلوگرم برشمرد و افزود: برداشت زعفران از نیمه 
آبان ماه در آران و بیدگل آغاز شــده است و تا نیمه آذرماه 
جای ادامه دارد. به گفته او، کشــت زعفران به عنوان یکی 
از محصول های کم آب و باارزش افزوده بالا برای افزایش 
درآمد کشــاورزان آران و بیــدگل، در اولویت برنامه های 
مدیریت جهاد کشــاورزی شهرستان برای اصلاح الگوی 
کشــت در نظر گرفته شده اســت. یغماییان با بیان اینکه 
زعفران طی یک سال ۲ بار آبیاری می شود گفت: هر هکتار 
ســطح زیر کشت این محصول حدود 3۰ نفر اشتغال زایی 

ثابت و فصلی دارد. 
او تصریح کرد: هر هکتار کشــت زعفــران حدود ۶ 
تــن پیاز زعفــران لازم دارد که بهتر اســت از اقلیم های 
 مشــابه آب و هوایــی تهیه شــود تا بازدهــی مطلوبی

 داشته باشد.

بازگشت به روال عادی 
خدمات بیمارستانی پس از 

واکسیناسیون
گروه اصفهــان: مدیر درمان تأمین اجتماعی اســتان 
اصفهان، واکسیناسیون کرونا را منجر به کاهش چشمگیر 
بیماران دانســت به نحوی که در اوج بار مراجعه بیماران در 
موج پنجم و تا اواخر مرداد امسال، روزانه ۴۵۰ بیمار کرونایی 
در بیمارستان های شریعتی و غرضی بستری شده بودند که 
این میزان در اوایل هفته جاری به ۸۷ بیمار کاهش یافته و از 
 مرگ ومیر بیماران کرونا به طور چشمگیری کم شده است.

دکتر علی اعتصام پور با بیان اینکه این استان پس از تهران، 
بزرگترین استانی است که پوشش بیماران کرونا را بر عهده 
داشــت، افزود: مراکز درمانی ایــن مدیریت در پیک های 
مختلف کرونــا، روزانه ۵۰۰ تا ۵۵۰ بیمار پذیرش، پایش و 
درمان می کرد و این در حالی است که برون داد این خدمات 
از نظر مورتالیتی نیز در مقایسه با مراکز دانشگاهی کمتر و 
رویکرد رضایت بخشی آن بهتر بود و معاون درمان وزارت 
بهداشت نیز در بازدید از مراکز درمانی تأمین اجتماعی استان 
از عملکرد این مدیریت اظهار رضایت کردند. او با اشاره به 
ساماندهی خدمت رسانی به بیماران کرونا در استان، اظهار 
کرد: »با توجه به فعالیت ســه بیمارستان تأمین اجتماعی 
در استان، در آغاز همه گیری بیمارستان فاطمه زهرا )س( 
را به عنــوان مرکز پذیرش بیماران ترومای غرب اســتان 
اختصاص یافت و بیمارستان های شریعتی و غرضی برای 
پذیرش بیماران کرونا در نظر گرفته شــدند که بر اساس 
پیک بیماری، بخش های مختلف این بیمارستان ها در اختیار 
بیماران کرونا قرار گرفت.« مدیر درمان اســتان اصفهان 
گفت: همچنین ۲۸ درمانگاه و پلی کلینیک تأمین اجتماعی 
در اســتان وجود دارد که بیماران کرونا را پذیرش کرده و 
خدمات درمانی مناســبی را در اختیار آنها قرار می دهند. از 
طرفی، دو دی کلینیک به تعداد هشت تخت ایجاد کردیم 
که بیماران نیمه   بدحال در این مراکز از درمان های سرپایی 
و داروهای تزریقی استفاده کنند که این اقدام در نوع خود 
خلاقانه بــود و کمک کرد تا بیماران برای دسترســی به 
خدمات درمانی، امنیت خاطر داشته باشند و نیازی به بستری 
شدن در بیمارســتان پیدا نکنند. اعتصام پور تصریح کرد: 
پس از انجام واکسیناســیون جامع، میزان ابتلای به کرونا 
کاهش یافته؛ به گونه ای کــه در اوج بار مراجعه بیماران در 
موج پنجم و تا اواخر مرداد ماه امسال روزانه ۴۵۰ بیمار کرونا 
در بیمارستان های شریعتی و غرضی بستری شده بودند که 
این میــزان در اوایل هفته جاری به ۸۷ بیمار کاهش یافته 
است. از طرفی به تبع انجام واکسیناسیون، بیماران بدحال 
نیز کمتر شده اند و افراد واکسینه شده در صورت ابتلای به 
کرونا، نوع خفیف آن را تجربه می کنند. او با اشاره به عادی 
شــدن روند ارائه خدمات درمانــی در مراکز ملکی، افزود: 
بیمارستان شریعتی قبل از همه گیری کرونا، بالاترین میزان 
جراحی را در کشور داشته است و انجام عمل های جراحی 
در این مرکز درمانی حتی از بیمارســتان فیاض بخش نیز 
بیشتر بود. برای مثال در سال ۹۸ تعداد ۲۲ هزار و ۸3 مورد 
عمل جراحی در بیمارستان شریعتی و 1۶ هزار و ۹۷ مورد 
عمل جراحی در بیمارستان غرضی انجام شده است. مدیر 
درمان استان اصفهان اظهار کرد: اکنون با آرام شدن شدت 
بیماری که ناشی از ایجاد سرعت در واکسیناسیون عمومی 
 است که جا دارد از مسئولان وزارت بهداشت تشکر کنیم، 
در زمینه خدمت رسانی به بیماران به سرعت تغییر رویکرد 
داده و به سمت رسالت قبلی خود پیش می رویم تا بیماران 
نیازمند به جراحی را مانند روال قبل پذیرش کنیم. در حال 
حاضر در بیمارســتان های شــریعتی و غرضی حداکثر دو 
بخش به بیماران کرونا اختصاص یافته و باقی تخت ها برای 
انجام عمل های جراحی استفاده می شود تا خدمات درمانی 
رایگان برای بیمه شدگان به ویژه در شرایط سخت اقتصادی 
فراهم شود. اعتصام پور گفت: هرچند با شیوع کرونا، پذیرش 
و درمــان بیماران کرونا در اولویت قرار داشــت، اما انجام 
 عمل هــای جراحی برای بیمــاران نیازمند همچنان ادامه 
داشت؛ به گونه ای که در سال 13۹۹ با وجود افت عملکرد 
جراحی، از مجموع 3۴۶ هــزار و ۴۰۴ مورد عمل جراحی 
بستری انجام شــده در ۷۴ بیمارســتان تأمین اجتماعی 
کشور، بیمارستان شــریعتی با 13 هزار و ۵۶۶ مورد عمل 
و بیمارســتان  غرضی با 1۲ هــزار و ۸۰۸ مورد عمل در 
رتبه های اول و دوم بین بیمارســتان های تأمین اجتماعی 

قرار گرفتند. 

رئیس شورای اسلامی شهر اصفهان با تأکید بر لزوم پیگیری 
تعهدات اجرایی مسئولان از طریق قانون، گفت: هر اقدام دیگری 

از مسیرهای نادرست پذیرفتنی نیست.
به گزارش ایمنا، محمد نورصالحی در نوزدهمین جلســه 
شورای اسلامی شهر اصفهان با اشاره به اتفاقات دو جمعه اخیر 
در ارتباط با مسئله آب، اظهار کرد: مردم در روز جمعه ۲۸ آبان ماه 
با حضور نجیبانه و خردمندانه، مطالبات به حق خود را بر اساس 
قانون از مدیران خواستار شدند که این نوع بیان دغدغه مندی و 
مطالبه گری، تحسین همگان را در پی داشت، اما در جمعه گذشته 
عده ای با ایجاد رخنه در این حرکت عظیم و مردمی، حق طلبانه 
و نجیبانه سعی در بهره برداری از آن را داشتند. او افزود: در پایان 
تجمع ۲۸ آبان ماه از سوی دولت رفع معضلات و احقاق حقوق 
وعده داد و قرار شــد مطالبات مردم و کشاورزان در دستور کار 
دولت و مدیریت اســتان قرار گیرد تا اعتماد از دست رفته مردم 
به واسطه وعده های عملی نشده در ســال های قبل بازگردد. 
رئیس شورای اسلامی شهر اصفهان تصریح کرد: بدیهی است 
که این اقدامات مستلزم زمان است بنابراین اقدامات جمعه اخیر 
در این راســتا و حرکت نبود و همگان باید مراقب باشــیم که 
هیچ کس نخواهد فضای ناامنی ایجاد کرده و از آن سو استفاده 
کند. نورصالحی اضافه کرد: نماینده کشاورزان اعلام کرد دولت 
از ســال ۶1 یک و نیم میلیارد مترمکعب آب فروخته است. از 
گذشته عده ای سهم و حقابه از زاینده رود داشته اند و این نمونه سو 
مدیریت است که آب وجود نداشته را تخصیص داده و بفروشند 
و اکنون مردم با مشکل روبرو شوند. او با تأکید بر لزوم پیگیری 
تعهدات اجرایی مسئولان از طریق قانون، خاطرنشان کرد: هر 
اقدام دیگری از مســیرهای نادرست پذیرفتنی نیست و جا دارد 
از اطلاع رسانی به موقع صداوسیما و پیگیری و جدیت استاندار 

نیز قدردانی شود.
Á  طرح جامع اصفهان باید درخور و متناسب با

محدودیت ها باشد
نورصالحی گفت: طرح جامع شــهر اصفهان، مبارزه جدی 
با فســاد، دولت الکترونیک و حرکت در مســیر شهر هوشمند 
گام هایی اســت که در کنار رفع چالش های بزرگ و مهم حال 
حاضر اصفهــان باید بر روی آن تمرکز کــرد. او افزود: مقطع 
تاریخی خوبی برای اجرای طرح جامع انتخاب شده است، زیرا 
مشکلات امروز مانند آلودگی های زیست محیطی، فرونشست و 
خشــکی زاینده رود به ما دیکته می کند که اصفهان باید به چه 
ســمتی پیش برود و آیا امکان توسعه فضایی و جمعیت دارد یا 
خیر؟ رئیس شورای اسلامی شهر اصفهان تصریح کرد: با توجه 
به اینکه این شهر یکی از 1۰ شهر تاریخی جهان است، باید بر 

اســاس ظرفیت های این مادر شهر جهانی، طرح جامع تهیه و 
تدوین شده و مبتنی بر گردشگری و صنایع دانش بنیان و دارای 
ارزش افزوده بالا باشــد. او خاطرنشان کرد: مرکز پژوهش های 
شورا، کمیسیون شهرسازی، معاونت شهرسازی و برنامه ریزی، 
وزارت راه و شهرسازی و اداره کل استان نیز باید دست به دست 
هم بدهند تا طرح جامع اصفهان درخور و متناسب با محدودیت ها 
و ظرفیت ها آماده شــود و امیدواریم در این راستا توسعه کیفی 

مدنظر باشد.
Á  مقابله با افرادی که انجــام امور مردم را در

مسیر انحرافی قرار می دهند
نورصالحی با بیان اینکه موضوع مبارزه با فساد جز اهداف 
و شعارهای اصلی شورا و شهرداری در دوره ششم است، گفت: 
نبود نظارت و مدیریت درســت باعث نمود مقداری از فساد در 
شهرداری شده که باید به کمک دستگاه های نظارتی و امنیتی با 
آن مقابله کرد. او ادامه داد: اکثر کارکنان شهرداری خدوم و سالم 
هستند، اما باید با معدود افرادی که انجام امور مردم را در مسیر 
انحرافی قرار می دهند، مقابله کرد تا مردم به بهبود اجرای امور 
مطمئن شوند. رئیس شورای اسلامی شهر اصفهان شهرسازی 
الکترونیک را از جمله اقدامات برای مبارزه با فساد دانست و افزود: 
انجام غیرحضوری و برنامه دار اموری که شهرداری متکفل آن 
اســت از موضوعات اصلی مدنظر مدیریت شهری خواهد بود. 
نورصالحی در این جلســه هفتــم آذر، روز نیروی دریایی و 1۰ 

 آذرماه روز مجلس و ســالروز شهادت، شهید مدرس را گرامی 
داشت.
Á در حق مردم استان ظلم می شود

رئیس کمیســیون اقتصادی، حقوقی و گردشگری شورای 
اسلامی شــهر اصفهان به اقدامات مردم اصفهان برای کشور 
اشاره کرد و گفت: آن ها این چنین زحمت کشیدند اما در حقشان 

ظلم می شود.
عباس حاج رسولی ها در این نشست خطاب به رئیس جمهور، 
اظهار کرد: آقای رئیسی، اصفهان سه دوره پایتخت بوده و این 
مرکزیت سیاسی باعث شده اکنون میراث ارزشمندی در این شهر 
وجود داشته باشد که برای حفاظت از آن نگاهی ویژه نیاز است. 
او افزود: اصفهان بیش از دو هــزار ابنیه تاریخی دارد، اما نگاه 
دولتمردان به این شهر و استان با سایرین یکسان بوده و گاهی 
معیارهای سازمان برنامه وبودجه کشور برای تخصیص بودجه ها 
بر اساس جمعیت است. رئیس کمیسیون اقتصادی، حقوقی و 
گردشگری شورای اسلامی شهر اصفهان خاطرنشان کرد: آن قدر 
از آب حفاظت نشد تا از بین رفت و حال نگران میراث فرهنگی 
هستیم؛ می توان ادعا کرد که اگر اقدامی برای حفاظت از میراث 
فرهنگی شده نیز توسط شهرداری بوده و دود بی مسئولیتی به 
چشم مردم می رود. او ادامه داد: هیچ نگاه ویژه ای به کلان شهر 
تاریخی اصفهان نشده درحالی که این استان در رده استان هایی 
است که بیشترین مالیات را می پردازد، اما برای اختصاص ردیف 

بودجه های عمرانی تقریبا در رده های آخر است. حاج رسولی ها با 
بیان اینکه مشهد مقدس در دوره اول شورا نصف بودجه اصفهان 
را دریافت می کرد، اما اکنون سه برابر اصفهان شده که باید دلیل 
عقب ماندگی اصفهان در این زمینه مشخص شود، تأکید کرد: 
ما چیزی اضافه تر از حــق خود را نمی خواهیم بلکه می گوییم 
نباید استانی همچون اصفهان که پنج دانشگاه بزرگ و صنایع 
عظیم دارد با استان هایی که جدید شکل گرفته اند یک میزان حد 
اختیار داشته باشد. او با بیان اینکه شهدای اصفهان بیش از هر 
استان دیگر بوده و این امر به دلیل وجود پشتوانه بزرگ فرهنگی 
استان است، گفت: بخش بزرگی از بازسازی مناطق آسیب دیده 
از جنگ تحمیلی به عهده اصفهانی ها بوده است؛ آن ها این گونه 
برای کشور زحمت کشیدند، اما در حقشان ظلم می شود. رئیس 
کمیسیون اقتصادی، حقوقی و گردشگری شورای اسلامی شهر 
اصفهان تصریح کرد: بیکاری تحصیل کرده ها در شــهر بیداد 
می کند، زنگ خطر کاهش میزان ازدواج پیش از بسیاری استان ها 
در اصفهان به صدا درآمده و افراد عادی برای خانه دار شدن باید 
بیش از 1۵۰ سال منتظر بمانند که همه این موارد برای وضعیت 
اجتماعی اصفهان یک زنگ خطر اســت. او افزود: هزینه های 
زندگی در اصفهان بسیار و درآمدها اندک است و خانواده ها دچار 
پیچیدگی های بسیار از لحاظ اقتصادی هستند که اگر ریشه تمام 
بحث ها را جست وجو کنیم تنها یک دلیل دارد و آن هم نابودی 

ظرفیت های اصفهان است.

 مبارزه با فساد جزو اهداف اصلی
 شورای ششم

نیروهای سلامت شهرداری در ســال ۹۴ جذب شدند و تا 
پارسال فعالیت داشتند که در نهایت این واحد سال گذشته منحل 

شد، این افراد اکنون نیروی شبکه سازی محلات در هستند اما 
از ســوابق شغلی، بیمه خاص و اصفهان کارت بهره نمی برند و 
برای تبدیل وضعیت نیز بهره ای ندارند که لازم به پیگیری است. 

در آستانه تدوین مهم ترین سند سالیانه شهری هستیم؛ هرچند 
که چهارچوب تهیه و تدوین آن را دســتورالعمل ابلاغی وزارت 
کشور مشخص می کند اما احتمالا معاونت 
برنامه ریزی تا اواخر دی ماه درگیر تدوین 
و ارسال آن به شــورا خواهد بود. بودجه 
1۴۰1 اولین سند ارسالی شهردار منتخب 
شورای ششم است لذا امیدواریم مبنای آن 
برای تخصیص منابع مالی، قطع وابستگی 
شهرداری به درآمدهای ساختمانی باشد. 
باوجوداینکه رسیدگی به معضلات شهر 
و ادامه پروژه های نیمــه کاره در اولویت 
شورای ششم است اما دغدغه نخست ما 
محلات بوده و برای همین میز محلات 
در شهرداری تشکیل شده است لذا از معتمدین و مردم محلات 
می خواهیم که دغدغه خود را مطرح کنند تا نمود آن را در بودجه 

ببینیم.

تذکرهایی که در این مدت به شــهردار اصفهان داده ام 
در قالب چند نامه ارســال و خواســتار پاسخگویی درباره 

آن ها شــدم. یکی از نامه ها مربوط به 
هزینه کــرد مالی، عملکرد انســانی و 
اتفاقاتی اســت که در چند سال اخیر 
در جشــنواره بین المللی فیلم کودکان 
و نوجوانان رخ داده است و درخواست 
شــده بود که در یک گزارش رسمی 
جزئیات آن اعلام شود اما بیش از یک 
ماه از این تذکر گذشــته و پاسخی به 
آن داده نشده است. ابهاماتی نیز درباره 
هزینه کــرد ۲۵۰ میلیارد تومانی پروژه 
رینگ حفاظتی به دست شورا رسیده 

که برای شفاف شدن آن خواستار ارائه گزارش شدیم اما با 
اینکه بخش دوم تسهیلات در حال تخصیص و بهره برداری 

است هنوز گزارشی مبنی بر آن ارائه نشده است. همچنین 
خواســتار ارائه جزئیات مالی و عملکردی مراسم مربوط به 

۲۵ آبان ماه همراه با جدول مالی و مقایســه عملکردی به 
شورا می شوم.

منوچهر مهروی پور -رئیس کمیسیون فرهنگی، اجتماعی و ورزشی شورا

 لزوم قطع وابستگی شهرداری اصفهان
 به درآمدهای ساختمانی

علی صالحی-سخنگوی شورا

شهردار اصفهان به تذکر اعضای شورا 
پاسخ دهد
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جامعه

آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده 1۳ آیین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت 
ثبتی و اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی

اراضی و  آراء صادره هیات های موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی  برابر   -1-۲3۹۰
ساختمان های فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی منطقه غرب اصفهان تصرفات مالکانه و 
بلامعارض متقاضیان محرز گردیده است. لذا مشخصات متقاضیان و املاک مورد تقاضا به شرح 
زیر به منظور اطلاع عموم در دو نوبت به فاصله 1۵ روز آگهی می شود درصورتی که اشخاص 
نسبت به صدورسند مالکیت متقاضیان اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین 
آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به اداره ثبت اسناد و املاک تسلیم و پس از اخذ رسید، 

ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض، دادخواست خود را به مرجع قضایی تقدیم نماید.
ردیف 1- رای شماره ۸۹۷۷- 1۴۰۰/۰۷/۵۷ هیات اول آقای علی سلطانی افارانی به شناسنامه 
از  مشاع  دانگ  چهار  در  اسداله  فرزند  اصفهان  صادره   1۲۸۴۶۲۴۹۷۸ کدملی   1۲۲۵ شماره 
ششدانگ یک باب ساختمان به مساحت 1۶۶/۹1 مترمربع قسمتی از پلاک شماره ۲۴۲.۲3۵ 
فرعی از ۲۷ اصلی واقع در اصفهان بخش 1۴ حوزه ثبت ملک غرب اصفهان از مالکیت مصطفی 
صادقی برزانی و عباس ماهرانی از مورد ثبت سامانه املاک و صفحه 1۸ دفتر 1۹۰ املاک و 

صفحه 3۵۶ دفتر 3۰3 
ردیف ۲-رای شماره ۸۷۰۵- 1۴۰۰/۰۷/۲1 هیات اول خانم فاطمه سلطان سلطانی آفارانی به 
شناسنامه شماره ۹۶۰ کدملی 1۲۸۵۷۵3۷۴۷ صادره اصفهان فرزند حسین در دو دانگ مشاع از 
ششدانگ یک باب ساختمان به مساحت 1۶۶/۹1 مترمربع قسمتی از پلاک شماره  ۲۴۲.۲3۵ 
فرعی از ۲۷ اصلی واقع در اصفهان بخش 1۴ حوزه ثبت ملک غرب اصفهان از مالکیت مصطفی 
صادقی برزانی و عباس ماهرانی از مورد ثبت سامانه املاک و صفحه 1۸ دفتر 1۹۰ املاک و 

صفحه 3۵۶ دفتر 3۰3
تاریخ انتشار نوبت اول : 1۴۰۰/۰۹/۰۸ تاریخ انتشار نوبت دوم : 1۴۰۰/۰۹/۲3 شهریاری- رئیس 

منطقه ثبت اسناد واملاک غرب اصفهان 1۲311۲۸/ م الف
هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد 

سند رسمی
آگهی ماده ۳ قانون و ماده 1۳ آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و 

اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
۲3۹۲-1- برابر رای شماره ۲3۷۵ مورخ 1۴۰۰/۸/1۲ هیات اول موضوع قانون تعیین تکلیف 
اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک  وضعیت ثبتی 

جنوب اصفهان تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی، مالکیت آقای محمد باباشاهی به شناسنامه 
به مساحت  خانه  یکباب  در ششدانگ  رضا  فرزند  کدملی 1۲۸33۹۵۴3۶ صادره  شماره ۷۶۵ 
3۷۲/3۵ مترمربع پلاک شماره 1۲۹۶ فرعی از ۴۴۸3 اصلی واقع در اصفهان بخش ۵ حوزه 
ثبت ملک جنوب اصفهان، به موجب سند انتقال شماره ۵۴۷۸۲ مورخ 13۶۰/3/۲1 دفتر ۹۲ 
)به شرح مندرج در صورتجلسه  از شش دانگ قطعه زمین  اصفهان تمامت سه دانگ مشاع 
تحدیدی بصورت یک باب مغازه کوچک و یكباب عمارت و کارگاه تعمیر اتومبیل در آمده است( 
پلاک ۴۴۸3/3۰۰ مجزی شده از ۴۴۸3/1۵1 بخش ۵ ثبت اصفهان به آقای محمد باباشاهی 
فرزند رضا انتقال قطعی گردیده، و شش دانگ پلاک ۴۴۸3/1۵1 نیز به نام دولت جمهوری 
اسلامی ایران با نمایندگی اداره راه و شهرسازی سابقه ثبت و سند مالکیت داشته که به موجب 
دادنامه شماره ۹۹۰۹۹۷۰3۵1۴۰1۲۶۰ مورخ ۹۹/۷/۲ صادره از شعبه 1۴ دادگاه عمومی حقوقی 
اصفهان سند مالکیت دولت نسبت به سهم خواهان ابطال گردیده است و به موجب دادنامه 
شماره ۹۹۰۹۹۷۰3۶۸۲۰۲۲3۹ مورخ ۹۹/11/۷ شعبه ۲ دادگاه تجدیدنظر استان اصفهان قطعیت 
یافته است، )و ششدانگ پلاک ۴۴۸3/1۵1 به پلاک های متعددی تفکیک گردیده که پلاک 
۴۴۸3/3۰۰ یکی از پلاک های تفکیکی بوده که آن نیز تفکیک و پلاک های ۴۴۸3/1۲۹۶ و 
۴۴۸3/1۲۹۷ از آن مجزی شده است( و ملک مورد تقاضا در محدوده پلاک ۴۴۸3/1۲۹۶ مجزی 
شده از ۴۴۸3/3۰۰ واقع می باشد. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 1۵ روز 
آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته 
باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم 
و پس از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض، دادخواست خود را به مراجع 
قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق 

مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد. 
تاریخ انتشار نوبت اول : 1۴۰۰/۰۹/۰۸ تاریخ انتشار نوبت دوم:  1۴۰۰/۰۹/۲3 اداره ثبت اسناد و 

املاک منطقه جنوب اصفهان 1۲31۰۹3/ م الف
ابلاغ اجرائیه قرارداد بانکی

 ۹۹۰۰1۹۹ پرونده:  بایگانی  شماره   13۹۹۰۴۰۰۲13۰۰۰۰1۲3/1 پرونده:  شماره   -1-۲۴۰۸
شماره آگهی ابلاغیه: 1۴۰۰۰3۸۰۲13۰۰۰۰۰۰۷ تاریخ صدور: 1۴۰۰/۰۸/۲۵ بدین وسیله به 
رضا فروغی فرزند محمد شناسنامه شماره ۷۵ کدملی ۵۴1۹۷۲۵۵۴1 ساکن: مبارکه، صفائیه، 
بانک  که  شود  می  ابلاغ   ۸۴۹۹1۶۸313 کدپستی  سوم،  فرعی  بوستان،  خیابان  پنج،  محله 
ملی شعبه خیابان سلمان فارسی مبارکه به استناد قرارداد بانکی شماره ۹3۰۴۹۶۷۸۲3 مورخ 

13۹3/۰1/۲۶ جهت وصول مبلغ 1۰1/۷۲3/۸۴۰ ریال بابت اصل طلب و خسارت تأخیر تأدیه تا 
تاریخ 13۹۹/۰۴/1۵ و از تاریخ مذکور تا روز تسویه کامل بدهی روزانه به ازای هر سه هزار ریال 
مبلغ ۲/۶۴ ریال طبق مقررات علیه شما اجرائیه صادر نموده و پرونده اجرائی به کلاسه ۹۹۰۰1۹۹ 
در این اداره تشکیل شده و طبق گزارش مورخ 13۹۹/۰۵/۲۶ مامور پست، به دلیل عدم شناسائی 
نشانی، امکان ابلاغ اجرائیه به شما میسر نگردیده است، لذا بنا به تقاضای بستانکار طبق ماده 1۸ 
آئین نامه اجرا مفاد اجرائیه فقط یک مرتبه در یکی از روزنامه های کثیر الانتشار محلی آگهی می 
شود و چنانچه ظرف مدت ده روز از تاریخ این آگهی که روز ابلاغ محسوب می گردد، نسبت به 
پرداخت بدهی خود اقدام ننمایید، عملیات اجرائی جریان خواهد یافت. ضمنا طبق ماده 1۸ آئین 
نامه اصلاحی اجراء مخاطبین موظف هستند جهت ثبت نام و دریافت حساب کاربری )ثنا( اقدام 

نمایند. رئیس اداره ثبت اسناد و املاک مبارکه- مظاهر نصرالهی 1۲31۵۵1/م الف
آگهی فقدان سند مالکیت

۲۴۰۹-1- نظر به اینکه خانم رقیه غلامی به استناد دو برگ استشهادیه محلی که هویت 
به شماره سریال 3۲۴۷1۸  مالكیت  امضاء شهود رسما گواهی شده مدعی است که سند  و 
مربوط به تمامت ششدانگ پلاک 3۷۷/3۴1 فرعی)بمساحت ششدانگ ۲۵۸۰ متر مربع( واقع 
در بخش ۹ ثبت اصفهان که در صفحه ۷۶ دفتر ۲۴-املاک بخش ۸ ثبت اصفهان ذیل ثبت 
شماره ۴۶۷۷ به نامش ثبت و صادر و تسلیم گردیده و بموجب نامه شماره ۹۵/۴۵۵/۹۲۸۵۲ 
مورخ 13۹۶/11/۰۶ بازپرس شعبه اول دادسرای عمومی مبارکه و نامه شماره ۹11۲۶۸ مورخ 
13۹۵/۰1/۰۸ دادرس شعبه یک دادگاه کیفری دو مبارکه در بازداشت می باشد. طبق اعلام 
مالک بعلت نامعلوم مفقود شده است و درخواست صدور سند مالکیت المثنی نموده لذا برابر 
ماده 1۲۰ اصلاحی آئین نامه قانون ثبت آگهی می شود که هر کس مدعی انجام معامله غیر 
از آنچه در این آگهی ذکر شده نسبت به آن یا وجود سند مالکیت مزبور نزد خود باشد از تاریخ 
انتشار این آگهی تا 1۰ روز به این اداره مراجعه و اعتراض خود را کتبا ضمن ارائه اصل سند 
مالکیت یا سند معامله تسلیم نماید تا مراتب صورتمجلس و اصل آن به ارائه کننده مسترد 
گردد. اگر ظرف مهلت مقرر اعتراضی نرسد یا در صورت اعتراض اصل سند ارائه نشود المثنای 
سند مالکیت مذکور صادر و به متقاضی تسلیم خواهد شد. رئیس اداره ثبت اسناد و املاک 

مبارکه- مظاهر نصرالهی 1۲31۴1۸/م الف
آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده 1۳ آیین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت 

ثبتی و اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی
۲3۹۶-1- برابر آراء صادره هیات های موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمان 

های فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی منطقه غرب اصفهان تصرفات مالکانه و بلامعارض 
متقاضیان محرز گردیده است. لذا مشخصات متقاضیان و املاک مورد تقاضا به شرح زیر به منظور 
اطلاع عموم در دو نوبت به فاصله 1۵ روز آگهی می شود درصورتی که اشخاص نسبت به صدورسند 
مالکیت متقاضیان اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه 
اعتراض خود را به اداره ثبت اسناد و املاک تسلیم و پس از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ 

تسلیم اعتراض، دادخواست خود را به مرجع قضایی تقدیم نماید.
ردیف 1- رای شماره 1۰۲۰۶- 1۴۰۰/۰۸/۲۶ هیات دوم خانم زهره قاسمی دمنه به شناسنامه 
شماره ۷۰ کدملی 11۵۹۸۴۷1۹3 صادره فریدن فرزند سید خلیل در ششدانگ یک باب ساختمان 
به مساحت ۶۶/۹۹ مترمربع قسمتی از پلاک شماره 11 فرعی از ۶۸ اصلی واقع در اصفهان بخش 
1۴ حوزه ثبت ملک غرب اصفهان از مالکیت رضا حیدری بهرام آبادی از سند شماره 3۶۰۸۶ مورخ 

13۵۰/1/1۸ دفترخانه شماره ۶۵ اصفهان
تاریخ انتشار نوبت اول : 1۴۰۰/۰۹/۰۸ تاریخ انتشار نوبت دوم : 1۴۰۰/۰۹/۲3 شهریاری- رئیس 

منطقه ثبت اسناد و املاک غرب اصفهان 1۲31۰۵۸/ م الف
آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده 1۳ آیین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت 

ثبتی و اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی
۲3۹۴-1- برابر آراء صادره هیات های موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمان 
های فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی منطقه غرب اصفهان تصرفات مالکانه و بلامعارض 
متقاضیان محرز گردیده است. لذا مشخصات متقاضیان و املاک مورد تقاضا به شرح زیر به منظور 
اطلاع عموم در دو نوبت به فاصله 1۵ روز آگهی می شود درصورتی که اشخاص نسبت به صدورسند 
مالکیت متقاضیان اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه 
اعتراض خود را به اداره ثبت اسناد و املاک تسلیم و پس از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ 

تسلیم اعتراض، دادخواست خود را به مرجع قضایی تقدیم نماید.
ردیف 1- رای شماره ۹۹۹۵- 1۴۰۰/۰۸/۲۰ هیات اول آقای محمد حسین شهری به شناسنامه 
شماره ۴۰۵۶ کدملی 1۲۸3۰۰۰۶3۶ صادره فرزند قاسمعلی در ششدانگ یک باب ساختمان به 
مساحت ۲۰1/۹۵ مترمربع قسمتی از پلاک شماره ۷۲1 فرعی از 1۶ اصلی واقع در اصفهان بخش 
1۴ حوزه ثبت ملک غرب اصفهان از مالکیت عبداله برندگی از مورد ثبت صفحه ۵۷۷ دفتر 1۰۲ 
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زنان با زنانگی خود آشتی 
کنند

روان شناس با بیان اینکه زنان تقریبا ۲ برابر بیشتر از مردان 
درگیر افســردگی می شوند، به »افسردگی پنهان« در زنان 
اشاره کرد و دراین باره گفت: این زنان می کوشند که علائم 
افسردگی خود را پنهان کرده و واقعیت های زندگی خود را 
نپذیرند و چون اصطلاحا همواره نقابی از شادی و خوشحالی 
بر چهره دارند تشخیص افسردگی آنها نیز به راحتی ممکن 

نیست.
گوهر یسنا انزانی به بیان تفاوت های افسردگی با افسردگی 
پنهان در زنان پرداخت و به ایسنا گفت: افسردگی مثل یک 
سرماخوردگی روانی است اما درعین حال مدت آن همانند 
سرماخوردگی کوتاه نیست و متوسط طول درگیری افراد با  
افسردگی می تواند ۹ ماه باشد. در واقع افسردگی شایع ترین 
بیماری روحی است که ممکن است افراد به دلایل مختلف 
فرهنگی و یا ترس از دســت دادن موقعیت شغلی و ... از 
بیان و درمان آن خودداری کنند. این روانشناس معتقد است 
که افسردگی درد روانی، جسمی و احساسی است که حس 
غمگینی، خشم، ترس و تنفر را  در افراد افزایش می دهد و 
نشانه های متفاوتی از جمله بد اشتهایی، کم اشتهایی، کندی 
روانی و حرکتــی، بدبینی به آینده، افزایش و کاهش وزن، 
پرخوابی و کم خوابی، از دســت دادن علاقه به فعالیت ها، 
دلســردی و بدبینی به آینده و ناامیدی و... دارد که اگر این 
علائم بیش از دو هفته ادامه یابند نشــان از افسرده شدن 
افراد می دهند. به گفته انزانی، زنان تقریبا دو برابر بیشــتر 
از مردان درگیر افسردگی می شوند. همچنین ممکن است 
افسردگی در حوالی بلوغ دختران یعنی حوالی 1۴ سالگی و 
نزدیک به عادت ماهیانه زنان، دوران یائسگی زنان، دوران 
بارداری و یا پس از زایمان به دلیل تغییرات جسمی شدت 
پیدا کند. او ادامه داد: اصولا در فصول پاییز و زمســتان و 
به ویژه  ماه های دی و بهمن افسردگی شدت بیشتری دارد 
و از ســوی دیگر به طورکلی به نظر می رسد افسردگی در 
مراحل گذار زندگی مثل ســالمندی، فرزندآوری، بلوغ و یا 
تغییر در منزل، ماشین، شغل و غیره می تواند در زنان افزایش 
یابد. همچنین زنان متأهل و زنانی که فرزندان کوچک دارند 
و یا مطابق با زنانگی خود زندگی نکرده با آن کنار نمی آیند 
افسردگی بیشتری را تجربه می کنند. این روانشناس در ادامه 
ســخنان خود درباره افسردگی پنهان در زنان تصریح کرد: 
این زنان می کوشند که علائم افسردگی خود را پنهان کنند. 
نقابی از شــادی و خوشحالی بر چهره دارند و مشکلات و 
واقعیت زندگی خود را نمی پذیرند. همچنین سعی می کنند 
تمام ارتباطات، تماس ها و حتی مهمانی های خود را بدون 
دلیل خاصی بر هم زنند و در آنها شــرکت نکنند. این افراد 
طبق منطق بیش  از اندازه ای رفتار می کنند و سعی می کنند 
در ظاهر نشان دهند که به آینده وزندگی خوش بین هستند 
درحالی که در اکثر موارد این گونه نیستند. درعین حال هیچ 
کمکی از مشــاور و یا همســر و خوانده خود نمی گیرند و 
خشــم، رنج و درد بالایی را تحمل می کنند. این افراد یاد 
گرفته اند که احساسات خود را ماهرانه پنهان کنند و ازاین رو 
به راحتی قابل تشخیص نیستند. انزانی صمیمیت در ارتباطات 
فردی و خانوادگی را برای زنان بسیار مهم دانست و با بیان 
اینکه اگر زنان از ســوی همسر خود حس بی ارزش بودن 
دریافت کنند به احتمال زیاد درگیر افسردگی پنهان می شوند، 
افزود: روابط توأم با بی مهری و عدم حمایت از سوی همسر 
افسردگی پنهان را در زنان فزایش می دهد. زنانی که هم در 
خارج از منزل و هم در داخل منزل کار می کنند، مسئولیت 
بیش ازاندازه ای بر دوش آنها اســت و درعین حال از سوی 
همسرشــان مورد تحقیر، سرزنش و انتقاد بیش از حد قرار 
می گیرند مســتعد درگیری با افسردگی پنهان هستند. در 
واقع مادران خســته از کارهای بی پایان منزل که انتظارات 
غیرواقع بینانه از خود دارند، با جملات کلیشــه  نظیر اینکه 
باید خود را فدای خانواده کرد و یا اینکه باید در تمام شرایط 
راه حل مشکلات را دانست نیز بیشتر درگیر افسردگی پنهان 
می شوند. مادرانی که مسئولیت بیش ازاندازه دارند، کار منزل 
به آنها فشار می آورد و برای کارهای بی پایانی تلاش می کنند 
که برایشان ارزشمند نیست و همواره ترس از دوست داشتنی 
نبودن و از دست دادن افراد را دارند، افسردگی پنهان بیشتری 

را تجربه می کنند. 

۵۵ درصد مادران باردار 
واکسینه شدند

به گفته مسئول بیماری های واگیر مرکز بهداشت اصفهان 
روزانه قریب به ۲۰ هزار نفر برای واکسیناسیون کرونا 
از  مراجعه می کنند و مجموع واکسن های تزریق شده 
ابتدای روند واکسیناسیون در استان اصفهان به آمار شش 

میلیون و ۲۶۰ هزار دز رسیده است.
رضا فدایی در خصوص روند واکسیناسیون کرونا برای 
گروه های هدف در استان اصفهان، به ایمنا گفت: تاکنون 
۷۸ درصد جمعیت بالای 1۲ سال استان یک نوبت و 
۶۴ درصد دو نوبت واکسن کرونا را دریافت کرده اند و 
تخمین زده می شود که قریب به یک میلیون نفر هنوز 
واکسن کرونا را دریافت نکرده اند. او افزود: روزانه قریب 
به ۲۰ هزار نفر برای واکسیناسیون کرونا مراجعه می کنند 
روند  ابتدای  از  شده  تزریق  واکسن های  مجموع  و 
آمار شش میلیون  به  واکسیناسیون در استان اصفهان 
و ۲۶۰ هزار دز رسیده است. مسئول بیماری های واگیر 
مرکز بهداشت اصفهان با تأکید بر روند واکسینه شدن 
نوجوانان، تصریح کرد: گروه سنی نوجوانان 1۲ تا 1۸ هم 
تاکنون ۷3 درصد یک نوبت و ۵۲ درصد دو نوبت واکسن 
کرونا را تزریق کرده اند. فدایی در مورد نوع واکسن های 
کرونا که در سبد واکسیناسیون استان تزریق می شود، 
از ۸۰ درصد واکسن کرونا تزریق  گفت: تاکنون بیش 
شده در استان اصفهان »سینوفارم« بوده است و قریب 
به 1۰ درصد »آسترازنکا«، حدود هفت درصد واکسن 
»برکت« و مابقی نوع دیگر واکسن های کرونا در سبد 
واکسیناسیون استان را تشکیل می دهند. او در خصوص 
آخرین وضعیت واکسیناسیون مادران باردار، اظهار کرد: از 
بین 3۴ هزار مادر باردار که در استان وجود دارند تاکنون 
حدود ۵۵ درصد برای واکسیناسیون مراجعه کرده اند و ۴۵ 
درصد هنوز مراجعه نداشته اند. مسئول بیماری های واگیر 
مرکز بهداشت اصفهان با تأکید بر تزریق دز سوم واکسن 
کرونا برای گروه های هدف در استان گفت: تاکنون حدود 
۴۲ هزار دز سوم واکسن کووید 1۹ برای افراد بالای ۶۰ 
سال و کادر پزشکی که شش ماه از نوبت دوم تزریق 
واکسن کرونای آن ها گذشته در استان تزریق شده است.

راه اندازی ۶ پویش مردمی در 
بهزیستی اصفهان

معاون مشارکت های مردمی بهزیستی استان اصفهان از 
راه اندازی شش پویش مردمی در نیمه نخست امسال خبر 
داد و گفت: تازه ترین این پویش ها گرمای امید نام دارد 
که در قالب آن، خیران به نیت حروف ابجد نام امام رضا 
)ع(، هزار و یک عدد بخاری خریداری شده را در میان 
خانواده های محروم شهرستان های سردسیر توزیع کردند.

امید رحمانیان هدف از راه اندازی این پویش ها را جلب 
اعتماد خیران دانست و به ایمنا گفت: نخستین پویشی که 
در استان برگزار شد و شکل کشوری نیز به خود گرفت، 
نذر آب بود که در قالب آن 1۲۰ تانکر آب خریداری و به 
استان سیستان و بلوچستان فرستاده شد تا به شکل خانه 
به خانه، بین محرومان توزیع شود. او مبلغ کمک خیران 
برای راه اندازی این پویش را ۴۰۰ میلیون تومان برشمرد 
و گفت: دومین پویش، همپای مهربانی نام دارد که مربوط 
به اوایل پاییز بود و به شکل تهیه کفش برای نیازمندان 
مناطق غرب استان اجرا شد. معاون مشارکت های مردمی 
را  پویش  سومین  اصفهان  استان  بهزیستی  اشتغال  و 
فصل همدلی معرفی کرد و ادامه داد: در قالب این پویش، 
بار و به شکل هم زمان، سه هزار سبد  برای نخستین 
کالا، به مبلغ یک میلیارد و ۵۰۰ میلیون تومان توسط 
با اشاره به  او  خیران تهیه و در کل استان توزیع شد. 
اینکه پویش گرمای امید نیز اکنون در حال اجراست، 
گفت: این پویش از نیمه آبان آغاز شده و تا 1۵ آذرماه 
ادامه خواهد داشت و در قالب آن، خیران به نیت حروف 
ابجد نام امام رضا )ع(، هزار و یک عدد بخاری خریداری 
کردند تا در میان خانواده های محروم در سراسر استان 
به ویژه شهرستان های سردسیر بوئین و میاندشت، فریدن 

و فریدون شهر توزیع شود. 

مدیرکل بهزیســتی اســتان اصفهان با اشــاره به بحران 
سالمندی در کشور، گفت: بحران سالمندی بحرانی نیست 
که بهزیســتی به تنهایی بتواند سازماندهی کند، همان طور 
کــه برای بحران آب و محیط زیســت در ســال های قبل 
برنامه ریزی درســتی نشد و اگر برای بحران سالمندی هم 
همه دســتگاه ها پای کار نیایند در 3۰ سال آینده با بحران 

عظیمی مواجه خواهیم شد.
به گزارش ایسنا، ولی ا... نصر، در نشست خبری با اشاره به 
اقدامات انجام شــده در راستای اجرای قانون جامع حمایت 
از معلولان، اظهار کرد: امروز اشــتغال از معضلات جامعه 
ما اســت، اما برای معلولان شرایط بسیار سخت تر است و 
معلولان زیادی داریم که تحصیلات و مهارت لازم را دارند، 
اما خیلی از دســتگاه ها فقط به بهانه معلولیت به آنها اجازه 
اشــتغال نمی دهند. او افزود: یکی از مهم ترین دغدغه ها و 
مواجهه های من با معلولان تحصیل کرده ای اســت که با 
وجــود محدودیت ها تحصیلات خــود را ادامه داده و حتی 
حاضر به گرفتن کار یک فرد بی ســواد هستند، اما راه آنها 
بسته می شود و نمی تواند کار کند. مدیرکل بهزیستی استان 
اصفهان با اشاره به ماده 1۰ قانون جامع حمایت از معلولان، 
گفــت: در این ماده ایجاد صنــدوق حمایت از فرصت های 
شغلی معلولان تکلیف شده، اما در عمل هنوز اجرایی نشده 
و از این صندوق محروم هستیم. او همچنین تأمین مسکن، 
معیشت و پرداخت حداقل حقوق و مستمری به معلولان را از 
دغدغه های بهزیستی برشمرد و افزود: دولت در شرایط بسیار 

بد و جنگ اقتصادی به سر می برد و نتوانسته اعتبارات لازم را 
برای حمایت از معلولان تأمین کند تا حداقل پشت نوبتی ها 
را ساماندهی کنیم. نصر با بیان اینکه نزدیک به یک میلیون 
و ۸۰۰ هــزار معلول تحت پوشــش داریم کــه نزدیک به 
یک میلیون نیازمند اشتغال هستند، تأکید کرد: راه اندازی و 
تسریع ایجاد صندوق حمایت از فرصت های شغلی معلولان 

مورد مطالبه جدی ما است. او خاطرنشان کرد: از سال گذشته 
تا امروز اقدامات خوبی در حــوزه معلولان انجام داده ایم از 
جمله در زمینه حمل ونقــل، اما راه رفته در مقابل راه نرفته 
بســیار زیاد است و از همه مهمتر هنوز به معلولان فرصت 
برابر در جامعه را بدهکاریم، چون ترحم و دلسوزی می تواند 
کرامت یک فرد را زیر سؤال ببرد. مدیرکل بهزیستی استان 

اصفهان با بیان اینکه هیچ دســتگاهی مانع تراشــی برای 
اجرای قانون حمایت از معلولان را ندارد، تصریح کرد: باید 
فرهنگ ســازی کنیم و به فرد دارای معلولیت به دیده فرد 
ناتوان نگاه نشود. او همچنین به رشد سالمندی در اصفهان 
اشاره و اظهار کرد: رشد سالمندی در اصفهان شتاب زده تر از 
شهرهای دیگر اســت و با تجردهای قطعی و تک فرزندی 
در آینــده بحران ســالمندی خواهیم داشــت. پیش بینی 
می شــود در ســال  1۴3۵، 3۰ درصد از جمعیت کشور ما 
مثبت ۶۰ ســال شود یعنی از هر سه نفر یک نفر بالای ۶۰ 
سال شود. نصر خاطرنشــان کرد: بحران سالمندی و عدم 
تأمین زیرساخت های مناسب در آینده می تواند مشکلاتی 
برای کشور ایجاد کند، درحالی که کشورهای دیگر سازمان 
ســالمندان دارند که به امور سالمندان رسیدگی می کند. او 
با اشــاره به اینکه اصفهان یکی از شــهرهایی است که به 
جرگه شهرهای دوستدار سالمند پیوسته، تصریح کرد: از دو 
سال قبل مطالعات انجام شده و مدلی که کشورهای دنیا به 
آن رسیده اند این است که دولت ها نمی توانند کاری کنند و 
حتما باید از ظرفیت خود ســالمندان استفاده شود. مدیرکل 
بهزیســتی اســتان اصفهان، اضافه کرد: بحران سالمندی 
بحرانی نیست که بهزیستی به تنهایی بتواند سازماندهی کند، 
همان طور که برای بحران آب و محیط زیست در سال های 
قبل برنامه ریزی درســتی نشد و اگر برای بحران سالمندی 
هم همه دستگاه ها پای کار نیایند در 3۰ سال آینده با بحران 

عظیمی مواجه خواهیم شد.

مدیرکل بهزیستی استان اصفهان:

بهزیستی نمی تواند به تنهایی بحران سالمندی را مدیریت کند

امروزه تربیت فرزندان به مهارت های جدید و سواد فضای 
مجازی نیاز دارد، کــودکان و نوجوانان امروز بخش مهمی 
از زندگی خود را در فضای مجازی و شــبکه های اجتماعی 
برای روند آموزش یا بازی های ویدیویی می گذرانند، بنابراین 
والدین امــروزی نیاز دارند تا مهارت های لازم را به فرزندان 
خــود بیاموزند.به گزارش ایمنا، آموزش مجازی هم در حوزه 
آموزش وپــرورش و هم در حــوزه خانواده ها تجربه جدیدی 
است، در ســال های گذشــته فرزندان بین چهار تا هشت 
ساعت در محیط مدرســه بودند و اوقات زیادی را در منزل 
نبودند، با همه گیری ویروس کرونا و مجازی شدن آموزش ها 
تمام وقت در منزل و در کنار خانواده هســتند و شکل درس 
خواندن آنلاین با استفاده از تبلت، لپ تاپ و تلفن همراه است. 
علاوه بر کلاس آنلاین دانش آمــوزان ارتباط های دیگری 
در کلاس های گروهی و دوســتان خود در فضای مجازی 
دارند که ترکیب آموزش مجازی و ارتباط با دوســتان باعث 
می شــود که مدت طولانی از فضای مجازی استفاده کنند. 
با این ابزارها، تهدیدهای مختلف موجود در فضای مجازی 
مختلف در شــبکه های اجتماعی، نگرانــی در مورد امنیت 
کودکان و نوجوانان را بســیار افزایش داده اســت. یکی از 
دلایل اهمیت این موضوع، آسیب پذیری بیشتر کودکان در 
فهم حریم خصوصی و آگاهی از مســائل پیرامون آن است، 
برای مثال در ســاده ترین شــکل این آسیب پذیری، ممکن 
است سیاست های حریم خصوصی در شبکه های اجتماعی 
به زبانی غیــر از زبان مادری به کودکان و نوجوانان نمایش 
داده شود که مسلماً توسط کودک به خوبی درک نمی شوند. 
در بین این فعالیت ها در فضای مجازی ممکن است برخی 
دانش آموزان محتواهای نامطلوب در گروه های کلاســی و 
گروه های دوســتان برای همدیگر ارسال کنند که به لحاظ 
رفتاری می تواند خطرســاز و باعث آســیب های رفتاری و 
اخلاقی باشد، بنابراین فرهنگ سازی و افزایش سواد رسانه ای 
برای خانواده ها ضرورتی دوچندان پیدا می کند. والدین امروز 
باید علاوه بر مهارت های ســنتی فرزندپــروری از مهارت 
جدید فرزندپروری دیجیتالی نیز برخوردار باشند. آمارها نشان 
می دهد حدود 1۹ میلیون کاربر اینترنت در کشور زیر 1۸ سال 
سن دارند، با رشد فناوری اطلاعات و گوشی های هوشمند، 
جرائم سایبری افزایش یافته است. رشد جرائم اینترنتی نشان 

از افزایش تهدیدات ســایبری برای کاربران فضای مجازی 
اعــم از کودکان و نوجوانان دارد که لازمه کاهش این آمار و 
پیشگیری از وقوع جرائم سایبری، افزایش آگاهی عمومی و 
اطلاع از آسیب ها و تهدیدات فضای سایبر خصوصاً از سوی 

والدین است.
Á  لزوم برخورداری از رویکردهای جدید تربیت

فرزند
ابوذر گلورز روانشناس و مشاور خانواده در خصوص لزوم 
برخورداری والدین از رویکردهای جدید برای تربیت فرزندان، 
اظهار می کند: در عصر حاضر در کنار رویکردهای قبلی برای 
فرزندپروری دیجیتال والدین باید رویکردهای جدیدتری برای 
اســتفاده از اینترنت و فضای مجازی داشــته باشند، در حال 
حاضر و در بین والدین بــرای چگونگی مواجهه با فرزندان 
در استفاده از اینترنت و فضای مجازی سه رویکرد می بینیم، 
عده ای به این موضوع کاملا خوش بین هستند و تنها مزیت ها 
و محتــوای اینترنت را می بینند و آزادی بدن قید و شــرط و 
نامحدود برای فرزندان می گذارند و رویکرد آنها منفعل است. 
او اضافه می کند: عده ای دیگر از والدین بدبین هستند و تنها 
تهدیدهای این فضا را می بینند که رویکرد این افراد هم منفعل 
است و این گروه از پدر و مادرها به طورکلی استفاده از اینترنت 
را برای فرزندان بسیار محدود می کنند، اما تعدادی هم رویکرد 
واقع بین دارند و فرصت ها و چالش ها را با همدیگر می بینند، به 
مزیت ها و تهدیدهای فضای مجازی آگاهی دارند و رویکرد 
آنها فعال اســت، یعنی به فرزندان برای استفاده از اینترنت و 
فضای مجازی آزادی می دهند، اما این آزادی محدود بوده و 
قبل از اینکه برای فرزندان ابزار فناوری روزمره را تهیه کنند 
قوانین و شرط هایی را نیز تعیین می کنند. این روانشناس تأکید 
کرد: باید به جایی برسیم که دیدگاه واقع بینانه را انتخاب کنیم، 
در این صورت فرزندان با آرامش می توانند از این فضا استفاده 
کنند، به دلیل اینکه فرزندان ناگزیر وارد این فضا می شــوند، 
باید والدین با تدبیر درست نحوه کنار آمدن با این وضعیت و 

استفاده از رویکرد مناسب را برای فرزندان داشته باشند.
Á  در رویکرد واقع بینانه فرزندان واکســینه

می شوند
گلــورز تصریح می کند: در رویکــرد خوش بین والدین با 
دادن تلفن همراه و اینترنت نامحدود فرزندان را به حال خود 

رها می کنند، در رویکرد بدبین پدر و مادر فرزندان را قرنطینه 
کرده و به او اجازه اســتفاده از فضای مجازی را نمی دهند و 
در رویکــرد واقع بین والدین فرزندان را واکســینه می کنند، 
یعنی والدین اطلاعــات لازم را به فرزندان می دهند و آن ها 
با آگاهی می دانند چطور از این فضا استفاده کنند. این مشاور 
خانواده می افزاید: همه شبکه های اجتماعی و رسانه ها شرط 
سنی دارند، اما می بینیم عده ای از والدین متأسفانه به فرزندان 
اجازه می دهند وارد شبکه هایی شوند که برای گروه های سنی 
آنها ممنوع است، در حال حاضر بازی های آموزشی بسیاری 
وجود دارد، به طور یقین این موارد برای فرزندان بسیار مفید 
اســت، اما ســاعت زیاد وب گردی و چت کردن در اینترنت 
برای فرزندان تهدید اســت، باید والدین این محدودیت ها را 
برای فرزندان تعیین کنند. او اظهار می کند: ضروری اســت 
والدین برای استفاده بهینه فرزندان از اینترنت و فضای مجازی 
همان ابتدای کار قانون گذاری کنند و بعد قانون را تعدیل کرده 
و تــا حدودی تبصره به آن اضافه کــرده و بعضی از موارد را 
حذف کنند، یعنی از همــان ابتدای کار دادن آزادی نامحدود 
به فرزندان برای استفاده از فضای مجازی و سپس احساس 
ندامت کردن و محدود کردن فرزند برای دسترسی به اینترنت 

و وارد شدن به این فضا کار صحیحی نیست.
Á  همراهی فضای مجازی با زیست اجتماعی

افراد جامعه
مرتضــی پدریان جامعه شــناس در خصوص اســتفاده 
گریزناپذیر فرزندان از فضای مجــازی در کرونا و نوع رفتار 
والدین، اظهار می کند: فضای مجازی با زیست اجتماعی افراد 
جامعه امروزی همراه شده است و به نوعی همه سیستم زندگی 
اجتماعی را در برگرفته است، در ارتباط با خانواده ها، قریب به 
شــاید ۸۵ تا ۹۰ درصد زیست اجتماعی افراد امروزی تحت 
ســیطره فضای دیجیتالی قرارگرفته است. او می افزاید: افراد 
جامعه در حوزه اقتصاد برای جابه جایی پول، گرفتن موجودی، 
خرید، فروش، حمل ونقل، سرگرمی ها و همه مسائل به شدت 
تحت تأثیــر فضای مجازی و دیجیتال قرارگرفته اند و با این 
اوصاف اگر بخواهیم در شــرایط کنونی دسترسی به اینترنت 
و فضای مجازی را برای فرزندان محدود کنیم در اصل یک 
نوع عقب نشینی کاملا واپس گرا ایجاد می کنیم که در زیست 
آینده فرزندان تأثیرگذار است. این جامعه شناس تأکید می کند: 

باید فرزندان را با فضای مجازی به طور کامل آشــنا کنیم و 
آن هــا را در معرض این فضا قرار دهیــم، علاوه بر این باید 
هشدارهایی به آن ها بدهیم؛ چراکه فضای مجازی یک تیغ 
دو لبه است و می تواند برخی از آموزه های منفی و رفتارهای 
نابهنجار را به آن ها منتقل کند، درنهایت بخشی از آموزه های 
این فضا و استفاده فرزندان از آن امری اجتناب ناپذیر است و 
والدین نمی توانند فرزند خود را از زیست جمعی حذف کنند، 
بنابراین امروز جامعه پذیری فضای مجازی بحثی کاملًا حیاتی 

و کاربردی برای آینده فرزندان است.
Á والدین نبایدهای فضای مجازی را تذکر دهند

پدریان در خصوص آموزش نبایدهای فضای مجازی برای 
فرزندان به والدین، توصیه می کند: والدین باید نبایدهای فضای 
مجــازی را به فرزندان تذکر دهند، عمده نبایدهای این فضا 
موارد اخلاقی است که والدین موظف به تذکر دادن به فرزند 
خود هستند، همچنین والدین باید مراقب رفتارهای اعتیادی 
کودکان باشند، چراکه این امر می تواند تا حدودی استفاده از 
فضای مجازی را برای فرزندان و خانواده های آنها نگران کننده 
کند. او تأکید می کند: در حال حاضر وابســتگی فرزندان به 
تلفن همراه را نمی توانیم اعتیاد قلمداد کنیم، باید بدانیم دنیای 
مجازی، اینترنت و اندروید سوار بر جامعه کنونی شده است و 
در شرایط زندگی صنعتی امروز که استفاده از امکانات روزانه 
مانند فیلم دیدن، تاکسی گرفتن، مطلب خواندن، پول جابه جا 
کردن، آموزش دیدن، دنبال کردن آخرین اخبار روز، سرگرمی، 
امور فرهنگی و تفریحی و همه مواردی که وابسته به اینترنت 
است، ما مجبور به استفاده از فضای مجازی و دنیای اینترنت 
هستیم. این جامعه شــناس اظهار می کند: بنابراین وابستگی 
بیش ازانــدازه فرزندان به تلفن همراه را هم نمی توانیم اعتیاد 
نام دهیم در حقیقت این وابستگی سبک زندگی در حوزه های 
متفاوت مانند سیاســت، اقتصاد، ارتباطات، تفریح و همه این 
مــوارد را تحت تأثیر قرار می دهد، باید خانواده علائم خطر و 
هشدارها را به فرزندان ارائه دهند، به آن ها بیاموزند به منظور 
هنجارپذیری در جامعه تا یک مقطع سنی حق ورود به همه 
ســایت ها را ندارند و برای استفاده بهینه از فضای مجازی و 
اینترنت این محدودیت ها را برای او تعیین کنند، پس والدین 
می توانند حالت توصیه ای به فرزندان داشته باشند و نمی توانند 

حالت کنترل دائم را گزینش کنند.

فرزندان را به درستی با فضای مجازی آشنا کنیم
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شماره ارسـال پـیامک:30007446   | تلفن ارتـباط خوانندگان : 36293750
برای پیــگیری جدیدتـــرین اخبار 
در سایت اصفهان امروز اسکن کنید

   قاب جادویی

»زیرخاکی ۳« کلید خورد
فصـل سـوم سـریال »زیرخاکـی« به نویسـندگی و 
کارگردانـی جلیل سـامان و تهیه کنندگی رضا نصیری نیا 
کلیـد خورد.بـه گـزارش روابط عمومـی این سـریال، در 
نخسـتین روز از تصویربـرداری »زیرخاکی« ژاله صامتی 
و رایـان سـرلک در یکـی از محـلات تهـران مقابـل 
دوربین سـامان رفتند.ضبط این سـریال که برای پخش 
در نوروز 1۴۰1 از شـبکه یک سـیما تولید می شـود، فعلا 
در تهـران ادامـه خواهد داشـت.فصل دوم »زیرخاکی« با 
به اسـارت رسـیدن فریبرز و ناصری به دسـت نیروهای 
بعثـی در جبهه به پایان رسـید.چندی پیش بـا برگزاری 
بیسـت و یکمیـن دوره از جشـن حافـظ، ژالـه صامتـی 
به عنـوان بهترین بازیگر زن کمدی و پژمان جمشـیدی 
به عنـوان بهتریـن بازیگر مـرد کمدی به خاطر بـازی در 
فصل های اول و دوم سـریال »زیرخاکی« انتخاب شدند. 
بازیگـران این سـریال تولید مرکز سـیمافیلم عبارتند از: 
پژمـان جمشـیدی، ژالـه صامتـی، نـادر فـلاح، گیتـی 
قاسـمی، مریم سـرمدی، خسـرو احمدی، اکبر رحمتی، 
مهـری آل آقـا، اصغر نقـی زاده، رایان سـرلک و سـتاره 
پسـیانی، با حضور هومـن برق نورد و هنرمندی نسـرین 

نصرتی.

کف رقم فروش آثار سینمایی 
به تلویزیون معین شد

حداقـل قیمت فیلم های سـینمای ایران بـرای فروش 
بـه تلویزیون و سـامانه های نمایش آنلاین تعیین شـد. به 
گـزارش اتحادیـه تهیه کننـدگان، پس از سـه سـال وقفه 
اتحادیـه تهیه کننـدگان سـینمای ایـران، حداقـل قیمـت 
فیلم هـای سـینمایی ایرانی را بـرای فروش بـه تلویزیون 
و سـامانه های نمایـش آنلایـن، تعییـن کـرد. بـر اسـاس 
مصوبـه هیئـت مدیـره ایـن اتحادیـه و بـا توجه بـه تورم 
سـال های 13۹۸، 13۹۹ و هشـت مـاه نخسـت سـال 
جـاری، کـف قیمـت فیلم هـا در قراردادهـای تمدیـدی با 
سـازمان صداوسـیما، برای سه سـال می بایست مبلغ یک 
میلیارد ریال باشـد.همچنین با توجه به شـرایط تورمی در 
دوره مذکـور، کـف قیمت فیلم هـا در قراردادهای تمدیدی 
بـا سـامانه های نمایـش آنلایـن، به صـورت انحصـاری، 
برای سـه سال، ششصد میلیون ریال اسـت.بر اساس این 
بخشـنامه، اتحادیـه صنفی تهیه کننـدگان از کلیه اعضای 
تشـکیلات تهیه کنندگی انتظـار دارد در عقـد قراردادهای 
جدیـد، قیمت هـای مذکـور را رعایت کنند. بدیهی اسـت 
بـا تهیه کنندگانـی که این بخشـنامه را رعایـت نکنند، بر 

اسـاس آیین نامـه انضباطـی رفتار خواهد شـد.

 چهره ها کوتاه از اصفهان

سید جواد هاشمی:  ازاین پس با 
لباس به استخر می روم!

این همه هجمه،  بابت  سید جواد هاشمی می گوید: 
بداخلاقی و قضاوت نسبت به خودم خسته شدم. من آدمی 
مذهبی هستم و اینکه مذهبی ها متوجه نشدند که من چه 
می کنم و چه می گویم برایم بسیار غم انگیز است. فکر 
می کنم یا باید کوتاه بیایم و یا باید این کار را کنار بگذارم و 

از این به بعد هم با لباس به استخر بروم!
هنوز یک هفته از شروع اکران فیلم کودک »شهر 
گربه ها« ساخته سید جواد هاشمی نگذشته که کارگردان 
اعلام کرده در پاسخ به اعتراض برخی ها فیلمش را اصلاح 
می کند، این در حالی است که به نظر می رسد بیش از آنکه 
فیلم زیر تیغ حاشیه ها باشد، خود سید جواد هاشمی است 

که در تیررس حساسیت ها قرار دارد.
سیدجواد هاشمی که بیشتر برای بازی در فیلم ها و 
سالی  چند  می شود،  شناخته  مقدسی  دفاع  سریال های 
است تلاشی جدی را برای ساخت فیلم در حوزه کودک 
و نوجوان شروع کرده و تاکنون حدود هفت فیلم سینمایی 

ساخته که برخی از آن ها هنوز به اکران نرسیده اند.
او چندی قبل فیلم »شهر گربه ها« را در جشنواره 
بین المللی فیلم کودک و نوجوان رونمایی کرد و اگرچه 
اکران در این روزهای کرونایی ریسک بالایی دارد، اما 
تصمیم گرفت به دلیل هزینه  زیاد تولید و چند فیلم اکران 
نشده اش، »شهر گربه ها« را راهی سینماها کند تا بخشی 

از بدهی هایش را جبران کند.
این فیلم در تمام اطلاع رسانی های گذشته با محور 
استکبارستیزی و نقد مهاجرت جوانان و خانواده ها معرفی 
می شد و حتی نام یکی از بازیگران فیلم »ترامپ« درج 
میلیون   ۲۰۰ فروش  به  هنوز  درحالی که  ولی  می شد، 
تومان هم نرسیده به دلیل رقص و آنچه انحراف کودکان 
عنوان شده، موردانتقاد قرارگرفته تا جایی که کمپینی علیه 

این فیلم و باهدف لغو اکرانش به راه افتاده است.
سریال های  حتی  و  سینمایی  فیلم های  اگرچه 
که  و پخش شده  اکران  تابه حال  متعددی  تلویزیونی 
بنا به داستان، رقص در آن دیده شده اما این حاشیه ها 
کار را به جایی رسانده که سیدجواد هاشمی تصمیم به 
اصلاح فیلم گرفته؛ اصلاحی که قطعا هم هزینه زیادی 
در این شرایط دارد و هم زمان بر است ولی مهم تر از 
نقش  اینکه  دارد؛  به همراه  نیز  را  پرسش  دو  این ها 
سازمان سینمایی و وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی 
دولت سیزدهم که شورای پروانه نمایش جدیدش یک 
هفته قبل به این فیلم مجوز اکران داده، چیست؟ آیا 
همراهی با اصلاح این فیلم به معنای کوتاه آمدن از 
مجوز صادرشده توسط شورا و رد تصمیم اعضای آن 

نیست؟

وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی با اشاره به شرایط ناشی از شیوع 
بیماری کرونا و اثر آن بر حوزه های مختلف فرهنگ و هنر، از 
آمادگی لازم این وزارتخانه برای برگزاری باشکوهتر و پررونق تر 

جشنواره های فجر امسال خبر داد.
محمد مهدی اسماعیلی در گفت وگو با ایرنا با تشریح آخرین 
داشت:  اظهار  فجر،  هنری  و  فرهنگی  جشنواره های  وضعیت 
همزمان با فرارسیدن چهل و سومین سالگرد پیروزی شکوهمند 
نیز  فجر  های  جشنواره  ماه 1۴۰۰  بهمن  در  اسلامی  انقلاب 
همزمان با جشن های انقلاب اسلامی در سراسر کشور آغاز و 
پیگیری خواهند شد.وی ادامه داد: جشنواره های مختلف فجر 
شامل موسیقی، تئاتر، فیلم، هنرهای تجسمی، مد ولباس )عفاف 
و حجاب(، شعر، همه ساله با آغاز بهمن ماه با حضور هنرمندان 
کشورهای مختلف به صورت بین المللی با ارسال آثار متنوع خود 

برگزار و در پایان نیز برترین ها معرفی و تقدیر می شوند.
عضو شورای عالی انقلاب فرهنگی یادآورشد: به دلیل ضرورت 
مراقبت های عمومی در شرایط همه گیری ویروس کرونا، این دوره 
جشنواره های فرهنگی و هنری فجر نیز بر پایه دستورالعمل های 

ستاد ملی مقابله با کرونا، برنامه ریزی و اجرا خواهند شد.
وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی تاکید کرد: تقریبا درهمه بخش ها 
این آمادگی به وجود آمده که تمام جشنواره ها در موعد مقرر و با 

بکارگیری همه ظرفیت ها برگزار شوند.
عضو شورای عالی انقلاب فرهنگی در ادامه به انتصابات صورت 
ارشاد اسلامی در دولت  و  وزارت فرهنگ  این دوره  در  گرفته 
سیزدهم در معاونت ها و بخش های مختلف اشاره کرد و گفت: 
خوشبختانه مسئولان منصوب شده بلافاصله با جدیت فعالیت به 

ویژه موضوع آماده سازی مقدمات برگزاری جشنواره های فرهنگی 
وهنری فجر را آغاز کرده و شبانه روزی کار می کنند.

اسماعیلی در عین حال گفت: فضای موجود را فضای خیلی خوب 
می بینم که با مجموعه اقدامات صورت گرفته و مستمر انشاالله 
جشنواره های فجر امسال پررونق تر از هر سال برگزار خواهد شد.

عضو کابینه دولت سیزدهم به سیاست ها و اولویت های دولت 
اظهارداشت:  و  کرد  اشاره  هنر  و  فرهنگ  عرصه  در  سیزدهم 
سیاست ها و اهداف فرهنگی این دولت مردمی در این دوره روشن 
و فراگیر است لذا با بکارگیری همه ظرفیت ها علاوه بر رفع برخی 
مشکلات تلاش خواهیم کرد تا تمامی جشنواره ها از لحاظ کمیت 
و کیفیت با رشد قابل توجهی همراه شود تا از این طریق بتوانیم به 

پیشبرد سیاست ها و اهداف دولت سیزدهم  کمک کنیم.

جشنواره های فرهنگی و هنری فجر همه ساله همزمان با آغاز 
دهه مبارک فجر و همچنین آغاز جشن های بزرگداشت پیروزی 
شکوهمند انقلاب اسلامی با حضور هنرمندان داخلی و خارجی با 

ارائه آثار متنوع در سراسر کشور برگزار می شود.
جشنواره فیلم فجر مهم ترین جشنواره سینمایی ایران است که 
تهران  در  ماه هر سال  بهمن  میانه  در  تاکنون  از سال 13۶1 
برگزار می شود. تاکنون 3۹ دوره از این جشنواره برگزار شده است 
که آخرین آن در بهمن 13۹۹ بوده است. این جشنواره توسط 
بنیاد سینمایی فارابی و زیر نظر وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی 
برگزار می شود.جشنواره موسیقی فجر مهمترین جشنواره موسیقی 
بهمن  میانه  تاکنون معمولًا در  از سال 13۶۴  ایران است که 
ماه هر سال در تهران برگزار می شود. این جشنواره با نام اولیه 

»جشنواره سراسری سرود و آهنگ های انقلابی« شکل گرفت 
و اولین دوره آن با شرکت ۲۰ گروه در تهران برگزار شد. پس از 
چهار سال یعنی در سال 13۶۸ دوره پنجم آن با طراحی آرم و 
نشانه و نماد و با عنوان »پنجمین جشنواره موسیقی فجر« ادامه 
یافت.سی وششمین جشنواره بین المللی موسیقی فجر ۲۸ بهمن تا 
۴ اسفند 13۹۹ برگزار شد.جشنواره بین المللی شعر فجر یکی از 
مهم ترین جشنواره های ادبی و بزرگترین جایزه شعر در ایران است 

که از سال 13۸۵ زمستان هر سال برگزار می شود.
تاکنون پانزده دوره از این جشنواره برگزار شده  و طی هفته های 
فرهنگی  بزرگ  رویداد  این  دوره  شانزدهمین  فراخوان  گذشته 
بین المللی نیز منتشر شده است.جشنواره بین المللی تئاتر فجر از 
مهم ترین جشنواره های تئاتر در ایران است که هر ساله در دهه 
فجر در ماه بهمن برگزار می شود. این جشنواره اغلب رقابتی بوده و 
دارای بخش های گوناگونی مانند بخش نمایش صحنه ای، بخش 
بین الملل، بخش نمایش های رادیویی، و بخش نمایش خیابانی 
است. تاکنون 3۹ دوره از این جشنواره برگزار شده است که آخرین 

آن در بهمن 13۹۹ بوده است.
جشنواره بین المللی مد و پوشاک فجر نیز طراحان مد و پوشاک 
را گردهم می آورد. دهمین دوره این رویداد اسفندماه 13۹۹ برگزار 
شد.جشنواره هنرهای تجسمی فجر همه ساله در بهمن ماه در 
استان های کشور در بخش ها و رشته های مختلف  و  تهران 
تصویرسازی ـ خوشنویسی ـ سرامیک ـ عکاسی ـ کارتون و 
کاریکاتور ـ طراحی گرافیک ـ مجسمه ـ نقاشی ـ نگارگری و 
هنرهای جدید برگزار می شود. سیزدهمین دوره این رویداد زمستان 

سال گذشته برگزار شد.

فرهنگ و هنر

برای به دســت آوردن عناوین کتاب های پرفروش هر ماه، در 
غیاب اطلاعات و آماری رسمی در سایت خانه کتاب و ادبیات ایران، 
راهی پیشِ روی اهالی رســانه نیست جز تماس با کتابفروشی ها 
و پرس وجو از آن ها. به گزارش خبرآنلاین برای به دســت آوردن 
عناوین کتاب های پرفروش آبان 1۴۰۰ با 1۵ کتابفروشی؛ در شهر 
تهران با بیدگل، ثالث، امیرکبیر، چشــمه، اسم، مولی، آگاه، کتاب 
افق و انتشارات هاشمی و شهر کتاب های مرکزی، ساعی و ونک 
تماس می گیریم و در دیگر استان ها با شهر کتاب اهواز و همین طور 
کتابفروشی اردیبهشتِ رشت و پاتوقِ کتابِ زاهدان ارتباط برقرار 
می کنیم و طبق اطلاعات به دســت آمده به نتایج زیر می رسیم. 
براساس اطلاعات به دست آمده اتوبیوگرافی )زندگی نامه خودنوشت( 
زنده یاد حمیدرضا صدر بــا عنوان »از قیطریه تا اورنج کانتی« که 
توسط نشر چشمه منتشر شده است همان طور که در شهریور و مهر 

پرفروش بود در آبان نیز پرفروش است.
»از قیطریه تا اورنج کانتی« روایتی خودنوشت از زندگی زنده یاد 
حمیدرضا صدر، منتقد ســینما و کارشــناس فوتبال از روزهای 
دســت وپنجه نرم کردنش با بیماری سرطان است که در بخشی 
از آن چنین می خوانیم: »همه چیز با ســرفه ای حین خواب شروع 
شد. مگر نه این که بســیاری از چیزهای مهم حین خواب شروع 
شده اند؟ مگر نه این که رخدادهای بزرگ معمولا از دل کوچک ترین 
وقایع برآمده اند؟ مگر نه این که پیشــامدهای بد بی خبر درِ خانه را 
کوبیده اند؟«از میان 1۵ کتابفروشی که با آن ها تماس می گیریم این 
اثر در ۵ کتابفروشیِ چشمه، شهر کتاب مرکزی، شهر کتاب ونک و 
کتاب افق در تهران و اردیبهشتِ رشت پرفروش است.»برخوردها در 
زمانه برخورد« کتابی است از ابراهیم گلستان منتشرشده توسط نشر 
بازتاب نگار که در معرفی آن چنین می خوانیم: »این کتاب خاطرات 

ابراهیم گلســتان از دوران ملی شدن یا به قول خودش ملی کردن 
صنعت نفت اســت. او در این دوران کارمند شرکت نفت در آبادان 
بوده و مطالب این کتاب هم در همین شهر می گذرد.«گلستان در 
مقدمه تازه ای که به  تاریخ مرداد 1۴۰۰ بر این کتاب نوشته توضیح 
داده است که »این کتاب از باهم آوردن دو گزارش درمی آید که من 
سال ها پیش نوشته بودم درباره آغاز پیشامد برجسته ای که زمانی 
کوتاه پیش تر از آن نوشتن ها روی داده بود«. سال ها قبل، گلستان 
بخشــی از این کتاب را منتشر کرد که گزارش برخورد او با دیلن 
تامس، شــاعر اهل ولز در آبادان بود اما باقی کتاب تاکنون منتشر 
نشده بود.این کتاب همان طور که در مهرماه جزو پرفروش ها بود، 
در آبان نیز در ۴ کتابفروشی نشر چشمه، بیدگل، شهر کتاب مرکزی 
و انتشارات هاشمی در تهران پرفروش  است.»در فاصله دو نقطه« 
اتوبیوگرافی زنده یاد ایران درودی است. او که ۷ آبان 1۴۰۰ در ۸۵ 

سالگی درگذشت در این کتاب ماجرای زندگی خود را از هنگام تولد 
شــروع کرده و نکته به نکته تمامی آن چه شخصیت او را ساخته 
است به زبانی ساده بازگو می کند.در بخشی از این کتاب چنین آمده 
است: »تا این مرحله از زندگی دانسته ام که می باید کوله بار غم ها و 
دلتنگی ها را بر زمین گذارد و به استقبال آینده رفت حتی اگر این 
آینده یک روز یا یک ساعت یا فقط یک لحظه باشد. مطمئن هستم 
بهترین لحظه، لحظه  بعدی زندگی ام خواهد بود. شاید لحظه  بعدی، 
نوید خلق اثری باشد که هنوز نیافریده ام. ولی در لحظه  بعدی، اثری 
به ابعاد آرزوهایم، اثری به رنگ عشق هایم، اثری به شفافیت تمام 
آینه ها، خلق خواهم کرد و سپس این اثر را در بالاترین نقطه  آسمان 
برخواهم افراشت تا تصویر تمامی این جهان در آن انعکاس یابد.«

در »فاصله دو نقطه« در آبان 1۴۰۰ در دو کتابفروشی در تهران؛ 
شهر کتاب مرکزی و شهر کتاب ساعی جزو پرفروش هاست.  

رقابت ایران درودی و حمیدرضا صدر در بازار کتاب

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد 
سند رسمی

آگهی ماده ۳ قانون و ماده 1۳ آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و 
اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

۲1۷۹-1- برابر رای شماره ۲1۷۰ مورخ 1۴۰۰/۷/۲۲ هیات اول موضوع قانون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک جنوب 
اصفهان تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی، مالکیت آقای حمید بلوچی به شناسنامه شماره 
۴۸۸ کدملی 1۲۸۶۴۰۴۵۰۹ صادره اصفهان فرزند مهدی بر دو دانگ مشاع از ششدانگ قطعه 
زمینی که قبلا راهرو بوده و در حال حاضر قسمتی از یکباب ساختمان واقع در شرق پلاک 
1۰۷۵/۴ ملکی متقاضیان به مساحت 3۸/۵۰ مترمربع مفروزی از پلاک شماره ۵ فرعی از 1۰۷۵ 
اصلی )که بایستی با پلاک 1۰۷۵/۴ تجمیع گردد( واقع در اصفهان بخش ۵ حوزه ثبت ملک 
جنوب اصفهان به موجب بیع نامه عادی و مع الواسطه از طرف خانم هنوری گابستان )مالک 

رسمی( خریداری شده است. 
برابر رای شماره 1۷۶3 مورخ 1۴۰۰/۶/11 هیات اول موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی 
اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک جنوب اصفهان 
تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی، مالکیت آقای پیمان پور صبحی به شناسنامه شماره ۴1۷ 
کد ملی 1۲۹1۰1۷۶۶۶ صادره اصفهان بر دو دانگ مشاع از ششدانگ قطعه زمینی که قبلا 
راهرو بوده و در حال حاضر قسمتی از یکباب ساختمان واقع در شرق پلاک 1۰۷۵/۴ ملکی 
متقاضیان به مساحت 3۸/۵۰ متر مربع مفروزی از پلاک شماره ۵ فرعی از 1۰۷۵ اصلی )که 
ثبت ملک جنوب  اصفهان بخش ۵ حوزه  در  واقع  با پلاک 1۰۷۵/۴ تجمیع گردد(  بایستی 
اصفهان به موجب بیع نامه عادی و مع الواسطه از طرف خانم هنوری گابستان )مالک رسمی( 

خریداری شده است.
برابر رای شماره 1۷۶۲ مورخ 1۴۰۰/۶/11 هیات اول موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی 
اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک جنوب اصفهان 
تصرفات مالكانه بلامعارض متقاضی، مالکیت خانم ژینوس اشراقی بروجنی به شناسنامه شماره 
1۲۸۸۹۰۷3۵۴ کد ملی 1۲۸۸۹۰۷3۵۴ صادره اصفهان فرزند کیومرث و مالکیت خانم ساناز 
اشرقی بروجنی به شناسنامه شماره 1۲۸۹1۴۲۹۶3 صادره اصفهان فرزند کیومرث و مالکیت 
آقای فرود اشراقی بروجنی به شناسنامه شماره 1۲۸۸۷۹۸۶3۶ صادره اصفهان به ترتیب سهم 
هر یک فرزندان دختر بر ۶ حبه مشاع از ۲۴ حبه دو دانگ مشاع و سهم فرزند پسر بر 1۲ 
حبه مشاع از ۲۴ حبه دو دانگ مشاع )به استثناء بهای ثمنیه دو دانگ مشاع که متعلق به خانم 
فردوس فاتحی می باشد( از ششدانگ قطعه زمینی که قبلا راهرو بوده و در حال حاضر قسمتی 
از یکباب ساختمان واقع در شرق پلاک 1۰۷۵/۴ ملکی متقاضیان به مساحت 3۸/۵۰ مترمربع 
مفروزی از پلاک شماره ۵ فرعی از 1۰۷۵ اصلی )که بایستی با پلاک 1۰۷۵/۴ تجمیع گردد( 
واقع در اصفهان بخش ۵ حوزه ثبت ملک جنوب اصفهان به موجب بیع نامه عادی )به نام مورث 
ایشان: مرحوم کیومرث اشراقی بروجنی( و مع الواسطه از طرف خانم هنوری گابستان )مالک 

رسمی( خریداری است.
لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 1۵ روز آگهی می شود در صورتی که 
اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار 
اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید، ظرف مدت 
یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض، دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی 
است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر 

خواهد شد. 
تاریخ انتشار نوبت اول : 1۴۰۰/۰۸/۲3 تاریخ انتشار نوبت دوم:  1۴۰۰/۰۹/۰۸ مهدی شبان- 

رئیس ثبت اسناد و املاک منطقه جنوب اصفهان 1۲۲1۶۶۸/ م الف
آگهی فقدان سند مالکیت

۲3۸۶-1- شماره نامه: 1۴۰۰۸۵۶۰۲۰۲۵۰۰۸3۴3 نظر به اینکه آقای ولی اله میر خانی فرزند 
حسین با تسلیم یک برگ استشهاد شهود شماره : ۶۰13۴۸ مورخ 1۴۰۰/۷/۸ دفترخانه ۲۴۴ 
اصفهان، مدعی مفقود شدن سند مالکیت ششدانگ پلاک شماره: 1۲/۶۸۹۹ واقع در بخش 1۴ 
ثبت اصفهان که در ذیل ثبت ۲۰۹۷3۶ صفحه ۲۰۸ دفتر جلد ۸1۷ املاک تحت شماره چاپی 
۲1۹۵۲۲ صادر و تسلیم گردیده و نامبرده اظهار داشته که سند مالكیت مرقوم در اثر جابجایی 
مفقود گردیده و تقاضای صدور سند مالكیت المثنی نموده است. لذا مراتب به استناد تبصره یک 
اصلاحی ذیل ماده 1۲۰ آیین نامه قانون ثبت در یک نوبت آگهی می شود چنانچه کسی مدعی 
انجام معامله نسبت به ملک مرقوم یا وجود سند مالکیت نزد خود میباشد از تاریخ انتشار این 

آگهی ظرف مدت ده روز اعتراض خود را کتبا ضمن ارائه اصل سند مالکیت یا سند معامله به 
این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا مراتب صورتمجلس و اصل سند مالکیت به ارائه کننده سند 
مسترد گردد بدیهی است اگر ظرف مدت مقرر اعتراضی نرسید یا در صورت اعتراض اصل سند 
مالکیت یا سند معامله ارائه نشود اقدام به صدور سند مالکیت المثنی طبق مقررات خواهد شد 
.ابوالفضل شهریاری نائینی- مدیر واحد ثبتی حوزه ثبت ملک غرب اصفهان 1۲3۰۸۹1/ م الف
آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده 1۳ آیین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت 

ثبتی و اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی
۲3۸۴-1- برابر آراء صادره هیات های موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و 
ساختمان های فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی منطقه غرب اصفهان تصرفات مالکانه و 
بلامعارض متقاضیان محرز گردیده است. لذا مشخصات متقاضیان و املاک مورد تقاضا به شرح 
زیر به منظور اطلاع عموم در دو نوبت به فاصله 1۵ روز آگهی می شود درصورتی که اشخاص 
نسبت به صدورسند مالکیت متقاضیان اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین 
آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به اداره ثبت اسناد و املاک تسلیم و پس از اخذ رسید، 

ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض، دادخواست خود را به مرجع قضایی تقدیم نماید.
اصلاحی

ردیف 1- رای شماره ۷1۵۸-1۴۰۰/۰۶/1۴ هیات اول شماره پلاک مورد تقاضا 3۲۲ فرعی 
از ۲۵ اصلی صحیح می باشد که در رای شماره ۰۰۲۷- 13۹۹/۰1/1۶ هیات اول به نام خانم 

بهجت پور عجم اشتباه پلاک اصلی ۲۲ امده است.
تاریخ انتشار نوبت اول : 1۴۰۰/۰۹/۰۸ تاریخ انتشار نوبت دوم : 1۴۰۰/۰۹/۲3 شهریاری- رئیس 

منطقه ثبت اسناد واملاک غرب اصفهان 1۲3۰۸۷۴/ م الف
آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده 1۳ آیین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت 

ثبتی و اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی
۲3۸۲-1- برابر آراء صادره هیات های موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و 
ساختمان های فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی منطقه غرب اصفهان تصرفات مالکانه 
و بلامعارض متقاضیان محرز گردیده است. لذا مشخصات متقاضیان و املاک مورد تقاضا 
به شرح زیر به منظور اطلاع عموم در دو نوبت به فاصله 1۵ روز آگهی می شود درصورتی 
که اشخاص نسبت به صدورسند مالکیت متقاضیان اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ 
اداره ثبت اسناد و املاک تسلیم و  به  را  اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود  انتشار 
پس از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض، دادخواست خود را به مرجع 

قضایی تقدیم نماید.
ردیف 1- رای شماره 1۰1۸3-1۴۰۰/۰۸/۲۶ هیات اول خانم زهرا پناهی گورتان به شناسنامه 
شماره 31 کدملی 1۲۹۰۷۵3۵۷1 صادره اصفهان فرزند غلامرضا در یک و نیم دانگ مشاع از 
ششدانگ یک باب ساختمان به مساحت 3۰۴/۴1 متر مربع قسمتی از پلاک شماره 1۶3 فرعی 
از 1۵ اصلی واقع در اصفهان بخش 1۴ حوزه ثبت ملک غرب اصفهان از مالکیت عصمت مهر 
علیان گورتانی و زهره و مریم پناهی گورتانی و زهرا پناهی گورتانی و حبیبه سلطان پناهی و 
عزت پناهی از مورد ثبت صفحات 3۵ و 3۸ و 3۲۰ و ۵۴3 الی ۵۵۸ دفتر های ۵۲ و ۴۴۶ و ۹۵۹ 

و ۹۸۶ و صفحه ۵۵1 دفتر 31۵ املاک
ردیف ۲- رای شماره 1۰1۸۴ -1۴۰۰/۰۸/۲۶ هیات اول خانم زهره پناهی گورتانی به شناسنامه 
شماره ۲131 کدملی 1۲۸۹۰۰۴۰31 صادره اصفهان فرزند غلامرضا در یک و نیم دانگ مشاع 
از ششدانگ یک باب ساختمان به مساحت 3۰۴/۴1 مترمربع قسمتی از پلاک شماره 1۶3 فرعی 
از 1۵ اصلی واقع در اصفهان بخش 1۴ حوزه ثبت ملک غرب اصفهان از مالکیت عصمت مهر 
علیان گورتانی و زهره و مریم پناهی گورتانی و زهرا پناهی گورتانی و حبیبه سلطان پناهی و 
عزت پناهی از مورد ثبت صفحات 3۵ و 3۸ و 3۲۰ و ۵۴3 الی ۵۵۸ دفتر های ۵۲ و ۴۴۶ و ۹۵۹ 

و ۹۸۶ و صفحه ۵۵1 دفتر 31۵ املاک
ردیف 3- رای شماره 1۰1۸۶-1۴۰۰/۰۸/۲۶ هیات اول خانم عصمت مهرعلیان گورتانی به 
شناسنامه شماره ۵3 کدملی 1۲۸۹۹۰1۶۲۷ صادره اصفهان فرزند غلامحسین در یک و نیم 
دانگ مشاع از ششدانگ یک باب ساختمان به مساحت 3۰۴/۴1 متر مربع قسمتی از پلاک 
شماره 1۶3 فرعی از 1۵ اصلی واقع در اصفهان بخش 1۴ حوزه ثبت ملک غرب اصفهان از 
مالکیت عصمت مهر علیان گورتانی و زهره و مریم پناهی گورتانی و زهرا پناهی گورتانی و 
حبیبه سلطان پناهی و عزت پناهی از مورد ثبت صفحات 3۵ و 3۸ و 3۲۰ و ۵۴3 الی ۵۵۸ 

دفترهای ۵۲ و ۴۴۶ و ۹۵۹ و ۹۸۶ و صفحه ۵۵1 دفتر 31۵ املاک
ردیف ۴ رای شماره 1۰1۸۵-1۴۰۰/۰۸/۲۶ هیات اول خانم مریم پناهی گورتان به شناسنامه 
شماره 1۲۵۷ کدملی 1۲۸3۴۲۷۸۲۶ صادره اصفهان فرزند غلامرضا در یک و نیم دانگ مشاع 

از ششدانگ یک باب ساختمان به مساحت 3۰۴/۴1 مترمربع قسمتی از پلاک شماره 1۶3 فرعی 
از 1۵ اصلی واقع در اصفهان بخش 1۴ حوزه ثبت ملک غرب اصفهان از مالکیت عصمت مهر 
علیان گورتانی و زهره و مریم پناهی گورتانی و زهرا پناهی گورتانی و حبیبه سلطان پناهی و 
عزت پناهی از مورد ثبت صفحات 3۵ و 3۸ و 3۲۰ و ۵۴3 الی ۵۵۸ دفترهای ۵۲ و ۴۴۶ و ۹۵۹ 

و ۹۸۶ و صفحه ۵۵1 دفتر 31۵ املاک
تاریخ انتشار نوبت اول : 1۴۰۰/۰۹/۰۸ تاریخ انتشار نوبت دوم : 1۴۰۰/۰۹/۲3 شهریاری- رئیس 

منطقه ثبت اسناد واملاک غرب اصفهان 1۲3۰۸۹۴/ م الف
آگهی فقدان سند مالکیت

آزادانی  نصر  ملوک  خانم  اینکه  به  نظر   1۴۰۰۸۵۶۰۲۰۲۵۰۰۸۷۲۵ نامه:  شماره   -1-۲۴۰۶
فرزند احمد با تسلیم دو برگ استشهاد شهود شماره: ۹۷۸۵۲۴ مورخ 1۴۰۰/۷/1۷ دفترخانه ۲۵ 
اصفهان، مدعی مفقود شدن سند مالکیت سه دانگ از ششدانگ پلاک شماره: ۷/31۸ واقع در 
بخش 1۴ ثبت اصفهان که در ذیل ثبت ۲1۵3 صفحه ۲۸۶ دفتر جلد 1۷ املاک صادر و تسلیم 
گردیده و نامبرده اظهار داشته که سند مالکیت مرقوم در اثر جابجایی مفقود گردیده و تقاضای 
صدور سند مالكیت المثنی نموده است لذا مراتب به استناد تبصره یک اصلاحی ذیل ماده 1۲۰ 
آیین نامه قانون ثبت در یک نوبت آگهی می شود چنانچه کسی مدعی انجام معامله نسبت به 
ملک مرقوم یا وجود سند مالکیت نزد خود میباشد از تاریخ انتشار این آگهی ظرف مدت ده روز 
اعتراض خود را كتبا ضمن ارائه اصل سند مالکیت یا سند معامله به این اداره تسلیم و رسید اخذ 
نماید تا مراتب صورتمجلس و اصل سند مالکیت به ارائه کننده سند مسترد گردد بدیهی است 
اگر ظرف مدت مقرر اعتراضی نرسید یا در صورت اعتراض اصل سند مالکیت یا سند معامله 
ارائه نشود اقدام به صدور سند مالکیت المثنی طبق مقررات خواهد شد . ابوالفضل شهریاری 

نائینی- مدیر واحد ثبتی حوزه ثبت ملک غرب اصفهان 1۲31۲۸۸/م الف
هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد 

سند رسمی
آگهی ماده ۳ قانون و ماده 1۳ آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و 

اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
۲۴۰۴-1- برابر رای شماره ۲3۶۶ مورخ 1۴۰۰/۸/1۲ هیات اول موضوع قانون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک جنوب 
اصفهان تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی مالکیت خانم فرشته رحمانی دهنوی به شناسنامه 
شماره ۷۰ کدملی ۵۴1۹۴۴۵۵۲۲ صادره فرزند مصطفی در ششدانگ یکباب خانه به مساحت 
۸۴/۴۵ مترمربع مفروزی از پلاک شماره 131 فرعی از ۴۴۸3 اصلی واقع در اصفهان بخش ۵ 
حوزه ثبت ملک جنوب اصفهان به موجب بیع نامه عادی و مع الواسطه از طرف آقای مانده علی 
صالحیان دستجردی)مالک رسمی( خریداری گردیده است. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در 
دو نوبت به فاصله 1۵ روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت 
متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض 
خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض، 
دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور 

و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد. 
تاریخ انتشار نوبت اول : 1۴۰۰/۰۹/۰۸ تاریخ انتشار نوبت دوم:  1۴۰۰/۰۹/۲3 مهدی شبان- 

رئیس ثبت اسناد و املاک منطقه جنوب اصفهان 1۲31۰۰۶/ م الف
آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده 1۳ آیین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت 

ثبتی و اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی
۲۴۰۲-1- برابر آراء صادره هیات های موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و 
ساختمان های فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی منطقه غرب اصفهان تصرفات مالکانه و 
بلامعارض متقاضیان محرز گردیده است. لذا مشخصات متقاضیان و املاک مورد تقاضا به شرح 
زیر به منظور اطلاع عموم در دو نوبت به فاصله 1۵ روز آگهی می شود درصورتی که اشخاص 
نسبت به صدورسند مالکیت متقاضیان اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین 
آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به اداره ثبت اسناد و املاک تسلیم و پس از اخذ رسید، 

ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض، دادخواست خود را به مرجع قضایی تقدیم نماید.
ردیف 1- رای شماره ۹۹۷۵- 1۴۰۰/۰۸/۲۰ هیات اول آقای تقی مزروعی سبدانی به شناسنامه 
شماره 1۹۶ کدملی 1۲۸۶۴13311 صادره اصفهان فرزند صفر در ششدانگ یک باب مغازه به 
مساحت ۲۰ مترمربع قسمتی از پلاک  شماره 31 اصلی واقع در اصفهان بخش 1۴ حوزه ثبت 
ملک غرب اصفهان از مالکیت عزیزاله حقیقی یزدی از سند شماره 3۷3۴۸ مورخ 133۵/۷/۸ 

دفترخانه شماره 1۰ اصفهان

تاریخ انتشار نوبت اول : 1۴۰۰/۰۹/۰۸ تاریخ انتشار نوبت دوم : 1۴۰۰/۰۹/۲3 شهریاری- رئیس 
منطقه ثبت اسناد واملاک غرب اصفهان 1۲31۰3۰/ م الف

آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده 1۳ آیین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت 
ثبتی و اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی

۲۴۰۰-1- برابر آراء صادره هیات های موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و 
ساختمان های فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی منطقه غرب اصفهان تصرفات مالکانه و 
بلامعارض متقاضیان محرز گردیده است. لذا مشخصات متقاضیان و املاک مورد تقاضا به شرح 
زیر به منظور اطلاع عموم در دو نوبت به فاصله 1۵ روز آگهی می شود درصورتی که اشخاص 
نسبت به صدورسند مالکیت متقاضیان اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین 
آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به اداره ثبت اسناد و املاک تسلیم و پس از اخذ رسید، 

ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض، دادخواست خود را به مرجع قضایی تقدیم نماید.
ردیف 1- رای شماره 1۰۰۶1- 1۴۰۰/۰۸/۲۲ هیات اول شرکت گاز استان اصفهان به شماره 
ثبت ۲3۷۲۷ و شماره شناسه ملی 1۰1۰1۸۹1۷۸1 در ششدانگ یک باب ساختمان ایستگاه 
تقلیل فشار گاز به مساحت ۲۴۴/1۴ مترمربع قسمتی از پلاک شماره 1۰۹ فرعی از ۲۶ اصلی 
واقع در اصفهان بخش 1۴ حوزه ثبت ملک غرب اصفهان از مورد ثبت صفحه 1۰۲ دفتر ۷۷1 

املاک
ردیف ۲-رای شماره 1۰۰۵۷- 1۴۰۰/۰۸/۲۲ هیات اول شرکت گاز استان اصفهان به شماره 
ثبت ۲3۷۲۷ و شماره شناسه ملی 1۰1۰1۸۹1۷۸1 در ششدانگ یک باب ساختمان ایستگاه 
تقلیل فشار گاز به مساحت ۲۲۸۴/۵۷ مترمربع قسمتی از پلاک شماره ۲۵3۴ فرعی از ۲۸ 
اصلی واقع در اصفهان بخش 1۴ حوزه ثبت ملک غرب اصفهان از مورد ثبت صفحه ۵3۸ 

دفتر ۶۹۵ املاک
ردیف 3- رای شماره 1۰۰۵۵- 1۴۰۰/۰۸/۲۲ هیات اول شرکت گاز استان اصفهان به شماره 
ثبت ۲3۷۲۷ و شماره شناسه ملی 1۰1۰1۸۹1۷۸1 در ششدانگ یک باب ساختمان ایستگاه 
کاتودی اداره گاز به مساحت ۲۰/۴۶ مترمربع قسمتی از پلاک شماره 3۵۸۷ فرعی از 1۸ اصلی 
واقع در اصفهان بخش 1۴ حوزه ثبت ملک غرب اصفهان از مورد ثبت صفحه ۸ دفتر ۷۹1 

املاک 
اصلاحی:

ردیف ۴- رای اصلاحی شماره 1۰1۹۶- 1۴۰۰/۰۸/۲۶ هیات اول شرکت گاز استان اصفهان 
به شماره ثبت ۲3۷۲۷ و شماره شناسه ملی 1۰1۰1۸۹1۷۸1 در ششدانگ یک باب قسمتی از 
ساختمان اداری اداره گاز به مساحت ۲3۴/۴۷ متر مربع قسمتی از پلاک شماره 31۴ فرعی از 
۲۴ اصلی واقع در اصفهان بخش 1۴ حوزه ثبت ملک غرب اصفهان از مورد ثبت صفحه ۹۲ 
دفتر ۲۸1  املاک را تایید و رای خود را با حدود ذیل صادر می نماید. شمالا به طول 11/1۴ 
متر خط فرضی است به پلاک ۷۷۰/۲۴ شرقا: بطول در دو قسمت که دوم پخی شکل است 
بطول های 1۹/۲۲ متر و 3/3۰ متر درب و دیواریست به گذر جنوبا: بطول ۸/۸۹ متر درب و 

دیواریست به گذر
تاریخ انتشار نوبت اول: 1۴۰۰/۰۹/۰۸ تاریخ انتشار نوبت دوم: 1۴۰۰/۰۹/۲3 شهریاری- رئیس 

منطقه ثبت اسناد واملاک غرب اصفهان 1۲31۰۲۰/ م الف
آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده 1۳ آیین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت 

ثبتی و اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی
۲3۹۸-1- برابر آراء صادره هیات های موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و 
ساختمان های فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی منطقه غرب اصفهان تصرفات مالکانه و 
بلامعارض متقاضیان محرز گردیده است. لذا مشخصات متقاضیان و املاک مورد تقاضا به شرح 
زیر به منظور اطلاع عموم در دو نوبت به فاصله 1۵ روز آگهی می شود درصورتی که اشخاص 
نسبت به صدورسند مالکیت متقاضیان اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین 
آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به اداره ثبت اسناد و املاک تسلیم و پس از اخذ رسید، 

ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض، دادخواست خود را به مرجع قضایی تقدیم نماید.
ردیف 1- رای شماره ۹۹۷3- 1۴۰۰/۰۸/۲۰ هیات اول آقای منصور ثریائی به شناسنامه شماره 
113۰۲33۶۴۲ کدملی 113۰۲33۶۴۲ صادره خمینی شهر فرزند محمدعلی در ششدانگ یک 
باب ساختمان به مساحت ۵۹۸/۰۴ مترمربع قسمتی از پلاک شماره ۴۵ اصلی واقع در اصفهان 
بخش 1۴ حوزه ثبت ملک غرب اصفهان از مالکیت حسین عمادی از سند شماره ۴۷۸۷۵ مورخ 

13۴۹/۹/۲۹ دفترخانه شماره ۲۹ اصفهان 
تاریخ انتشار نوبت اول : 1۴۰۰/۰۹/۰۸ تاریخ انتشار نوبت دوم : 1۴۰۰/۰۹/۲3 شهریاری- رئیس 

منطقه ثبت اسناد و املاک غرب اصفهان 1۲31۰۶۶/ م الف

وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی: 

جشنواره های فجرپررونق تر برگزار می شود

   سینما
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اقتصاد

برخورد با مشاوران املاک 
متخلف

رییس اتحادیه مشاوران املاک گفت: به تازگی برخی 
دفاتر املاک به قصد فروش و اجاره، فایل های خود را در 
اختیار افراد غیر قرار می دهند که ضمن به خطر انداختن 
امنیت صاحب خانه، تخلف صنفی محسوب می شود و به 
جد با این موارد برخورد می کنیم. مصطفی قلی خسروی در 
گفت وگو با ایسنا اظهار کرد: اخیرا دیده شده که برخی دفاتر 
املاک از افراد غیر دعوت می کنند تا فایلهای موجود را به 
فروش برسانند و اعلام می کنند اگر کسی واحد مورد نظر 
را به فروش برساند ۶۰ تا ۷۰ درصد پورسانت به او تعلق 
می گیرد. این کار تخلف است که ما طبق ماده ۲۸ و با 
کمک نیروی انتظامی به جد با این دفاتر برخورد می کنیم. 
کما اینکه بر اساس گزارشهایی دریافتی در روزهای اخیر 
نسبت به پلمب این اماکن اقدام کردیم. وی افزود: افرادی 
یک مکان را تحت عنوان دفتر املاک تجهیز می کنند و 
به کسانی که حرفه شان ارتباطی با مشاور املاک ندارد 
می گویند این فایل را برای ما بفروش و پورسانت دریافت 
کن. این باعث اختلال در کار مشاوران املاک می شود. 
صاحبان واحدهای صنفی باید از اتحادیه مجوز دریافت 
کنند و کسانی که در دفاتر مشغول کار هستند باید آموزش 
ببینند. هرکسی نمی تواند نسبت به عقد قرارداد اقدام کند. 
رییس اتحادیه مشاوران املاک تاکید کرد: طبیعتا برای 
فعالیت در دفاتر املاک باید آموزشها و مجوزهای لازم 
اخذ شود و جدا با افرادی که به نیت سودجویی، افراد فاقد 
تخصص را به خدمت می گیرند در هر قد و قواره ای 
باشند برخورد می کنیم. اجازه نمی دهیم امنیت خانه مردم 
و همچنین امنیت شغلی مشاوران املاک دارای مجوز 
به خطر بیفتد. خسروی با بیان اینکه به کارگیری افراد 
غیر در دفاتر املاک، ضریب اطمینان را کاهش می دهد 
خاطرنشان کرد: در دهه ۷۰ شهرداری تهران دفاتری را 
دایر کرد و لیستی از خانه هایی که برای فروش یا اجاره 
وجود داشت در اختیار متقاضیان قرار می داد. عده ای از این 
موقعیت سوءاستفاده کردند، به خانه مردم رفتند و سرقتهایی 
صورت گرفت که به تدریج آن مساله جمع شد. وی تصریح 
کرد: در حال حاضر مراجعات مشتری ها به خانه ها در دفاتر 
املاک ثبت می شود. مشاوران فرمی را به مشتری می دهند 
که مراجعات خود به خانه ها را در آن ثبت و امضا می کنند. 

این مساله برای امنیت کار بسیار اهمیت دارد.

برخورد با گرانفروشی بلیت 
هواپیما

در شرایطی که برخی از ایرلاین ها بلیت پروازهای خود 
را در بعضی از مسیرها بالاتر از نرخ مصوب می فروشند، 
رییس سازمان هواپیمایی کشوری اعلام کرد: از ابتدای 
آذر ماه قیمت بلیت هواپیما کاهش پیدا کرده و اگر بلیتی 
به صورت موردی بالاتر از حداکثر نرخ مصوب اعلام شده، 
فروخته شود، قطعا با متخلفان برخورد خواهیم کرد. به 
گزارش ایسنا، بر اساس نرخنامه  جدید پروازهای داخلی، 
قیمت بلیت هواپیما با کاهش 1۰ تا حدود 3۰ درصدی 
مواجه شد و قرار بود ایرلاین ها از ابتدای آذر ماه مطابق 
با این نرخنامه نسبت به بلیت فروشی اقدام کنند؛ اما طی 
روزهای گذشته برخی از ایرلاین ها همچنان بلیت بعضی 
از پروازهای خود را بالاتر از قیمت مصوب فروختند و این 
مسئله سبب اعتراض مردم در شبکه های اجتماعی و 
فضای مجازی شد. رستم قاسمی –وزیر راه و شهرسازی- 
نیز ضمن تاکید بر الزام ایرلاین ها با تعدیل 1۵ درصدی 
قیمت بلیت هواپیما، اعلام کرد: با لغو محدودیت کرونایی 
در پروازهای داخلی؛ تمامی ایرلاین ها باید ضمن تعدیل 
1۵ درصدی قیمت بلیط هواپیما، تمام خدمات گذشته را به 
حالت عادی بازگردانند. وی تصریح کرد: در این خصوص 
با شرکت هایی که اقدام به فروش بلیط با قیمت بالاتر 
از نرخ مصوب کنند، برخورد جدی خواهد شد. محمد 
محمدی بخش –رییس سازمان هواپیمایی کشوری- 
اظهار کرد: شرکت های هواپیمایی مختلف می توانند بر 
اساس نرخنامه اعلام شده در پروازهای داخلی قیمت 
بلیت هواپیما را به صورت شناور و بسته به وضعیت عرضه 
و تقاضا تنظیم کنند و کلاس نرخی نیز بر همین اساس 
تعریف شده است. وی در پاسخ به سوالی درباره اینکه آیا 
نرخ بلیت هواپیما در مسیرهای مختلف می تواند تنها در 
سقف نرخی فروخته شود یا اینکه باید شناور باشد، افزود: 
اینگونه نیست که شرکت های هواپیمایی بلیت پروازهای 
خود را تنها در سقف نرخی مشخص شده عرضه کنند و 
بر اساس ارزیابی های صورت گرفته نرخ ها شناور است. 
البته اگر چنانچه مانند روزهای گذشته شرکتی قیمت 
تعیین شده  نرخ  از حداقل  پایین تر  را  پرواز خود  بلیت 
عرضه کند نیز به او تذکر می دهیم چرا که باید منفعت 
مردم و منفعت سازمانی هر دو با هم دیده شود. رییس 
ادامه داد: اگر مردم شاهد  سازمان هواپیمایی کشوری 
گرانفروشی بلیت هواپیما در هر یک از مسیرهای پروازی 
داخلی بودند می توانند از طرق مختلف این مسئله را به 
اطلاع سازمان هواپیمایی کشوری برسانند که از طریق 
بخش حقوق مسافر در سایت این سازمان و از طریق 
سایت انجمن شرکت های هواپیمایی قابل انجام است. 
مسلما با این تخلفات به صورت جدی برخورد خواهیم 
کرد. محمدی بخش گفت: بازرسان سازمان هواپیمایی 
کشوری در همه فرودگاه های کشور حضور دارند و رصد 
کاملی نیز به صورت آنلاین بر روند بلیت فروشی صورت 
می گیرد و به محض اینکه با تخلفی از جمله گرانفروشی 
بلیت هواپیما مواجه شویم با آن برخورد خواهیم کرد. وی 
تاکید کرد: البته از مردم می خواهیم که به هیچ وجه بلیت 
هواپیما را از سایت های غیرمعتبر خریداری نکنند چرا که 
این سایت ها مجوزهای لازم را ندارند و ممکن است هر 
تخلفی مرتکب شوند بنابراین مسافران باید حتما نسبت 
به انتخاب سایت ها و آژانس های مسافرتی معتبر دقت 

داشته باشند.

   خبر   خبر

ثبت رکورد در خط اصلاح 4 
ناحیه نورد سرد فولاد مبارکه

تلاشـگران خـط اصـلاح شـماره ۴ ناحیه نورد سـرد 
شـرکت فـولاد مبارکـه توانسـتند با ثبـت رکـورد تولید 
در  اصلاح شـده  سـرد  کلاف  تـن   ۶۵۰ و  هـزار   ۲۰
آبان مـاه 1۴۰۰، برای نخسـتین بـار از ابتـدای راه اندازی 
و سـومین بار در سـال جاری، رکورد تولیـد در این خط را 
جابه جـا کنند. به گـزارش اصفهان امروز، محسـن زارع، 
مدیـر محصـولات سـرد و پوشـش دار ناحیه نورد سـرد 
شـرکت فولاد مبارکه اظهـار کرد: خطـوط نهایی ناحیه 
نورد سـرد ایسـتگاه پایانی تولید محصولات سرد در این 
ناحیـه و در خطـوط تولید فولاد مبارکه اسـت و به نوعی 
ویترین محصولات این شـرکت محسـوب می شود. وی 
در ادامـه افـزود: ارتقای کمـی و کیفی محصولات فولاد 
مبارکـه عـلاوه بـر نظارت و کنتـرل دائمـی محصول و 
انطبـاق آن با الزامات مشـتری در ایـن خطوط از اهمیت 
قابل توجهـی برخوردار اسـت کـه با تلاش کارکنـان در 
ناحیـه نـورد سـرد ایـن شـرکت، خـط اصلاح شـماره ۴ 
توانسـت تبلور بیانـات مقام معظم رهبـری در خصوص 
رفـع موانـع تولیـد باشـد و بـه سـقف جدیـدی در تولید 
محصـول سـرد فـولاد مبارکه دسـت یابد کـه این مهم 
گـواه الطـاف الهـی و عـزم و اراده جمعی کارکنـان بوده 
و نشـان دهنده توانایی هـای بالقوه و بالفعـل این خطوط 
در کسـب موفقیت هـای آتـی اسـت. رامین خاکسـاری 
رئیـس خطـوط نهایی ناحیـه نورد سـرد شـرکت فولاد 
مبارکـه نیـز در ایـن خصـوص اظهـار کـرد: خطـوط 
نهایـی ناحیـه نورد سـرد شـامل ۴ خط اصـلاح، ۲ خط 
بـرش و یـک خط بـرش نواری اسـت که از ایـن میان، 
تلاشـگران خط اصلاح ۴ توانسـتند رکوردهای ۲۰ هزار 
تـن در فروردین مـاه، ۲۰ هـزار و 3۵۰ تن در شـهریورماه 
و ۲۰ هـزار و ۶۵۰ تـن در آبان مـاه را به صـورت پیاپـی 
در سـال جـاری ثبـت کننـد. وی بـا بیـان این کـه ایـن 
رکـورد در لبیـک بـه منویـات مقـام معظـم رهبـری در 
سـال »تولیـد، پشـتیبانی ها و مانع زدایی هـا« صـورت 
گرفته اسـت، افـزود: این رکورد در حالی محقق شـد که 
محدودیت هـای ناشـی از تحریم هـا مانـع بزرگـی برای 
صنعـت فـولاد و به خصـوص ناحیه نورد سـرد شـرکت 
فولاد مبارکه محسـوب می شـود. رئیـس خطوط نهایی 
ناحیه نورد سـرد شـرکت فولاد مبارکه خاطرنشـان کرد: 
ایـن موفقیـت قابل توجـه کـه در یکـی از ماه هـای 3۰ 
روزه سـال کسـب گردیـده مرهون تلاش هـای تمامی 
کارکنـان و زحمت کشـان خطـوط نهایـی و واحدهـای 
پشـتیبانی به ویژه حمایت هـای بی دریـغ مدیریت ناحیه 
نورد سـرد اسـت. محمودرضا قرمزی، رئیـس گروه فنی 
تولیـد ناحیـه نورد سـرد شـرکت فـولاد مبارکه نیـز این 
خصـوص در گفت وگـو با خبرنـگار فولاد تصریـح کرد: 
خطـوط نهایـی و به خصوص خطـوط اصـلاح در ناحیه 
نـورد سـرد، در تولیـد محصـول از اهمیتی اسـتراتژیکی 
برخـوردار اسـت و بـا توجـه بـه طیـف وسـیع محصول 
از حیـث ابعـاد و گریـد کیفـی، کنترل فراینـد محصول 
در ایـن خطـوط همیشـه مؤیـد انطبـاق کمـی و کیفی 
محصول سـرد شـرکت فـولاد مبارکـه با خواسـته های 
مشـتریان خواهـد بـود. وی اضافه کـرد: از ابتـدای ورود 
کلاف گـرم بـه ناحیه نورد سـرد شـرکت فـولاد مبارکه 
تـا پایـان تولیـد محصـول سـرد کـه درواقـع منتهی به 
خطـوط اصـلاح شـماره 1 تـا ۴ خواهـد بـود، محصول 
تولیدشـده با تمام مشـخصات منطبق بـا داده های فنی 

تولیـد، تحـت پایـش و کنتـرل دائمی قـرار می گیرد.

احمد سعیدبخش مدیرعامل 
هلدینگ آتیه فولاد نقش جهان 

شد
هلدینـگ  مدیرعامـل  معارفـه  و  تکریـم  مراسـم 
آتیـه فـولاد نقـش جهـان بـا حضـور آقایـان غلامرضا 
طاهـری معـاون سـرمایه گـذاری و امـور شـرکت ها و 
شـبانی مدیـر امـور مجامـع و ارزیابـی فـولاد مبارکـه، 
اعضـای هیئـت مدیـره هلدینگ آتیـه و مدیـران عامل 
شـرکتهای زیرمجموعه هلدینـگ آتیه فـولاد در محل 
سـالن اجتماعات سـتاد هلدینگ برگزار شـد. به گزارش 
روابـط عمومی آتیـه فولادنقش جهـان، در این مراسـم 
طی حکمی از سـوی مدیرعامل شـرکت فـولاد مبارکه، 
احمد سـعیدبخش به عنوان مدیرعامـل جدید هلدینگ 
آتیـه فولاد نقـش جهان معرفـی و با اهدای لـوح تقدیر 
از زحمـات مدیرعامل پیشـین حسـین کفعمـی تقدیر و 

تشـکر به عمـل آمد.

استفاده از ظرفیت FATF برای 
تحقق اهداف »اکو«

معـاون سـابق دبیـرکل اکـو عضویـت در سـازمان 
هـای تبادلگرِ تسـهیلات بانکـی مثـل FATF را قدمی 
در راسـتای تحقـق اهـداف تجاری و اقتصادی سـازمان 
اکـو عنـوان کـرد. به گزارش ایسـنا، علی اکبر فـرازی با 
اشـاره به برگزاری حضوری اجلاس اکو در ترکمنسـتان 
بـه عنـوان نخسـتین دورِ ایـن اجـلاس در دوران کرونا، 
گفـت: دسـتاورد این اجـلاس هم می تواند مثبت باشـد؛ 
البته اگر کارشناسـان ارشـد و وزرا به خوبی روی مسـائل 
کار کـرده و نتایـج مثبتـی در پی داشـته باشـد وی ابراز 
امیـدواری کـرد: اکو در بیانیه نهایی امسـالِ خوب ضمن 
پرداختـن بـه موارد آسـیب زای گذشـته، راهـکاری برای 
آینـده پیـش رو قـرار دهـد. فـرازی معتقـد اسـت حجم 
تجارت خارجی از سـوی کشـورهای عضو اکو، در شـأن 
سـازمانی بدین گستردگی نیسـت؛ چراکه امکانات بالقوه 
بسـیاری می توانـد به صـورت اجرایی مـورد بهره برداری 

قـرار گیرد. 

معـاون فـروش و بازاریابی شـرکت فـولاد مبارکه گفت: 
فـولاد مبارکـه طبـق توافقـات انجام شـده عرضـه تلفیقـی 
محصـولات خـود را از آذرماه آغاز خواهد کرد و در نخسـتین 
مرحلـه، در محصـولات گـرم این عرضـه انجـام می گیرد و 
سـعی خواهد شـد که تقاضـای بـازار را به طـور کامل تأمین 

. کند
بـه گزارش اصفهان امروز، طهمـورث جوانبخت، معاون 
فـروش و بازاریابـی شـرکت فـولاد مبارکـه در خصـوص 
الگـوی نظام بخشـی بـازار اظهـار کـرد: ایـن الگـو جهـت 
سـاماندهی بـه وضعیـت عرضـه و تقاضـا در بـازار طراحی 
شـده و هـدف آن تأمیـن کامـل نیـاز بازار بـه مـواد اولیه و 
کامودیتی هاسـت کـه در ایـن خصـوص بـازار محصولات 
مختلـف بـه دو دسـته تقسیم شـده اند: محصولاتـی کـه با 
مـازاد عرضـه مواجه انـد و محصولاتی که بـا کمبود عرضه 

در بـازار روبه رو هسـتند.
وی افـزود: در خصـوص محصولاتی که با کمبود عرضه 
در بازار روبه رو هسـتند، مقررشـده تا عرضه کننـده عمده بازار 
نسـبت بـه تأمین کسـری بـازار از منابع خارجی اقـدام کند و 
در بـازار از طریـق بورس کالا به صـورت عرضه های تلفیقی 
عرضـه کنـد و ایـن اقـدام تـا زمانـی که بـازار به طـور کامل 

تأمین شـود و کسـری در بازار نباشـد، ادامـه پیدا کند.
معـاون فروش و بازاریابی شـرکت فولاد مبارکه با اشـاره 
به فرایند عرضه تلفیقی خاطرنشـان کـرد: در عرضه تلفیقی، 
تولیدکننـده تنـاژ قابل تولیـد خـود را در بـورس بـه همـراه 
درصـدی کـه از محـل واردات تأمین می شـود، عرضه کرده 
و قیمـت آن نیـز طبق میانگین وزنی عرضـه تولیدات داخلی 
و بـر اسـاس قیمـت پایـه و قیمـت تمام شـده واردات تعیین 

خواهد شـد.
Á  آغاز عرضه تلفیقی محصولات فولاد مبارکه

از آذرماه
وی ادامـه داد: به عنـوان  مثـال، فـولاد مبارکـه اگـر قرار 
باشـد حـدود ۲۵۰ هـزار تـن از محـل تولیـدات خـود در 
محصـولات گـرم را در بـورس عرضـه کنـد و ۵۰ هـزار تن 
از محـل واردات تأمیـن کنـد و جمعـا 3۰۰ هزار تـن در بازار 
عرضـه نمایـد، عرضـه تلفیقـی درواقـع میانگین مـوزون با 
ضریـب ۵ برابـری از عرضـه داخلی و ضریب یـک از عرضه 
وارداتـی خواهـد بود کـه میانگین قیمت خودش را می سـازد 
و تعیین کننـده قیمـت پایـه خواهـد بـود. البتـه در ادامه این 
عرضـه می توانـد رقابـت داشـته باشـد و محدودیتـی بـرای 
رقابـت و سـقف قیمتـی در بـورس کالا اعمال نخواهد شـد.
جوانبخـت تصریـح کـرد: فـولاد مبارکه طبـق توافقات 
انجام شـده عرضـه تلفیقی محصـولات خـود را از آذرماه آغاز 
خواهـد کرد و در نخسـتین مرحلـه در محصـولات گرم این 
عرضـه انجام می گیرد و سـعی خواهد شـد که تقاضـای بازار 
را به طـور کامـل تأمیـن کنـد؛ البتـه امیدواریم که خریـداران 
و مصرف کننـدگان ایـن نـوع محصـولات از انجـام اقدامات 
هیجانـی بپرهیزنـد و اقـدام بـه خریدهـای منطقـی کنند تا 

امـکان تأمیـن منطقـی بـازار وجود داشـته باشـد و این طرح 
بتواند بـا موفقیت انجام شـود.

Á ضرورت تأمین کامل مواد اولیه زنجیره فولاد
بـه  تمامـی  را  اطمینـان  ایـن  داشـت:  اذعـان  وی 
مصرف کننـدگان می دهیم کـه در ماه های آتـی عرضه های 
تلفیقـی انجام خواهد شـد و بـا توجه به نیازی کـه در بورس 
شـناخته می شـود، در صورت لزوم، تنـاژ واردات قابل افزایش 
خواهـد بـود و محدودیـت تنـاژی در واردات وجـود نخواهـد 
داشـت و پـس از جـاری شـدن فرایندهـا، فـولاد مبارکـه تا 
حـدی که نیـاز بازار به طـور کامل تأمیـن شـود، واردات خود 
را افزایـش خواهد داد و عرضه تلفیقی را در بورس کالا انجام 
می دهـد. سـعی بـر این اسـت کـه هیـچ محدودیتـی ازنظر 
ابعـادی و کیفیتی در عرضه های فولاد مبارکه وجود نداشـته 
باشـد تا از طریق تولیدات این شـرکت و سـایر تولیدکنندگان 

و همچنیـن واردات، نیـاز بـازار داخل تأمین شـود.
معـاون فروش و بازاریابی شـرکت فولاد مبارکه با اشـاره 
به جایگاه سـایر تولیدکنندگان ورق های فولادی و مسـئولیت 
عرضـه آن هـا تأکیـد کـرد: در این طرح سـعی بر این اسـت 
کـه مـواد اولیـه زنجیـره فـولاد به صـورت کامـل تأمیـن 
شـود؛ بـه عبـارت دیگـر، در مرحله نخسـت، باید مـواد اولیه 
شـرکت های فولادسـاز از طریق شـرکت های معدنی به طور 
کامل تأمین شـود تـا آن ها بتوانند با ظرفیـت کامل تولیدات 

خود را انجـام دهند.
وی عنـوان داشـت: همچنیـن شـمش فـولادی بـرای 
شـرکت های نـوردکار به طـور کامـل تأمیـن شـود تـا آن ها 
نیـز بتواننـد تولیـد خـود را به طـور کامـل انجـام دهنـد و با 
عرضـه در بـورس کالا بتواننـد نیـاز کشـور را تا حـد امکان 
تأمیـن کننـد؛ در کنـار آن سـامانه تجارت نیز به سـاماندهی 

بـازار و نظام بخشـی عرضه هـا و تقاضاهای بـازار کمک کند 
تـا بـا ثبت تولیـدات و عرضه تمامـی تولید تولیدکننـدگان و 
از طرفـی خریـد شـرکت ها بتوانیم بـه وضعیت بازار سـامان 
دهیـم و وارداتی که انجام می شـود کمبود کل تولیدکنندگان 
کشـور را جبـران می کنـد. به هیچ عنـوان قرار نیسـت سـایر 
تولیدکنندگان از شـبکه تولید ورق های فولادی کنار گذاشته 
شـوند و یـا تولیـدات آن هـا کـم شـود، بلکـه باید آن هـا نیز 
بـا ظرفیـت کامـل تولیـد کنند و سـهم خـود در تأمیـن نیاز 
کشـور را بـرآورده کننـد تـا کمتریـن خـروج ارز را از کشـور 

داشـته باشیم.
Á  جزئیــات الگوی جدید جایگاه ســهمیه

بهین یاب
جوانبخـت بـا اشـاره بـه الگـوی جدیـد جایگاه سـهمیه 
بهین یـاب اضافـه کـرد: در الگـوی جدید بـرای محصولاتی 
کـه مـازاد بر عرضـه دارند، سـهمیه بهین یاب به طـور کامل 
حذف شـده و همـه افراد می تواننـد در بورس اقـدام به خرید 
کنند و کالای موردنیاز خود را تأمین نمایند، ولی کسـانی که 
تولیدکننده نباشـند و به عنوان تنظیم گر بـازار وارد این عرصه 
شـده و محصـول خرید می کننـد، محصولات آن هـا باید در 
انبارهـای مجـاز بورس کالا باقـی بماند تا زمانـی که مجددا 
در بـورس عرضه بشـوند و تولیدکننـدگان آن محصولات را 
خریـداری کننـد و آن ها هسـتند که می توانند محصـول را از 
انبارهـای بـورس کالا خارج و جهـت تبدیل به کالای نهایی 

کنند. استفاده 
وی ابـراز داشـت: در شـرایطی کـه عرضـه مـازاد بـر 
تقاضـا باشـد به غیـراز تولیدکننـدگان، سـایر متقاضیـان نیز 
می تواننـد در بـورس اقـدام بـه خرید کننـد، اما در شـرایطی 
کـه مـازاد تقاضـا نسـبت به عرضه داشـته باشـیم تـا زمانی 

کـه عرضه کننـده عمـده نتواند بـالای ۹۵ درصد از نیـاز بازار 
را تأمیـن کند، مقررشـده که تنها تولیدکنندگان خرید کنند و 
در مرحله نخسـت نیز تولیدکنندگان درواقع کسـانی هسـتند 
که سـهمیه بهین یـاب در بـورس دارنـد، ولی باز مقرر شـده 
در صـورت عرضـه کافـی در بورس، سـقف بهین یاب حذف 
شـود و تولیدکننـدگان تـا حـد موردنیاز خـود اقـدام به خرید 
کننـد و محدودیتـی جهـت خرید در یک سـقف مشـخص 

وجود نداشـته باشـد.
معـاون فـروش و بازاریابی شـرکت فـولاد مبارکه عنوان 
کـرد: امیدواریـم بـا ایـن وارداتـی کـه انجـام خواهـد شـد، 
بتوانیـم درواقـع نیاز کامل بـازار را تأمین کنیم، امـا در مراحل 
بعـدی سـایر افـراد و متقاضیان هـم می توانند جهـت خرید 
ورق در بـورس کالا درزمانـی کـه عرضـه بـالای ۹۵ درصد 
باشـد، اقـدام بـه خریـد کنند کـه بـاز شـرایط آن به گونه ای 
اسـت که تـا زمانی کـه عرضه مجـدد در بورس کالا نشـود 
و تولیدکننده ای کالا را خریداری نکند، کالا در انبارهای مورد 

تأییـد بـورس کالا باقی خواهـد ماند.
Á  کشف قراردادهای  با  معاملات  تســهیل 

پرمیوم در بورس کالا
وی بـا اشـاره به پیش بینی منابـع ارزی بـرای واردات این 
کالاهـا و چگونگـی تأمیـن ارز بیان داشـت: طبـق مذاکرات 
انجام شـده، پیش بینی هـای لازم جهـت تأمیـن منابـع ارزی 
کافـی بـرای واردات کالاهایـی که در کشـور کمبـود عرضه 
دارنـد، صورت گرفته و این اطمینـان به تولیدکنندگان عمده 
داده شـده کـه ارز موردنیـاز آن ها به طور کامـل تأمین خواهد 

شـد و مشـکلی بـرای آن ها پیش نخواهـد آمد.
جوانبخـت با بیـان این که هیچ ممنوعیتی بـرای واردات 
کالا توسـط سـایر افـراد وجـود نـدارد و هرکسـی می تواند 
جهـت واردات بـرای نیاز خطـوط تولید خود و یـا عرضه در 
بـازار اقدام کنـد، گفت: خریـداران و فروشـندگان کالاهای 
صنعتی ممکن اسـت تمایل داشـته باشـند که کالاهایشان 
را بـرای 3 مـاه و یـا ۶ مـاه آینده بـه فروش برسـانند تا هم 
فروشـنده از این کـه کالا مشـتری دارد مطمئن شـود و هم 
خریـدار مطمئن شـود که مـواد اولیه اش تأمین شـده و خط 

تولیدش دچار مشـکل نمی شـود.
وی عنـوان کـرد: قراردادهـای کشـف پرمیـوم در بورس 
کالای ایـران این امکان را فراهم کرده تا خریدار و فروشـنده 
بتواننـد با قیمت هایی که در آینده مشخص شـده و براسـاس 
یـک فرمـول قطعـی می شـوند، کالایشـان را معاملـه کنند؛ 
یعنـی امـروز به جای اینکه ما یک قیمت قطعـی و ثابت را در 
قـرارداد لحـاظ کنیم، یـک فرمول قیمتـی را لحاظ می کنیم؛ 
فروشـنده و خریـدار نیـز تقریبا هـر دو حدود ۶ درصـد ارزش 
علی الحسـاب معاملـه را بـرای تضمیـن نـزد بـورس قـرار 
می دهنـد و معاملـه براسـاس آن انجـام می شـود، اما قیمت 
قطعـی معامله در همان سررسـید مشـخص می شـود و این 
قیمـت معـادل با قیمـت عرضه عمومـی با همان سررسـید 

خواهـد بود.

معاون فروش و بازاریابی شرکت فولاد مبارکه خبر داد

آغاز عرضه تلفیقی محصولات فولاد مبارکه از آذرماه

اصفهان امروز - احمدرضا منزه: »زاینده رود« کلید واژه 
مظلومیت اصفهان است، رودخانه ای که روزی شوق زندگی را در 
اصفهان فریاد می کشید امروز با بستر خشک خود، مرثیه مرگ را 

در اصفهان طنین انداز می کند.
است،  زنده  رود  زاینده  با  اصفهان  که  است  این  حقیقت 
کشاورزی، اشتغال، گردشگری، نشاط اجتماعی، سرزندگی و ... 
با این رود به اصفهان حال و هوایی دیگر می دهند و حالا نبود 
این رود، خشکسالی، بیماری، فرونشست، آلودگی هوا و... را به 

همراه آورده است.
البته در دولت فعلی، عزم و اراده جدی برای رفع مشکلات 
زاینده رود وجود دارد و مردم و کشاورزان استان امیداورند بعد از 
شنیده شدن صدای اعتراض آنها به خشکی زاینده رود، به زودی 

با تدابیر ویژه شاهد احیای شاهرگ حیاتی اصفهان باشند.
ایران درگیر  اینکه سال هاست فلات مرکزی  به  با توجه 
خشکسالی است، مردم، کشاورزان و صنایع میزان مصرف خود از 
منابع آبی موجود را به حداقل رسانده اند تا با صرفه جویی حداکثری 
شرایط را برای احیای زاینده رود فراهم نمایند، موضوعی که 
مسئولان نیز بر آن تاکید دارند و همه امیدوارند با تلاش های 

دولت نتیجه این صرفه جویی ها را در زنده شدن زنده رود ببینند.
در همین ارتباط به گفتگوی کوتاه با »حجت الاسلام حسین 
میرزایی« نماینده مردم اصفهان در مجلس شورای اسلامی و 
مجلس  ادوار  سابق  نماینده  فولادگر«  »حمیدرضا  همچنین 

پرداختیم.
Á  اصفهان در تمامی بخش ها صرفه جویی در آب

را انجام داد
حجت الاسلام حسین میرزایی، 
در  اصفهان  مردم  نماینده 
مجلس شورای اسلامی اظهار 
کرد: موضوع آب را باید برای 
بررسی دقیق تر به قبل از دولت 
آیت ا... رئیسی و بعد از تشکیل 
دولت ایشان تقسیم بندی کرد، 
و  همت  قبلی  دولت  در  زیرا 
عزمی برای حل مشکلات آبی استان اصفهان وجود نداشت و 
اگر هم نیتی برای رفع مسائل وجود داشت در مقام عمل خود را 
نشان نداد.وی ادامه داد: در دولت فعلی، مجمع نمایندگان استان 
با رئیس جمهوری جلسه ای در خصوص مشکلات زاینده رود 
برگزار کرد و و آیت ا... رئیسی نیز دستورات ویژه ای برای تشکیل 
ستاد احیای زاینده رود و سفر وزیر نیرو به اصفهان برای بررسی 

مشکلات داشتند.
افزود:  نماینده مردم اصفهان در مجلس شورای اسلامی 

دولت و شخص رئیس جمهوری با جدیت به دنبال کمک به 
رفع مشکلات آبی اصفهان هستند و استاندار اصفهان نیز به 
نمایندگی دولت محوریت پیگیری مشکلات را بر عهده دارد، 
جلسات متعددی در تهران و اصفهان در حال برگزاری است و 
تلاش می شود با اقدامات منسجم، راهکارهای مناسبی برای رفع 

مشکلات زاینده رود اجرایی شود.
وی در خصوص سهم صنایع و کشاورزی از منابع آبی استان 
اظهار کرد: در شرایط کنونی مسئله اصلی این است که آب به 
میزان کافی وجود ندارد و شرایط سختی است، ابتدا باید تدبیری 
برای تامین آب داشت تا بتوان در مرحله بعدی برای توزیع آن نیز 

برنامه ریزی مناسبی داشت.
میرزایی با بیان اینکه استان اصفهان در تمامی بخش ها 
صرفه جویی لازم را در آب انجام داده است، گفت: باید به دولت 
فرصت داد تا با اقدامات کارشناسی موضوع زاینده رود را حل کند 
و شاهد رفع مشکلات استان اصفهان باشیم. البته در هر شرایطی 
باید به یاد فضل و رحمت خدا نیز بود و از دعا و توسل نیز برای 

بارش باران بهره ببریم.
Á  اقدامات چشمگیر صنایع اصفهان برای کاهش

مصرف آب
اما حمیدرضا فولادگر، نماینده سابق ادوار مجلس شورای 

مشکل  گفت:  نیز  اسلامی 
ملی  معضل  یک  رود  زاینده 
است و باید همه کمک کنند 
و  رودخانه  این  مشکلات  تا 
بخش مرکزی کشور برطرف 
اشتغال  و  زندگی  امروز  شود. 
زاینده  به  مردم  از  بسیاری 
رود گره خورده و لذا می طلبد 
تدابیری ویژه و فوری در زمینه رفع مسائل شکل گیرد.وی 
ادامه داد: خوشبختانه صنایع بزرگ اصفهان همچون فولاد 
مبارکه و ذوب آهن، در راستای کاهش برداشت از زاینده رود 
اقدامات بسیار خوب و چشمگیری انجام داده اند، در برخی موارد 
آب مورد نیاز این صنایع با سه بار بازچرخانی و استفاده از پساب 
تامین می شود که نشان از جدیت این صنایع در صرفه جویی 

حداکثری در آب مصرفی است.
نماینده سابق ادوار مجلس شورای اسلامی گفت: میزان 
برداشت صنایع از زاینده رود به شکل زیادی کاهش داشته و 
با اقدامات در حال انجام، میزان فعلی نیز کاهش خواهد یافت. 
همچنین صنعت بزرگ و مادری همچون فولاد مبارکه برای 
تامین آب مورد نیاز خود به سمت مسیرهای جایگزین نیز حرکت 

کرده و برای نمونه تامین آب از خلیج فارس را در دستور کار 
دارد که کمک زیادی به کاهش هر چه بیشتر مصرف آب دارد.

وی افزود: از طرفی استان یزد نیز نباید برای صنایع خود از 
آب زاینده رود بهره برداری کند و رعایت الگوی مصرف در این 
استان ضروری است، علاوه بر این در بالادست رودخانه شاهد 
برخی برداشت های غیرمجاز هستیم که نیاز است با رعایت قانون 

از برداشت های بی رویه جلوگیری شود و شرایط مدیریت شود.
الگوی مصرف آب در استان  با اشاره به رعایت  فولادگر 
اصفهان گفت: خوشبختانه مصرف آب در اصفهان در همه 
زمینه ها مدیریت شده و با حداکثر صرفه جویی انجام می شود، اگر 
به مصوبات جلسات شورای عالی آب توجه شود که سهم مصرف 
آب همه بخش ها را مشخص کرده به خوبی مشخص می شود 
که اصفهان نه تنها بیش از سهم خود از منابع آبی استفاده نکرده 
که حتی مصارف استان اصفهان بسیار پایین تر از سهم استان 
است.وی گفت: سرانه مصرف آب شرب اصفهان در پایین ترین 
میزان در سطح کشور است، از طرفی رعایت الگوی کشت در 
سطح استان انجام شده و کشت محصولات با نیاز آبی زیاد در 
اصفهان وجود ندارد یا بسیار اندک است. در بخش صنعت نیز 
اجازه ایجاد صنایع آب بر و بارگزاری جدید بر منابع آبی استان داده 

نشده و حداکثر مدیریت مصرف شکل گرفته است.

سرانه مصرف آب شرب اصفهان در پایین ترین میزان در سطح کشور است

توجه ویژه صنایع بزرگ اصفهان به کاهش مصرف آب
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ورزش
 منهای فوتبال   خبر کوتاه

نویدکیا نگرانی برای بازی با 
نساجی ندارد

تیم فوتبال سپاهان امروز در چارچوب هفته هفتم لیگ 
برتر به مصاف نســاجی مازندران خواهد رفت. زردپوشان 
اصفهان در حالی مقابل مهمان شمالی خود قرار می گیرند 
که داود رجبی تنها مصدوم این تیم است. مدافع سپاهان که 
دچار آسیب دیدگی زانو شده، حدود سه هفته تحت درمان 
قرار داشــت و اکنون دوران نقاهت خودش را پشــت سر 
می گذارد. این بازیکن پس از دیدار با نســاجی می تواند به 
تمرینات تیمی اضافه شود. تقابل سپاهان و نساجی امروز از 

ساعت 1۶ و در ورزشگاه نقش جهان آغاز می شود.

ماموریت دشوار سپاهان برای 
تداوم صدرنشینی

صدرنشــین لیگ برتر فوتبال در دیداری خانگی برابر 
نســاجی به دنبال تثبیت جایگاه خود اســت. در چارچوب 
رقابت های هفته هفتم لیگ برتر فوتبال، امروز از ساعت 1۶ 
تیم های سپاهان و نساجی مازندران در ورزشگاه نقش جهان 
رو درروی یکدیگــر قرار می گیرنــد. دریکی از مهم ترین 
دیدارهای هفته هفتم لیگ برتر، سپاهان در حالی میزبان 
نساجی مازندران خواهد بود که هفته گذشته با پیروزی در 
زمین ناهموار فجرسپاسی موفق شد دوباره به صدر جدول 
بازگردد تا ماموریت سخت تر یعنی حفظ صدرنشینی برای 
شاگردان نویدکیا آغاز شــود. سپاهان که پس از دو هفته 
ناکامی برابر ذوب آهن و تراکتور، بازگشت موفقی به لیگ 
داشت و یکی از دیدارهای خارج از خانه سخت خود را برد، 
به دنبال ادامه روند پیروزی ها و بیشــتر کردن اختلاف در 
صدر جدول است، شاگردان نویدکیا خوب می دانند امتیازات 
نیم فصل نخست از چه اهمیت بالایی برخوردار است زیرا 
امتیازاتی که فصل گذشته برای سپاهان در نیم فصل نخست 
از دست رفت تا در پایان فصل تبدیل به حسرتی بزرگ برای 
طلایی پوشان شد. شاگردان نویدکیا که در ابتدای لیگ و 
هفته سوم هم صدرنشین شده بودند، خوب می دانند یک 
لغزش و نتیجه بد باعث از دست رفتن صدرنشینی می شود، 
پس آنچه برای طلایی پوشــان اهمیت دارد پیروزی های 
متوالی و بیشتر کردن اختلاف با تیم های رقیب با پیروزی 
در همه بازی ها است. در سوی دیگر البته رقیب سرسختی 
مثل نساجی برابر سپاهان قرار خواهد گرفت، تیمی که در 
این فصل و تا هفته ششــم در خانه ســه تیم از چهار تیم 
مدعی قهرمانی یعنی پرسپولیس، گل گهر و استقلال بازی 
کرده است و در دو مورد آخر موفق به گرفتن امتیاز از رقیب 
مدعی خود شده است. نســاجی که تجربه خوبی از بازی 
در زمین تیم های مدعی دارد، به نظر روش متوقف کردن 
مدعیان در خانه خودشان را خوب بلد است و همین موضوع 
در کنار انسجام و سازمان یافتگی خوب تیم نساجی زنگ 
خطری برای سپاهان و محرم نویدکیا است. باید دید سپاهان 
که در چند بــازی اخیر خانگی برابر تیم های تدافعی مثل 
هوادار و تراکتور به مشکل خورده است چه راهکاری برابر 
نساجی خواهد داشت، زیرا به احتمال زیاد نساجی هم با ارائه 
یک فوتبال بسته، فضاها را برای مهره های هجومی خلاق 
سپاهان خواهد بست تا موقعیت کمتری نصیب میزبان شود. 
سپاهان در حالی به مصاف نساجی می رود که همه بازیکنان 
خود را در اختیار دارد و محرم نویدکیا با پتانســیل کامل، 
تیمش را برابر نساجی رهبری خواهد کرد، هرچند با توجه 
به برد خوب هفته گذشته برابر فجرسپاسی، به نظر نمی آید 

به ترکیب برنده هفته گذشته برابر نساجی دست زده شود.

تمجید سرمربی تیم ملی از 
شیوه بازی ذوب آهن

سرمربی تیم ملی فوتبال بانوان بابیان اینکه انتظار چنین 
رفتاری را از باشگاه ها نداشتیم که موجب شود ۲1 بازیکن 
را در یک اردو در اختیار نداشته باشیم، گفت: فکر می کنم 
مباحث مالی و ســو مدیریت موجب شد چنین اتفاقی رخ 
دهد. مریم ایراندوست پس از بازی دو تیم ذوب آهن و کیان 
نیشابور از هفته سوم لیگ برتر فوتبال بانوان که به عنوان 
مهمان در فولادشــهر اصفهان حضور داشت در نشست 
خبری، درباره بازی دو تیم، اظهار کرد: ازنظر کیفیت بازی، 
بازی یک طرفه ای را شاهد بودیم، اما با این جود بازیکنان 
ذوب آهن خیلی کلاســیک و روی زمین بازی کردند. وی 
درباره اردوی گذشته و عدم حضور ۲1 بازیکن از باشگاه های 
مختلــف در ایــن اردو، گفت: باتوجه به وقفه دوســاله و 
وقفه ای که در برگزاری اردوهــای تیم ملی رخ داد، از ۲1 
اردیبهشت ماه بازیکنانی که ۹۰ درصد آن ها قراردادشان با 
باشگاه های خود تمام شده بود به اردوهای آماده سازی تیم 
ملی وارد و توسط کادر فنی و فدراسیون فوتبال کاملا آماده 
شــدند. ایراندوست افزود: پس از بازگشت از مسابقاتی که 
داشتیم باشگاه ها با بازیکنان قرارداد بستند و این انتظار را 
نداشتیم که در اردوی حساسی که داشتیم ۲1 بازیکن را در 
اختیار نداشته باشیم، با توجه به اینکه خیلی از کشورها حاضر 
به بازی با ما نشــدند و بازی تدارکاتی و اردوی بلژیک هم 
لغو شــد، بعدازآن دغدغه های زیادی وجود دارد که باید در 

این مدت حل شود.

تاریخ نیم فصل لیگ برتر 
مشخص شد

در روزهای پایانی هفته جاری سازمان لیگ برنامه هفته 
نهم تا پانزدهم لیگ برتر را اعلام خواهد کرد. این موضوعی 
که سهیل مهدی رئیس کمیته مسابقات بدان اشاره کرده 
اســت. او می گوید: در هفته جاری برنامه بازی های هفته 
نهم تا پانزدهم را اعلام می کنیم. سازمان لیگ به گونه ای 
برنامه ریــزی کرده که دور رفت بازی های لیگ برتر پیش 
از بازی تیم ملی در برابر عراق که هفت بهمن اســت به 

پایان برسد. 

قهرمانی دونده استقامت 
ذوب آهن در مسابقات کشوری
نخســتین مرحله از رقابــت دو صحرانوردی قهرمانی 
باشگاه های کشــور با قهرمانی ســید امیر زمانپور از تیم 
ذوب آهن اصفهان و پیشتازی تیم پلیمر خلیج فارس خرم آباد 
در بخش تیمی به پایان رسید. مرحله نخست از اولین دوره 
مسابقه دو صحرانوردی قهرمانی باشگاه های کشور در بخش 
مردان در ورزشگاه چوگان شهدای تهران با حضور 13 تیم 
آغاز و با پیشــتازی تیم پلیمر خلیج فارس خرم آباد به پایان 
رسید. تیم های ذوب آهن اصفهان و مس سونگون ورزقان 
به ترتیب در جایگاه های دوم و سوم ایستادند. در این مسابقه 
دوندگان مسیر 1۰ کیلومتری را در ورزشگاه چوگان شهدا 
طی کردند و در قالب تیم های باشــگاهی و دسته های آزاد 
نیروی زمینی، هیئت دوومیدانی پردیس، مس ســونگون 
ورزقان، هیئــت دوومیدانی ارومیه، مهاجران افغانســتان، 
آکادمی دوومیدانی پارس، هیئت دوومیدانی ایلام، سروش 
همدان، ذوب آهن اصفهان، پلیمر خلیج فارس خرم آباد، اشتاد 
سازه مشهد، آکادمی دوومیدانی رحیمیان و سلکتور به مصاف 

یکدیگر رفتند.

رضایت سرمربی ذوب آهن از 
عملکرد شاگردانش

سرمربی تیم والیبال بانوان ذوب آهن می گوید انتظار یک 
بازی سخت و پایاپای را از سوی تیم باریج اسانس کاشان 
داشت و درمجموع از عملکرد بازیکنانش با توجه به شرایط 
تمرینی که داشتند راضی است. فریبا صادقی با ابراز رضایت 
از عملکرد بازیکنانش در بازی مقابل باریج اسانس کاشان که 
منجر به پیروزی سه بر دو ذوب آهن شد، اظهار کرد: با توجه 
بــه اینکه ما در هفته پنجم یک بازی بیرون از خانه در یزد 
داشتیم فرصت کمی برای ریکاوری و یک تمرین درست 
برای پیاده کردن آنالیزیمان در اختیار داشتیم و در دو روز قبل 
از مسابقه تمرین خوبی نداشتیم. وی افزود: علاوه بر این دو 
بازیکن مصدوم نیز داریم که یک نفر آن ها را از ابتدای فصل 
نداشتیم و بازیکن دیگرمان در بازی گذشته مصدوم شد و 
تنها با یک جلسه تمرین در لیست بازی با باریج قرار گرفت؛ 
بنابرایــن در برخی اوقات در بازی ناهماهنگ بود که درک 
می کنیم. سرمربی تیم والیبال بانوان ذوب آهن با ابراز رضایت 
از عملکرد بازیکنانش در بازی مقابل باریج اسانس کاشان، 
اضافه کرد: انتظار یک بازی پایاپای را داشتیم، تیم باریج تیم 
خوبی است و مهم ترین امتیاز آن ها در اختیار داشتن بازیکنانی 
است که مرتب در اردو هستند، در مقابل ما بازیکنانی داریم 
که دانشجو و یا شاغل هستند و تنها سه بازیکن غیربومی 
داریم. وی خاطرنشان کرد: بازی خوب و پر از افت وخیز بود 
همراه با رالی های خــوب و طولانی، تجربیات هر دو تیم 
در این بازی به کار گرفته شــد و خوشحالم که پیروز این 
بازی شدیم و به طورقطع در بازی برگشت نقاط ضعف تیم 
را رفع خواهیم کرد. صادقی درباره اشتباهات فردی و تیمی 
بازیکنانش در رالی های طولانی گفت: ما به لحاظ بدنی کم 
آوردیم برخلاف باریج که هفته قبل درخانه بازی کرده بود، 
ما بازی قبلی که داشتیم در یزد بود و حدود هفت ساعت در 
جاده ماندیم و به لحاظ بدنی بازیکنان تیمم اذیت شدند که 

باید آن ها آماده بازی های بعدی کنیم.

اعلام برنامه هفتگی دور رفت 
لیگ برتر گلف

برنامه هفتگی دور رفت مسابقات لیگ برتر گلف اعلام 
شــد. این دوره از رقابت ها با حضور 1۰ تیم از اســتان های 
تهران، خوزســتان، قم و اصفهان برگزار می شــود که از 
میان 1۰ تیم شــرکت کننده شش تیم متعلق به خوزستان 
اســت. در این دوره، تیم های ملی حفــاری اهواز، نفت و 
گاز مسجدسلیمان، ســورتمه تهران، تاراز مسجدسلیمان، 
هیئت گلف استان قم، صنایع پتروشیمی مسجدسلیمان، 
هیئت گلف استان اصفهان، هیئت گلف هندیجان، هیئت 
گلف شاهین شــهر اصفهــان و هیئت منطقــه آزاد اروند 
حضور دارند. هفته نخســت رقابت های لیگ برتر کشــور 
 11 و 1۲ آذرمــاه برگــزار و قهرمان آن پــس از 1۴ بازی 

مشخص می شود.

2۵ تکواندوکار به اردوی تیم 
ملی راه یافتند

مســابقات ورود به اردوی تیم ملی تکواندو در حالی به 
پایان رسید که ۲۵ هوگوپوش موفق شدند جواز حضور در 
اردو را کسب کنند. مسابقات ورود به اردوی تیم ملی تکواندو 
به منظور حضور در بیست و پنجمین دوره مسابقات قهرمانی 
جهان ۲۰۲۲ چین با حضور ۶۲ هوگوپوش در خانه تکواندو 
برگزار شد. این رقابت ها با حضور نفرات اول و دوم مسابقات 
آزاد کشوری و منتخبین کادرفنی، مدال آوران طلایی دهمین 
دوره مسابقات جام باشگاه های آســیا، مدال آوران طلایی 
سی ویکمین دوره مسابقات جام فجر، فینالیست های سومین 
دوره مسابقات آزاد آسیا، مدال آوران مسابقات قهرمانی آسیا 
۲۰۲1 لبنان و مدال آوران بازی های المپیک جوانان ۲۰1۸ 
آرژانتین پیگیری شــد. در پایان ایــن رقابت ها که با نتایج 
غیرمنتظره ای هم همراه شد، نفرات اول و دوم این رقابت ها 
و منتخبین کمیته فنی به اردوی تیم ملی راه پیدا کردند. طبق 
اعلام رئیس سازمان تیم های ملی در برخی اوزان سه یا چهار 
نفر دعوت شده اند که هفته آینده انتخابی درون اردویی برگزار 
خواهد شد و تعداد نفرات کمتر می شود؛ درنهایت ماه آینده نیز 
1۶ نفر در اردو باقی می مانند که ممکن است در برخی اوزان 
تغییر به وجود آید. نفرات دعوت شده در فدراسیون تکواندو 
حضور پیداکرده و تست PCR می دهند و پس از مشخص 
شدند نتیجه تست، اردو آغاز خواهد شد. همچنین 1۰ آذرماه، 
ملی پوشان تست آمادگی جسمانی را در محل آکادمی ملی 

المپیک را پشت سر می گذارند.

بازیکن سابق پرسپولیس و حال حاضر سپاهان به رای صادره 
در خصوص پرونده شــکایتش از سرخپوشان واکنش نشان داد. 
به گزارش سه، فرشاد احمدزاده که در روز پایانی نقل و انتقالات 
زمستانی فصل نوزدهم از این تیم جدا شد، با توجه به شکایتی که 
از این باشگاه داشت به دنبال احقاق حقوق خود بود. با این حال 
اکنون کمیته تعیین وضعیت فدراسیون رای را به سود پرسپولیس 
اعــلام کرده و این موضوع با موضع گیری تندی از ســوی این 
بازیکن هعمراه شده و مدعی است چوب اعتمادش به مدیریت 
وقت این باشــگاه را خورده تا اکنون آن ها او را مقابل هواداران 
این تیم قرار دهند. احمدزاده که طبق درخواســت خود خواهان 
۵۷۰ میلیون از این باشگاه بود، در نهایت کمیته تعیین وضعیت 
باشگاه پرسپولیس را به پرداخت 1۹۵ میلیون رای داد. احمدزاده 
که بابت فحاشــی دوباره هواداران پرسپولیس ناراحت و دلگیر 
است، صحبت هایش را به این شکل آغاز می کند و به توضیح رای 

صادره می پردازد: باور کنید برایم هیچ اهمیتی ندارد. من فقط از 
این ناراحت هستم که هواداران پرسپولیس برای یک ثانیه هم که 
شده خودشان را جای من نمی گذارند. ساعات آخر نقل و انتقالات 
است و باشگاه از تو می خواهد به خاطر آینده پرسپولیس و اینکه 
این تیم بتواند بازیکن جــذب کند، رضایت خود را بابت جدایی 
اعلام کنید. من آن لحظه فقط یک هوادار بودم و نه بازیکن. شاید 
بهتر بود خودم را همان بازیکن می دانستم و کوتاه نمی آمدم. من 
اما از ثانیه اولی که فوتبال را شناختم هوادار این تیم بودم و از اینکه 
آن اتفاقات بعد از جدایی ام افتاده بود خودم را مقصر می دانستم. من 
یک بار حرفه ای فکر کردم و فارغ از شــرایط باشگاه جدا شدم و 
خودم را نبخشیدم و فقط برای جبران این بار در نقش هوادار قرار 
گرفتم تا تیم ضربه نبیند و قبول کردم در آن ساعات پایانی نقل 
و انتقالات جدا شوم. وی ادامه داد: شاید اتفاقات خوبی برایم بعد 
از جدایی افتاده باشد اما همه چیز هم می توانست برعکس رقم 

بخورد. خواستم اتفاقات قبلی را جبران کنم و حسابم را با هوادار 
این تیم صاف کنم. هواداری که از من بابت جدایی قبلی ام ناراحت 
بود و خواستم اینبار در شرایطی که باشگاه خواهان جدایی ام است 
و جذب بازیکن آن ها بستگی به جدایی من و خالی شدن لیست 
دارد، کمک کنم. من آنجا هــوادار بودم نه بازیکن. اگر بازیکن 
بودم به خاطــر اینکه فرصتی برای جابجایی نبود باید حرفه ای 
بودم و قبــول نمی کردم و تا پایان فصل هم پولم را می گرفتم؛ 
اما نمی خواستم هوادار پرسپولیس بار دیگر من را مقصر بداند و 
به خاطر آن ها رفتم. هنوز هم پشیمان نیستم از این تصمیم چرا 
که آن موضوع قلبی بــود و علاقه من به این تیم؛ اما حق من 
نیســت که امروز هم فحش بخورم. احمدزاده در ادامه به نکته 
جالبی اشاره می کند و می گوید: چند بار دیده اید که بازیکن بگوید 
حساب هواداری که فحش می دهد با بقیه هواداران جداست. واقعا 
همین است. هوادار واقعی پرسپولیس شرایط را بررسی می کند و 

برای یک لحظه خودش را جای آن بازیکن می گذارد. کســانی 
که اکنون فحاشی می کنند کاملا مشخص است که از کجا خط 
می گیرند. در این میان کسانی هم هستند که تحت تاثیر جوسازی 
آن ها، همان مسیر فحاشــی را دنبال می کنند؛ اما حرف همین 
است که می گویم؛ آنجا در ساعات پایانی نقل و انتقالاتی حرف 
کسانی که در جلسه بودند را قبول کردم تا جدا شوم تا پرسپولیس 
ضربه نخورد و من هم ماجرای جدایی قبلی ام را به این شــکل 
جبران کنم. آنجا فقط به پرسپولیس و هوادارانش فکر کردم. نه 
بازیکن حرفه ای بودم و نــه خودخواه و فقط تصمیم گرفتم در 
نقش هوادار این تیم به آینده اش کمک کنم تا با جدایی ام بازیکن 
مدنظر کادرفنی جذب شود. هافبک سابق پرسپولیس با اشاره به 
رای صادر شــده می گوید: مسئله این است که آن موقع آقایان 
مرا در لیست مازاد در فاصله چند ساعت مانده به نقل و انتقالات 
باید قبول نمی کردم تا امروز به این شکل سرم را کلاه نگذارند. 
آقایان آمدند و گفتند شما 3۰ درصد گرفتی و ۲۰ درصد هم الان 
می دهیم که این ۲۰ درصد می شد 1۹۵ میلیون. من از سال های 
قبل هم 3۷۵ میلیون طلب داشتم. الان آقایان می گویند اینجوری 
نیست و شما توافق کردی برای کل سال ها 1۹۵ میلیون بگیری 
و فســخ کنی. مگر من مغز خر خوردم که توافق کنم و از 3۷۵ 
میلیون بگذرم و بگویم 1۹۵ الان را بدهید و تمام؟ وی ادامه داد: 
آقای پیروانی هم در آن جلسه بود و امیدوارم جرئت و شهامت این 
را داشته باشند و بیایند و بگویند چه حرف هایی رد و بدل شد. صفر 
و تا صد آن جلســه را آقای پیروانی بود. من باید فسخ می کردم 
تا پرسپولیس بتواند بازیکن بگیرد. باشگاه مرا لیست مازاد گذاشته 
بود و می توانســتم تا ریال آخر را بگیرم اما گفتم به خاطر تیم و 
هوادار که آسیبی نبیند باشد در لحظه آخر نقل و انتقالات هم من 
می روم. الان این همه دروغ و نقشــه و بازی برای چیست؟ مرا 
جلوی هوادار می گذارید که فرشاد احمدزاده به خاطر ۲۰۰ میلیون 
از پرسپولیس شکایت کرد؟ این ۲۰۰ میلیون فدای سر تک تک 
هوادار. اصلا این ۲۰۰ میلیون را بگذارید پای قراردادهایی که در 
فیفا باختید. آن را تبدیل به ارز کنید و بدهید به وکلایی که باعث 

باخت تان به پرونده های خارجی شدند.

مدافع تیم فوتبال ذوب آهن تاکید کرد، این تیم در مصاف با 
فولاد خوزستان اسیر تاکتیک تیمی شاگردان نکونام شده است. 

محمدی قریشی درباره شکست تیمش برابر فولاد گفت: در این 
بازی هر دو تیم موقعیت آن چنانی نداشــتند و فولاد روی شوت 
استثنایی پریرا به گل رســید. آن ها بازی بسته ای را به نمایش 
گذاشــتند، مثل تمام تیم هایی است که جواد نکونام هدایتش را 
برعهده دارد. ما اســیر تاکتیک تیمی فولاد شدیم و نتوانستیم 
موقعیت خاصی به وجود بیاوریم. مدافع تیم فوتبال ذوب آهن در 
واکنش به اعتراض بازیکنان ذوب آهن به اخراجی نشدن یکی 

از بازیکنــان فولاد در دقایق ابتدایی بازی تصریح کرد: در بازی 
قبلی فولاد برابر هوادار سیدمهران موسوی بازیکن این تیم اخراج 
شــد و در بــازی با ما 
نیز ســینا شاه عباسی 
مشــابه همان حرکت 
را انجــام داد و خیلی 
عجیب است که حتی 
کارت زرد هم نگرفت. 
بازیکن  آن صحنه  در 
فولاد عارف رســتمی 
را بــا دســت متوقف 
کرد و قطعا باید فولاد 
در دقیقه پنج 1۰ نفره 
می شــد که متاسفانه 
داور حتــی کارت زرد 
هم نشان نداد. وی در 
مورد بازی تیمش برابر 
آلومینیوم اراک تصریح 
کــرد: این بــازی هم 
برای ما سخت است، ولی می خواهیم باخت قبلی را جبران کنیم 
و در اراک یک نتیجه خوب بگیریم. معمولا تیم ها در هفته های 
ابتدایی شرایط ایده آلی ندارند، ولی باگذشت شش هفته مطمئنم 
که می توانیم ازلحاظ تیمی وضعیت بهتری داشته باشیم. ما در 
چند بازی هم محروم و مصدوم داشتیم که این به ضرر ذوب آهن 
شد و تیم را آزار داد، ولی امیدوارم دربازی های بعدی خیلی بهتر 

نتیجه بگیریم.

نساجی تا اکنون سه بازی در خانه و سه بازی در خارج 
از خانه برگزار کرده و در هفته هفتم لیگ برتر هم میهمان 

سپاهان در استادیوم 
اســت  نقش جهان 
کــه در صدر جدول 
بسر می برد. نساجی 
با  از رویایی  پیــش 
ســپاهان در هر سه 
دیدار خــارج از خانه 
تیم های  میهمــان 
مدعی قهرمانی بوده 
است. قرعه برای تیم 
در  نساجی دست کم 
ابتدایی  هفته هــای 
به گونه ای تنظیم شده 
کــه در بازی هــای 
باید  از خانه  خــارج 
مدعی  تیم هــای  با 
بازی کند. مصاف با 

سپاهان چهارمین دیدار نساجی با تیم های مدعی قهرمانی 
در این فصل از بازی ها خواهد بود. نســاجی در دیدار پنجم 
خارج از خانه هم به مصاف فولاد می رود که فصل گذشته 

قهرمان جام حذفی شده است.
 کســب شش امتیاز از شش بازی در هفته های ابتدایی 
نشان می دهد نساجی در هفته های ابتدایی بازی های سختی 
را پشت سر گذاشته است. با توجه به نمایش خوب نساجی 

در دیدار با تیم های پرســپولیس با گل گهر و استقلال در 
خارج از خانه پیش بینی می شــود دیدار نســاجی در برابر 

ســپاهان در هفته هفتم لیگ برتر هــم تبدیل به یکی از 
بازی های زیبای هفته در استادیوم نقش جهان تبدیل شود. 

جالــب اینکــه دو تیــم پیش از شــروع لیــگ برتر 
دو دیــدار دوســتانه در تهــران برگــزار کردنــد که در 
نخســتین بازی ســپاهان با چهــار گل پیروز شــد و در 
 بــازی دوم دو تیم به نتیجه مســاوی یک بریک دســت 

یافتند.

خط و نشان مدافع ذوب آهن برای 
آلومینیوم اراک

نساجی حریف سرسخت سپاهان در 
نقش جهان

مدافع گرجستانی سپاهان در مورد برتری مقابل فجر و 
دیدار با نساجی صحبت کرد. تیم فوتبال سپاهان موفق شد 
پس از دو هفته ناکامی، در هفته ششم لیگ برتر در دیداری 
دشوار در شیراز مقابل فجرسپاسی به برتری دست پیدا کند 
و به صدر جدول برسد. گئورگی گولسیانی، مدافع مستحکم 
سپاهان که یک مهره کلیدی در ترکیب این تیم است در 
مورد وضعیت طلایی پوشــان صحبت می کند. گولسیانی 
درباره برتری مقابل فجر سپاسی اظهار داشت: بعد از یک 
شکست و یک تساوی تیم کمی ازلحاظ امتیازگیری تحت 
فشار بود و خودمان هم این موضوع را احساس می کردیم 
و از همیــن جهت یک برد خیلی مهــم و با ارزش مقابل 
فجرسپاسی در شیراز کسب کردیم. اتفاق مثبتی که از نظر 
من در این دیدارها وجود دارد این اســت که سپاهان حتی 
در مقاطعی که نتیجه نمی گیــرد هم کیفیت بازی خوبی 
از خــودش به نمایش می گذارد و این چیزیســت که یک 
تیم مدعی قهرمانی باید از خودش نشــان دهد. ما در تمام 
ایــن دیدارها به دنبال تاکتیک و اصــول بازی خودمان و 
پیاده کردنشــان در زمین بودیم ولی خب یک وقت هایی 
هم انســان ها در هدف خود به موفقیت نمی رســند و این 
یک امر طبیعی است. وی در مورد کیفیت تیم فجر گفت: 
تیم فجر سپاســی به تازگی از لیگ یک به لیگ برتر آمده 

و تقریباً می شــود گفت یک تیم ســطح متوسط است که 
انگیزه بالایی در بازیکنان این تیم دیده می شــود تا خود را 
به عنوان یک تیم خوب نشان دهد و همین موضوع کار ما 
را در این بازی سخت کرد ولی خدا را شکر به خواسته مان 

در زمین دست پیدا کردیم. مدافع سپاهان در مورد کیفیت 
زمین حافظیه شــیراز که با اعتراض خیلی ها مواجه شده 
هم عنوان کرد: کیفیت زمین واقعا منزجر کننده بود. چنین 
زمینی در این لیگ شرم آور است. برای بازیکنان در چنین 

زمینی امکان پیشرفت وجود ندارد و هیچ کار تاکتیکی در 
آن قابل انجام نیست. واقعا بازی کردن در لیگ ایران راحت 
نیســت و از هر بازیکن خارجی که بپرســید حرف من را 
تایید می کند؛ اما افرادی که به فکر پیشرفت فوتبال ایران 
هستند باید به دو نکته مهم توجه کنند. اول زمین بازی و 
دوم داوری کــه در هر دو مورد کیفیت باید بالاتر از چیزی 
باشد که می بینیم. اشــتباهات داوران هم در فوتبال ایران 
بیش از حد طبیعی است. من می دانم داوران انسان هستند 
و می توانند اشتباه کنند ولی درک برخی از تصمیماتی که 
گرفته می شود دشوار است. گولسیانی در مورد دیدار هفته 
جاری مقابل نساجی هم گفت: نساجی تیم سابق من است 
و یک فصل سرشــار از احترام بین من و هواداران این تیم 
رقم خورد و برایشان آرزوی موفقیت دارم ولی به طور کلی 
من بازیکن خونسردی هستم و همه بازی ها می شود گفت 
برایم یکسان هستند و نیازی به انگیزه اضافی ندارم و اجازه 
نمی دهم موردی پیش بیاید که تمرکز من را از روی بازی 
خــودم از بین ببرد. مــا در ادامه روندی که از بازی با فجر 
در پیش گرفتیم می خواهیم در این بازی هم پیروز شویم. 
حفــظ صدر جدول در حال حاضر دغدغه ما نیســت ولی 
کسب سه امتیازها برای اینکه در پایان فصل در جایگاهی 

که لازم داریم قرار بگیریم لازم است.

برخی از اشتباهات داوری در ایران قابل درک نیست

دل پر درد فرشاد احمد زاده از مسئولان باشگاه پرسپولیس

نباید کوتاه می آمدم
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گروه نشریات  

عضو تعاونی مطبوعات، انجمن مدیران رسانه
نشانی: اصفهان ،میدان آزادی، خیابان دانشگاه

  نرسیده به حکیم نظامی،کوچه شهید روحانی ، شماره ۵
تلفن : ۳۶29۳7۵۰-۰۳1)ده خط( فـاکس : ۳۶29۳۳92 - ۰۳1 

چاپ: شاخه سبز

))آگهی مزایده(( 

حمید شهبازی  - شهردار سده لنجان

شهرداری سده لنجان در نظر دارد تعدادی از پلاک زمین های مسکونی خود را طبق 
مشخصات اعلام شده در جدول زیر را از طریق مزایده به متقاضیان واجد شرایط واگذار نماید.

نوبت ردیف
آگهی

شماره مجوز 
قیمت پایه هر کاربری- موقعیت زمینمساحتشماره پلاکشورا

متر مربع
قیمت پایه کل 

)ریال(

1۰/۰۰۰/۰۰۰2/29۵/۰۰۰/۰۰۰مسکونی – شهرک نگین1۵7419229/۵۰/ش/14۰۰نوبت سوم1

1۰/۰۰۰/۰۰۰2/29۵/۰۰۰/۰۰۰مسکونی – شهرک نگین1۵7422229/۵۰/ش/14۰۰نوبت سوم2

1۰/۰۰۰/۰۰۰2/27۵/۰۰۰/۰۰۰مسکونی – شهرک نگین1۵742۳227/۵۰/ش/14۰۰نوبت سوم۳

12/۰۰۰/۰۰۰۳/2۳۵/2۰۰/۰۰۰مسکونی – شهرک نگین1۵742۵2۶9/۶۰/ش/14۰۰نوبت سوم4

12/۰۰۰/۰۰۰2/۳72/4۰۰/۰۰۰مسکونی – شهرک نگین1۵74۳۶197/7۰/ش/14۰۰نوبت سوم۵

لذا کلیه متقاضیان حداکثر تا پایان وقت اداری روز سه شنبه مورخ 1400/09/23 مهلت دارند 
جهت اخذ اسناد مزایده به ساختمان شهرداری و نیز جهت کسب اطلاعات بیشتر به سایت شهرداری 

و یا با شماره 52432323-031 تماس حاصل فرمایند.
م الف: 1231401

رفتیم اگر ملول شدی از نشست ما
فرمای خدمتی که برآید ز دست ما

سعدی

سالروز صعود ایران به جام جهانی 1۹۹۸ فرانسه برای آزادی لازم نیست زمین و آسمان را بخرید، تنها خودتان را 
نفروشید.

نلسون ماندلا

دو دریا را به گونه  اى روان كرد كه با هم برخورد كنند . میان آن دو حد فاصلى است كه به هم تجاوز نمى كنند.
19 و 20 الرحمن

مناسبتسخن بزرگان یک فنجان آیات نورانی
شعر

روزنامه فرهنگی، اجتماعی با روش خبری - تحلیلی- اطلاع رسانی 
بنیانگذار:  عبدالمحمد اکبری | تاسیس:  1383
صاحب امتیاز: شرکت رسانه رویداد پارسی 

مدیر مسئول و سردبیر: امیر اکبری 
29Nov2021 | 4225 دوشنبه 08 آذر 1400 / سـال هجدهم / دوره جدید/  شماره

رئیس جشــنواره ملی خبر ایران نیز اظهار کرد: جشنواره 
ملی خبر ایران یک برنامه فوق العاده است که به عنوان یک 
ایده خلاق در رسانه پیش بینی شده که کنفرانس بین المللی 
رویکردهای نوین روابط عمومی ایران در همین راســتا در 

بهمن ماه برگزار خواهد شد.
ســید محمد موسوی بابیان اینکه تاکنون دو دوره از این 
کنفرانس در حوزه ایده خلاق برگزارشده است، ادامه داد: 
امسال جشــنواره ملی خبر را برگزار خواهیم کرد که در 
این جشنواره به رویکردهای پرونده ای و تأثیر آن بر روی 
جامعه توجه بیشــتری می شود و ســعی داریم آثاری که 
بر روی جامعه تأثیر بیشــتری گذاشــته و از آن استقبال 
شده است را داوری کنیم. رئیس جشنواره ملی خبر ایران 
تصریح کرد: موضوع خبر در کشــور ما یک بحث کهن 
بوده و از ویژگی های خاصی برخوردار اســت. با توجه به 
آثاری که از شــاعران باقی مانده اســت متوجه می شویم 
که بر مبحث ارتباطات و خبر تأکید مستقیمی داشته اند. 
همچنین خبرنویسی در شهر اصفهان از ویژگی و قدمت 
بالایی برخوردار اســت، به همین دلیــل باید به گونه ای 
عمل کنیم که این مهم برای شــهرمان حفظ شــود. او 
بابیان اینکه نگاه توســعه ای در این جشــنواره برای ما 
اهمیت داشــته است، افزود: در حوزه ای که فعالیت داریم 
درهم تنیدگی های زیادی وجود دارد پس باید راهکارهایی 
را بیندیشــیم تا در آینده، مشکلات پیش رو را با گفتمان 
سازی حل کنیم؛ یکی از اهداف مهم این جشنواره ایجاد 
گفتمان سازی است پس باید در این راه برنامه ریزی های 
مفیدی انجــام دهیم تا در ارتباطــات فرم های جدیدی 
را شــاهد باشــیم. موســوی خاطرنشــان کرد: حضور 
مجموعه های خبری در این جشنواره موجب می شود به 
اهداف و نتیجه لازم برســیم چراکه این کار ابتدا باید در 
رسانه ها مطرح شود. در جشنواره های گذشته موفق شدیم 
ایده های خلاق را کشــف کنیم و این موضوع همیشــه 
برای ما در اولویت بوده اســت زیرا نوع خلاقیت در حوزه 

خبرنویسی از اهمیت ویژه ای برخوردار است.
Á احیای دوباره مکتب اصفهان

رئیس جشــنواره ملی خبر ایران اضافه کرد: اکنون تمرکز 
حوزه خبر بر روی رسانه ها و اتفاقات جدید است پس باید 
راهی ایجاد شود تا بتوانیم در حوزه ارتباطات با نگاهی جدید 
وارد عمل بشویم، البته در حال حاضر رسانه های ما جذابیت 

لازم ندارند اما با برگزاری چنین جشنواره هایی می توانیم به 
فرم موردنیاز خود دست پیدا کنیم. موسوی گفت: یکی از 
ویژگی های مهم دیگر این جشنواره افزایش مطالعه است که 
سعی داریم با این کار تأثیر افراد رسانه ای را بر این موضوع 
نشان دهیم و قطعاً هر روزنامه نگار و خبرنگار می تواند بر 
افزایش ســرانه مطالعه تأثیرگذار باشد. اگر بتوانیم در این 
جشنواره به حوزه های مختلف توجه کنیم در پایان نتیجه 
خوبی را کسب خواهیم کرد. او افزود: اولین موضوع مهم در 
جشنواره ملی خبر اولین حضور حداکثری خبرنگاران استان 
اصفهان و کشور اســت زیرا این افراد، کسانی هستند که 
در حوزه خبر فعالیت دارند و باید ازنظر آن ها استفاده کرد. 
همچنین در نظر داریم شجاعت را به رسانه ها انتقال دهیم 
تا آن ها بتوانند در حوزه تخصصی خود تا حد توان تلاش 
کنند تا نتایج مطلوب برسند. رئیس جشنواره ملی خبر ایران 
بابیان اینکه دغدغه اصلی ما در جشنواره ایجاد یک حرف 
مشترک و هدفمند است، اظهار کرد: در نظر داریم مکتب 
اصفهان را دوباره احیا کنیم تا همانند گذشــته اصفهان در 
سطح ملی و جهانی بدرخشد. همکاری همه رسانه ها در این 
راستا امری مهم است که امیدوارم در این جشنواره شاهد 
حضور آن ها باشیم. او با اشاره به اهداف اصلی این جشنواره 
ادامه داد: ایجاد رقابت در راســتا ارتقای سطح اثرگذاری، 
گسترش فرهنگ مطالبه گری در بیان مسائل و مشکلات 
روز آحاد جامعه از طریق رسانه های رسمی و تقویت ارزش 
و اهمیت جایگاه خبرنگاران حرفه ای در حوزه های متفاوت 
از اهداف اصلی این جشــنواره است. موسوی خاطرنشان 
کرد: این جشنواره در دو بخش پرونده خبری و خبر خوب 
برگزار می شود که خبر خوب، اخبار توسعه و شفاف سازی 
را در برمی گیــرد. داوران در این بخش با بررســی دقیق 
پرونده خبری و روند تهیه و انتشــار سبک های نگارش و 
راهبردهای ارتباطی مربوطه در طی مدت درگیری رسانه 
با پرونده خبر به خبرنگار یا رسانه امتیاز خواهند داد. رئیس 
جشنواره ملی خبر ایران اضافه کرد: تنها آثاری در جشنواره 
شــرکت داده می شوند که در فاصله زمانی اول دی ماه ۹۷ 
تا اول دی ماه ۱۴۰۰ در یکی از نشــریات، خبرگزاری ها و 
یا پایگاه های خبری استان اصفهان و کشوری منتشرشده 
باشــد، البته باید نام صاحب اثر در صفحه قیدشده باشد. 
همچنین آثار با اسامی مستعار قابل پذیرش نیست مگر آنکه 

به تأیید مدیرمسئول رسانه این امر مورد تأیید قرار بگیرد.

جمعی از کارکنان شرکت فولاد مبارکه در روز پنجشنبه ۴ 
آذرماه و در آستانه سالروز تشکیل بسیج مستضعفین به فرمان 
حضرت امام خمینی رحمته الله علیه، با حضور در مرکز فرهنگی 
توان بخشی جانبازان شهید مطهری اصفهان از جانبازان حاضر 
در این آسایشگاه دیدار و با اهدای شاخه های گل به تکریم 
ایشان پرداختند.در این بازدید که با حضور معاون سرمایه های 
انسانی و سازماندهی، مدیر روابط عمومی و فرمانده بسیج حوزه 
مقاومت بسیج شهید موحدیان شرکت فولاد مبارکه و تنی چند 
از مدیران، رؤسا و کارکنان بخش های مختلف این شرکت با 
همراهی معاون فرهنگی اداره کل بنیاد شهید و امور ایثارگران 
انجام شد، خاطرات دفاع مقدس و صحبت های جانبازان سرافراز 
بسیار  فضایی  در  و  شد  گفته  حاضران  برای  ایشان  زبان  از 
صمیمی و معنوی یاد و خاطره رشادت های شهدا و رزمندگان 

ایثارگر دفاع مقدس برای آن ها بازگو گردید.
از  نمایندگی  به  که  بازدید  این  در  کارکنان شرکت کننده 
کارگران پرشمار شرکت فولاد مبارکه حضور پیدا کرده بودند، 

در مواجهه با هرکدام از جانبازان سرافراز بر عظمت و بزرگی 
کار رزمندگان دفاع مقدس و ایثارگران 8 سال دفاع مقدس 
تأکید کردند و صبر همراه با صلابت جانبازان عزیز را نشانه 
قدرت معنوی و باور عمیق ایشان به آرمان های انقلاب اسلامی 
دانستند.در این دیدار همچنین برخی از جانبازان از تلاش ها و 
فعالیت های کارکنان شرکت فولاد مبارکه به نیکی یاد کردند 
و خدمات این شرکت در عرصه صنعت کشور را امری مقدس 
و ضروری برشمردند و ابراز داشتند: جهاد امروز فرزندان این 
و  اقتصادی  موفقیت های  کسب  مسیر  در  حرکت  مرزوبوم 

صنعتی است.
سرهنگ اکبری فرمانده حوزه مقاومت بسیج شهید موحدیان 
در بخشی از این دیدار ابراز داشت: هرسال در هفته بسیج، این 
حوزه به اتفاق شورای حوزه بسیج و فرماندهان پایگاه های بسیج 
به آسایشگاه جانبازان مطهری می آمدند و از توصیه های این 
مقربین خدا استفاده می کردند، ولی متأسفانه به علت ویروس 
کرونا و حفظ سلامت جانبازان، دو سال از این نعمت بی بهره 

بودیم و این توفیق از ما سلب شده بود که به لطف خدا این مهم 
امسال محقق شد و قوت قلبی برای ادامه راه گردید.

اکبری با بیان اینکه باید از صحبت های این بزرگان درس 
گرفت و رهنمودهای آنان را چراغ راه خود قرار داد تا نظام 
مقدس جمهوری اسلامی ایران را به سرمقصد منظور برسانیم 
تأکید کرد: باید در راستای بیانات رهبر عظیم الشأن انقلاب که 
و  جامعه پردازی  خودسازی،  انقلاب،  پنجم  گام  خصوص  در 

تمدن سازی قدم های محکم و استواری برداریم.
باید  مجاهدان  این  توصیه  به  افزود:  ادامه  در  وی 
گوش به فرمان ولایت فقیه باشیم و در دفاع از ولایت و نظام 

مقدس جمهوری اسلامی ممارست و تلاش کنیم.
فرمانده حوزه شهید موحدیان فولاد مبارکه اصفهان با اشاره 
به روحیه جهادی و انقلابی جانبازان هشت سال دفاع مقدس، 
تصریح کرد: درسی که از جانبازان آموختیم این است که وظیفه 
هیچ وقت از ما ساقط نمی شود و در هر لحظه باید وظیفه خود را 

به نحو احسن انجام دهیم.

مسئول دفتر فرهنگ و مطالعات پایداری اداره کل امور 
اســتان های حوزه هنری گفت: در روایت نگاری مستند 
روح واقعیت و حقیقت موجود اســت و این گونه روایت 
از داســتان و هرچه تخیل به دور است. به گزارش مهر، 
محمد قاسمی پور در کارگاه »روایت مستند زیر ذره بین« 
با اشاره به اهمیت مصاحبه در تاریخ شفاهی اظهار کرد: 
مصاحبــه در ذات خودش دو نفره اســت و دو گویی در 
مصاحبه بهتر از تک گویی است. او ضمن بیان تفاوت های 
خاطره و تاریخ شفاهی افزود: خاطره آن چیزی است که 
درزمانی بر ما گذشــته است و تأثیر آن تاکنون با ماست. 
مسئول دفتر فرهنگ و مطالعات پایداری اداره کل امور 
استان ها و مجلس حوزه هنری تصریح کرد: گذر زمان بر 
روی آرشــیو بایگانی گنجینه حافظه مــا اثر می گذارد 
و کیفیت خود را از دســت می دهــد. مدرس این کارگاه 
خاطرنشان کرد: در تاریخ شفاهی افزون بر چیزهایی که 
خاطره دارد می توانیم بســتر، زمینه، پیرامون رویدادها و 

وقایع را موردتوجه قرار دهیم.
تاریخ شفاهی امکان پرسش سؤالات پرسیده نشده

او با اشــاره به اینکه تاریخ شفاهی فراتر از خاطره است 
ادامه داد: تاریخ شــفاهی امکان پرســش تمام سؤالات 
تاکنون پرســیده نشده است. قاســمی پور تصریح کرد: 
تاریخ شــفاهی خاصیت پازلی دارد، یعنی شــما در یک 
تحقیق تاریخ شفاهی باید با کل مجموعه افراد زنده ای 
که یک واقعه را تشــکیل داده اند مصاحبه کنید. مسئول 
دفتر فرهنگ و مطالعات پایداری اداره کل امور استان ها و 
مجلس حوزه هنری گفت: در تاریخ شفاهی هرچه تاکنون 
پرسیده نشده است را می توان پرسید و هیچ محدودیتی 
ندارد زیرا میان مصاحبه کننده و مصاحبه شــونده اعتماد 
وجود دارد. قاسمی پور سوژه را تعریف کرد و افزود: سوژه 
یک کلمه فرانسوی است که بسیار کاربرد دارد اما توصیه 
می کنم به جای آن از کلمه موضوع اســتفاده کنیم. زیرا 
سوژه در ذات خود یک نوع بی رحمی سوژه یاب را نشان 
می دهد و ما شکارچی نیستیم، آدم هایی که به عنوان سوژه 

)موضوع( انتخاب می کنیم برایمان ارزشمند هستند.
Á حضور فعال در اجتماع برای یافتن سوژه

او اضافــه کرد: برای انتخاب موضــوع خوب در اجتماع 
حضور فعال داشته باشــیم و برای نزدیک شدن به هر 
موضوع بایــد معبر مخصوص به خــود و جزئی نگری 
داشته باشیم. مدرس این کارگاه افزود: مشاهده، مطالعه 
و مصاحبه سه میم معروف تشکیل دهنده روش تحقیق 
است اما شــما در مصاحبه تاریخ شفاهی نمی توانید صد 
درصــد مثل روش تحقیق عمل کنید بلکه برخی مواقع 
نیــاز دارید با خلوص نیت و توکل به خدا با موضوع خود 
مرتبط شوید. او تأکید کرد: گاه سوژه خود سراغ ما می آید 
و درجایی که منتظرش نیســتید با سوژه آشنا می شوید. 
قاســمی پور روایت را یک کپســول متراکم دانست که 
همه چیز در آن یافت می شــود و خاطرنشان کرد: راوی 
فقــط یک ماجرا را بازگو نمی کند بلکه آرزو، تمنا، رویاها 
و توهمات و حسرت هایش را هم در روایت برایتان بازگو 

می کند.
Á روایت نگاری مستند

او با اشــاره به روایت نگاری مســتند افزود: اکنون از واژه 
ناداستان اســتفاده زیادی می شود و آنچه در روایت نگاری 
مســتند نیز مهم است همان مستند بودن است، در روایت 
نگاری مستند روح واقعیت حقیقت موجود است و این گونه 
روایت از داستان و هرچه تخیل است به دور است. مسئول 
دفتر فرهنگ و مطالعات پایداری اداره کل امور اســتان ها 
و مجلس حوزه هنری تصریح کرد: در مستند نویسی باید 
اصالــت زبان، بیان و لحن راوی حفظ شــود. او همچنین 
به بیان تفاوت های خاطره نگاری، داستان نویســی و تاریخ 
شفاهی پرداخت و به سؤالات حضار در این کارگاه پاسخ داد.

ضرورت حفظ اصالت زبان 
در مستندنویسی 

در بازدید جمعی از کارکنان فولاد مبارکه از آسایشگاه شهید مطهری عنوان شد:

صبر همراه با صلابت جانبازان؛ نشانه قدرت معنوی 
 و باور عمیق ایشان به انقلاب اسلامی

رسانه ها با یک فرم جدید وارد کار شود

م الف: 862030

شرکت عمران شهر جدید مجلسی وابسته به وزارت راه و شهرسازی در نظر دارد 
تعداد محدودی از واحد های تجاری ســاخته شــده واقع در شــهر جدید مجلسی 
 را از طریق برگزاری فراخوان عمومی در بســتر ســامانه تدارکات الکترونیکی دولت به نشــانی

www.setadiran.ir به فروش رساند.
- تاریخ انتشار اسناد: مورخ 1400/09/06

- مهلت دریافت اسناد: حداکثر تا ساعت 13/00 مورخ 1400/09/14
- مهلت ارائه پیشنهادات: حداکثر تا ساعت 14/00 مورخ 1400/09/24 

- تاریخ بازگشایی پاکات: ساعت 10/00 صبح مورخ 1400/09/27
به منظور کسب اطلاعات بیشتر به امور املاک و واگذاری شرکت عمران شهر جدید مجلسی مراجعه 
یا جهت کسب اطلاعات بیشتر با شــماره تلفن های: 2284 و 52472228-031 تماس حاصل 

فرمایید.
- نشانی: اصفهان- کیلومتــر 20 جاده مبارکه بروجن- شهر جدید مجلسی- بلوار ارم- شرکت 

عمران مجلسی  دور نگار: 031-52472214 
www.majlesi.ntdc.ir :سایت اینترنتی شرکت عمران شهر جدید مجلسی

م الف: 1231163

)آگهی فراخوان عمومی فروش املاک و مستغلات( 

شرکت عمران شهر جدید مجلسی

نوبت دوم

م الف: 862030

شهرداری نایین به استناد مجوز شماره 
 1400/08/12 مــورخ   78/6/159
شورای محترم اسلامی شهر نایین در نظر دارد اجرای بخشی 
از خدمات شهری شامل نظافت معابر، نگهداری فضای سبز، 
انجام امور خودرویی و اکیپ عملیات عمرانی اضطراری شهر 
نایین را در سال 1400 به اشخاص حقوقی واجد شرایط زیر 

واگذار نماید.
شرایط مناقصه: 

۱. تضمین شرکت در مناقصه به مبلغ 5/800/000/000 
ریال به صورت ضمانت نامه بانکــی یا فیش واریز نقدی 
به حساب سپرده 0105850675005 بانک ملی به نام 

شهرداری نایین
2. برآورد اولیه اجرای پروژه از محل اعتبارات شــهرداری 
با مبلغ 116/000/000/000 )یکصد و شانزده میلیارد( 

ریال میباشد.

۳. مدت اجراء: 12 ماه شمسی 
4. تاریخ دریافت اسناد مناقصه: از تاریخ 1400/09/01 

لغایت 1400/09/08
5. تاریخ تحویل پاکات: تا پایان وقت اداری روز شــنبه 

1400/09/20
۶. تاریخ بازگشــایی پاکات: ســاعت 15 روز شــنبه 

1400/09/20
۷. محل دریافت اسناد و مناقصه: واحد امور قراردادهای 

شهرستان نایین
 - سایر اطلاعات و جزئیات مربوط در اسناد مناقصه درج 

شده است. 
 - هزینه کارشناسی و درج آگهی در روزنامه به عهده برنده 

مناقصه می باشد. 
- شماره تماس: 46252023- 031

م الف: 1228900
حسن شفیعی- شهردار نایین

نوبت دوم آگهی مناقصه عمومی )یک مرحله ای( 

  آگهی مزایده عمومی             
شهرداری هرند با استناد مصوبه شورای اسلامی 
شهر هرند در نظر دارد نسبت به بهره برداری از 
جایگاه گاز طبیعی CNG از طریق مزایده عمومی 
واگذار نماید. لذا متقاضیان محترم می توانند جهت 
دریافت اسناد مزایده و کسب اطلاعات بیشتر تا 
تاریخ 1400/09/18 به شهرداری هرند مراجعه 
حاصل  تماس   031-46402366 تلفن  با  یا  و 

م الف: 1227858نمایند.

  نوبت دوم

حبیب رضوانی- شهردار هرند

 نوبت اول


